

စည်းစိမ်ဥစ္စာ သတင်းကျော်စော

လုံ့လလည်းရှိ၊ သတိလည်းရှိ၊ အပြစ်ကင်းသော အလုပ်ကိုလည်း ပြုလုပ်တတ်၊ အမှုကိစ္စဟူသမျှကို ပညာဖြင့် ဆင်ခြင်၍ ပြုလုပ်လေ့လည်းရှိ၊ ကိုယ်-နှုတ်-စိတ် သုံးပါးကိုလည်း စောင့်စည်းလေ့ရှိ၊ တရားသဖြင့် အသက်မွေးလေ့လည်းရှိ၍ မမေ့မလျော့သောသူမှာ စည်းစိမ်ဥစ္စာအရာအထူး ကျေးဇူးသတင်းကျော်စောခြင်း အလွန်တိုးပွားလေ၏။ အပ္ပမာဒဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၂၄)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာအောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှုရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန် လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင်အား ဗိုလ်လောင်းတပ်ခွဲများက အနွေးလျှောက်၊ အမြန်လျှောက်ဖြင့် ချီတက်အလေးပြုကြစဉ်။

ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသည့် စစ်မှုသိပ္ပံနှင့် နည်းပညာရပ်များကို သိရှိနားလည် အမိလိုက်နိုင်ရန် မိမိတို့ စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့လာသုတေသနပြုမှုများ၊ ကျွမ်းကျင်မှုရှိအောင် လေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်မှုများ လုပ်ဆောင် မိမိတို့တာဝန်ကျသည့် စစ်မြေပြင်နှင့် လုပ်ငန်းနယ်ပယ်များတွင် လက်တွေ့ကျကျ အကျိုးရှိစွာ ပြန်လည်အသုံးချနိုင်အောင် ကြိုးစား

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
 တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၆) သင်တန်းဆင်း ဂုဏ်ပြုစစ်ရေးပြအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့ တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် စစ်ရေးပြကွင်း၌ ကျင်းပပြုလုပ်ရာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်မိန့်ခွန်း ပြောကြားသည်။
 စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ☆

ပြင်ဦးလွင်

နန်းမြိုင်ကော်ဖီ

ပင်ရင်းအစောင်းထူး - ဖုန်း - ၀၈၅ ၂၀၂၁၇၄၀၊ ၀၉ ၃၀၅၂၉၀၀၀
 STARMART nine mile Showroom - (၉)မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၃၀၆၀၀၀၀
 KHA YAE PIN MART-မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၆၇၁၄၄၃၅၅
 STARMART MANDALAY Wholesale- ၂၆လမ်း၊ နေပြည်တော်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၆၆၁၇၀၂၂၄
 STARMART Nay Pyi Taw-ရန်ကင်း-မန္တလေးလမ်းမတောင်၊ ရွာတောင်ရပ်၊ ဖုန်း - ၀၉ ၆၅၅၀၀၇၇

မြောက်

ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ဦးတည်ချက်များကိုချမှတ်ကာ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်(၅)ရပ်သည် နိုင်ငံတော်၏ ရည်မှန်းချက် ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံရေးမျှော်မှန်းချက်ဖြစ်သည်။ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်သည် နိုင်ငံတော်၏ မူဝါဒများဖြစ်ပြီး အစိုးရအဖွဲ့၏လုပ်ငန်းတာဝန်အနှစ်ချုပ်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါရည်မှန်း ချက်များ အောင်မြင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်က တိုက်ရိုက်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိသကဲ့သို့ အဖွဲ့အစည်းများကလည်း တက်ကြွစွာဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

“ဥပမာအားဖြင့် နိုင်ငံရေးဦးတည်ချက်ဖြစ်သည့် “စစ်မှန်၍ စည်းကမ်းပြည့်ဝ သော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး” ဆိုသည့် အချက်နှင့်ပတ်သက်၍ ၎င်းအပေါ်အခြေခံ၍ မိမိတို့လုပ်ဆောင်နေသည့်လုပ်ငန်းများသည် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုစနစ်ကိုသွားသည့် လုပ်ဆောင်ချက် မျိုးဖြစ်ရန်လိုကြောင်း” နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီး ချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်နေ့က ကျင်းပသည့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့အစည်းအဝေးတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်(၅)ရပ်၏ နောက်ဆုံးအချက်တွင် “ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့် ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများ နှစ်နှစ်မှစ၍ စေ့ရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန်ကန်မှု ရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ် ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ် လာသည့် အစိုးရအား နိုင်ငံတော်ဝန်လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်” ဟူသည့် နိုင်ငံတော်၏အန္တိမရည်မှန်းချက်ကို ချမှတ်ထားသည်။

ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံရေးပါတီ များအခန်းကဏ္ဍသည် အရေးကြီးသဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် သည် လုပ်ငန်းစဉ်များ တစ်ဆင့်ပြီးတစ်ဆင့် အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိသည်။ လက်ရှိတွင် နိုင်ငံရေးပါတီများ တည်ထောင်ခွင့် နှင့် မှတ်ပုံတင်ခွင့်လျှောက်ထားခြင်းများကို ဥပဒေနှင့်အညီ စိစစ်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိရာ တည်ဆဲနိုင်ငံရေးပါတီ ၅၃ ပါတီရှိပြီး တည်ထောင်ခွင့်စိစစ်ဆဲပါတီ တစ်ပါတီ ရှိသည်။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အနေဖြင့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ ကျင်းပနိုင်ရေး ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ရွေးကောက် ပွဲစောင့်ကြည့်လေ့လာရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်ရွေးကောက်ပွဲတွင် စောင့်ကြည့်ခွင့်မရဘဲ လေ့လာခွင့်သာရရှိခဲ့သည့်အချက်ကို ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက် ဆောင်ရွက်ထားသည်။

ကျင်းပပြီးခဲ့သည့် ရွေးကောက်ပွဲများကိုအခြေခံပြီး အားသာချက်၊ အားနည်း ချက်များကိုဖော်ထုတ်၍ တရားမျှတမှုရှိအောင် ဆောင်ရွက်နေသည်။ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ရွေးကောက်ပွဲတွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် မဲမသမာမှုနှင့် တရားမပြုကျင့်မှုများအပေါ် စုံစမ်းစစ်ဆေးတွေ့ရှိချက်များကို မြန်မာ၊ အင်္ဂလိပ်၊ တရုတ်၊ ရုရှား၊ ဂျပန် ဘာသာစကား ငါးမျိုးဖြင့် ဖတ်ရှုလေ့လာနိုင်အောင် ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် နိုဝင်ဘာလ ၂၂ ရက်နေ့က လွှင့်တင်ထားပြီးဖြစ်သည်။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အနေဖြင့် နိုင်ငံတော် အကြီးအကဲ၏ လမ်းညွှန်ချက်ဖြစ်သည့်သိက္ခာရှိသော ရွေးကောက်ပွဲနှင့် သိက္ခာရှိသော လွှတ်တော်ပေါ်ထွန်းလာစေရန်အတွက် အရည်အချင်းရှိသော လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်များ ပေါ်ထွန်းလာစေရန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် နိုင်ငံတကာက လိုလားနှစ်သက်သည့် ပြည်သူများ၏ဆန္ဒ ဖြစ်သည့် စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို ကျင့်သုံးအကောင်အထည် ဖော်လျက်ရှိသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီစနစ်ကို စတင်ကျင့်သုံးအကောင်အထည်ဖော်သည့်အချိန်မှစ၍ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ရွေးကောက်ပွဲ နှင့် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ရွေးကောက်ပွဲများကို ကျင်းပခဲ့ရာတွင် သုံးကြိမ်မြောက်ကျင်းပသည့် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် ရွေးကောက်ပွဲသမိုင်း၌ အစွန်းအထင်းဖြစ်စေခဲ့သော အရပ်ဆိုးအကျည်းတန်သည့် မဲမသမာမှုများဖြစ်ပေါ်ခဲ့ သည်။ ယင်းကိုသင်ခန်းစာယူ၍ လာမည့်ရွေးကောက်ပွဲတွင် စည်းကမ်းစနစ်ကျနပြီး တရားမျှတသည့်ရွေးကောက်ပွဲဖြစ်ပေါ်လာအောင် ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက် ကြရမည်ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ နိုင်ငံတော်၏မျှော်မှန်းချက်၊ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများ၏ လိုလားချက် ဖြစ်သည့် “စစ်မှန်၍ စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေး နှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့်ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင် ရေး” နိုင်ငံရေးဦးတည်ချက် အကောင်အထည်ဖော် အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းလာအောင် နိုင်ငံတော်နှင့်အတူ နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်သူများက ဝိုင်းဝန်း လက်တွဲဆောင်ရွက်ကြပါရန် တိုက်တွန်းအပ်ကြောင်း။

MPT ၏ “(၁၀)နှစ်ပြည့်ဝယ် ငွေထုပ်ပိုက်မယ်” အစီအစဉ် ကံထူးရှင်များအား ဆုများ ပေးအပ်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
MPT ၏ “(၁၀)နှစ်ပြည့်ဝယ် ငွေထုပ်ပိုက်မယ်” အစီအစဉ်မှ ကံထူးရှင်များအား ဆုများပေးအပ်ရာ “ကံထူးပျော်ရွှင် ဆုများစုံ လင်” အစီအစဉ်သစ် မိတ်ဆက်ပွဲကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ ပုဇွန်တောင် မြို့နယ်ရှိ မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးသင်တန်း ကျောင်း(ရန်ကုန်)ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



အခမ်းအနားတွင် MPT ဈေးကွက်ရေး ရာဌာနမှ ဒုတိယဒါရိုက်တာ Mr.Kazuya TAKAHASHI က အမှာစကားပြောကြားပြီး “(၁၀)နှစ်ပြည့်ဝယ် ငွေထုပ်ပိုက်မယ်” သိန်း ၄၀၀၀ ချီးမြှင့်သည့် အစီအစဉ်တွင် ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည့် သိန်း ၁၀၀ ကံထူး ရှင်များ၏ ဗီဒီယိုမှတ်တမ်းကို ပြသကာ ပေးအပ်ရန်ကျန်ရှိသည့် မကွေးတိုင်းဒေသ ကြီးမှ ကျပ်သိန်း ၁၀၀၀ ကံထူးရှင်ဇနီး

မောင်နှံ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ကျပ် သိန်း ၁၀၀ ကံထူးရှင် သုံးဦးနှင့် မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးမှ ရွှေနတ်ကျပ်ခွဲသား ကံထူးရှင်တစ်ဦးတို့အား ဆုများပေးအပ် ချီးမြှင့်သည်။ ထို့နောက် ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ငွေ သားကျပ်သိန်းပေါင်း ၄၀၀၀ ချီးမြှင့်မည့် ကံစမ်းမဲများပါဝင်သော “ကံထူးပျော်ရွှင် ဆုများစုံလင်” အစီအစဉ်ကို မိတ်ဆက်ပြီး ယင်းအစီအစဉ်ကို ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်မှ ဖေဖော်ဝါရီလကုန်အထိ MPT ပက်ကော့ချ် ဝယ်ယူသုံးစွဲသူများ အကျုံးဝင်မည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

ကန်ကြီးထောင့်မြို့နယ်၌ (၇၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် ကာယ၊ ဉာဏ စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပ

ကန်ကြီးထောင့် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ခရိုင် ကန်ကြီးထောင့် မြို့နယ်တွင် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာနနှင့် World Vision တို့ ပူးပေါင်းပြီး (၇၇)နှစ် မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ကာယ၊ ဉာဏစွမ်းရည် ပြိုင်ပွဲများကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက လူထုအခြေပြုဗဟိုဌာန ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ပြိုင်ပွဲ၊ ကျန်းမာရေးပြောပြိုင်ပွဲ အစရှိသည့် ပြိုင်ပွဲများတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။ ထို့နောက် ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်ဇင်မာဦးနှင့် ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါ်သီတာဝင်းတို့က ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို အသိ ပညာ၊ ဗဟုသုတရရှိစေရန်အတွက် (၇၇)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အသိပညာပေးနံရံကပ် စာစောင်များနှင့် စာအုပ်စာစောင်များကို လိုက်လံရှင်းလင်း ပြသခဲ့ရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက စိတ်ပါဝင်စားစွာ လေ့လာကြည့်ရှုကြပြီး နေ့လယ်စာ စားသောက်ဖွယ်ရာများကို ဝေငှပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်ဇင်စိုး(ပြန်/ဆက်)

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက် ၁၂ - ၁၂ - ၂၀၂၄				
ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၈,၃၀၀	၈,၄၀၀	၃၀၃	၂,၅၁၉,၉၀၀
MTSH	၃,၁၅၀	၃,၁၅၀	၁,၇၅၀	၅,၅၁၂,၅၀၀
MCB	၈,၂၀၀	၈,၂၀၀	၀	၀
FPB	၁,၉၅၀	၁,၉၅၀	၄၃၄	၈၄၆,၃၀၀
TMH	၂,၉၅၀	၃,၀၀၀	၉၂၇	၂,၇၇၉,၆၅၀
EFR	၁,၇၀၀	၁,၇၀၀	၅၀၁	၈၄၉,၂၀၀
AMATA	၄,၃၀၀	၄,၃၀၀	၅၄	၂၃၂,၂၀၀
MAEX	၃,၁၀၀	၃,၁၅၀	၄၁	၁၂၇,၁၅၀
MADPL(PLB)	၃,၂၅၀	၃,၂၅၀	၁၀	၃၂,၅၀၀

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

မြောက်

စာတည်းမှူးချုပ်	- ဦးဝင်းနိုင်	အကြီးတန်း	- ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊
ခေတ္တ စာတည်းမှူး	- ဦးအောင်စိုး	သတင်းထောက်များ	- ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်၊ ဒေါ်မာမာစိုး၊
စာတည်းများ	- ဦးစန်းအောင်၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊ ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်စန်းယဉ်ဥ	အငယ်တန်း	- ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊ ဦးသန်းတင်အောင်
ဘာသာပြန်	- ဦးနိုင်လင်းကြည်၊	သုတေသန	- ဒေါ်ဇင်မာဝင့်
စာတည်းများ	- ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ	စာပြင်	- ဒေါ်ခင်နှင်းယုနှင့်အဖွဲ့
		စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း	- ဒေါ်နွယ်နွယ်ထွန်းနှင့်အဖွဲ့
		အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း	- ဦးစိုးချစ်ဦးနှင့်အဖွဲ့

လက်နက်ကိုင်အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ၏ အသုံးချမှုမခံရစေရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိစေရေးတို့အတွက် သတိပြုကြရန်လိုအပ်

လက်နက်ကိုင်အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများအနေဖြင့် ၎င်းတို့ အဓမ္မဝင်ရောက် နေထိုင်နေသည့် မြို့၊ ရွာများ၌ တပ်မတော်၏ တန်ပြန်ထိုးစစ်ဆင်မှုများကို ကာကွယ်ရန် အတွက် ပြည်သူတို့၏ နေအိမ်အဆောက်အအုံများ၊ အရပ်ဘက်အုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံများကို အသုံးပြုခြင်း၊ အပြစ်မဲ့ပြည်သူလူထုကို လူသားတံတိုင်းအဖြစ် အသုံးပြုနိုင်ရေး ယာယီနေရပ်စွန့်ခွာနေရသူများကို ပြန်လည်နေထိုင်ရန် ဆွဲဆောင် စည်းရုံးခြင်း၊ အတင်းအဓမ္မလူသစ်စုဆောင်းခြင်းများကို လုပ်ဆောင်လျက်ရှိကြောင်း၊ တပ်မတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာကို မဖြစ်မနေကာကွယ် စောင့်ရှောက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါ လက်နက်ကိုင် အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ

၏ သတင်းရရှိမှုနှင့် အခြေအနေအရပ်ရပ်အပေါ် မူတည်၍ လိုအပ်သလို တုံ့ပြန် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သဖြင့် ၎င်းတို့ အဓမ္မဝင်ရောက်နေထိုင်လျက်ရှိသည့် မြို့၊ ရွာများရှိ ပြည်သူများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏အသုံးချမှုမခံရစေရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှု ရှိစေရေးတို့အတွက် သတိပြုကြရန် လိုအပ်ကြောင်း။

(၃-၉-၂၀၂၄ ရက်နေ့တွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော် ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်နယ်နှင့် ခရိုင်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများအား ပြောကြားသည့် အမှာ စကားမှ ကောက်နုတ်ချက်)



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်း သင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၆) သင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြုစစ်ရေးပြ အခမ်းအနားတွင် မိန့်ခွန်းပြောကြားစဉ်။

★ ရှေးဦးစွာ အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အတူ ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ညွှန်ကြားကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး သီရိပျံချီ စည်သူမောင်မောင်အေးနှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဇေယျ ကျော်ထင် ထိန်ဝင်းနှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ဇေယျ ကျော်ထင် စည်သူထွန်းအောင်နှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ အဆင့်မြင့် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများနှင့် ဇနီးများ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့်ဇနီး၊ အလယ်ပိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ တပ်မတော် နည်းပညာတက္ကသိုလ်ကျောင်းအုပ်ကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်တပ်နယ်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျောင်းဆင်း ဗိုလ်လောင်းများ၏ မိဘ ဆွေမျိုးများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။

ကျောင်းဆင်း ဗိုလ်လောင်းတပ်ခွဲအား စစ်ဆေး ဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာ သရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင်က ဗိုလ်လောင်းတပ်ခွဲများ ၏အလေးပြုခြင်းကိုခံယူပြီး ကျောင်းဆင်း ဗိုလ်လောင်းတပ်ခွဲအား စစ်ဆေးသည်။ ထို့နောက် ဗိုလ်လောင်းတပ်ခွဲများက နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၆)မှ အောင်စစ်သည်ဆုရရှိသူ ဗိုလ်လောင်းအမှတ် ၈၃၉၀ ဗိုလ်လောင်း ဖြိုးကိုကိုအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)လက်ရုံးတပ်ဖွဲ့အသီးသီး တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြရမည်ဖြစ် သော်လည်း တပ်မတော်နည်းပညာ တက္ကသိုလ်မှ သင်ပေးလိုက်သည့် အခြေခံ အင်ဂျင်နီယာပညာရပ်များသည် တူညီမှု ရှိသည့်အတွက် လက်ရုံးဝန်ထမ်းတပ်ဖွဲ့ အချင်းချင်း ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်လုပ်ကိုင် ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ပြင် အင်ဂျင်နီယာအရာရှိကောင်းများ အဖြစ် ပြည်သူလူထုက ယုံကြည်အားကိုး လာစေရန် အခြေခံကျင့်ဝတ်၊ စည်းမျဉ်း များကိုလိုက်နာသွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

မျက်ခြည်မပြတ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ အရည်အချင်းရှိသော အင်ဂျင်နီယာ အရာရှိများ မွေးထုတ်ပေးရန်အတွက် အရည်အသွေး အာမခံမှုရှိရမည်ဖြစ်သဖြင့် အင်ဂျင်နီယာပညာရေးတွင် နိုင်ငံတကာ နှင့် ရင်ပေါင်တန်းနိုင်ရေးအတွက် အရည် အသွေးစိစစ်အသိအမှတ်ပြုမှု (Accred- itation)စဉ်ဆက်မပြတ်ရရှိရေး မျက်ခြည် မပြတ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ အင်ဂျင်နီယာ အဖွဲ့အစည်းများက သတ်မှတ်ပေးထားသော ကောင်းမွန်သည့် စံနှုန်းများ၊ Guideline များနှင့် အညီ အရည်အသွေးအာမခံမှု (Quality Assurance)ရှိသည့် လူ့စွမ်းအားအရင်း အမြစ်များကို စဉ်ဆက်မပြတ် မွေးထုတ် ပေးနိုင်မှသာ တပ်မတော်၏အင်ဂျင်နီယာ စွမ်းပကားသည် နိုင်ငံတော်ကို အကျိုးရှိ စေမည်ဖြစ်ကြောင်း။

တွင်လည်း တပ်မတော်သားအင်ဂျင်နီယာ ကြံကြောင်း။ ပညာရှင်များက ကျရာအခန်းကဏ္ဍများ သင်ယူခဲ့သည့် အထူးပြုဘာသာရပ် တွင် တာဝန်ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်ခဲ့ များအပေါ်မူတည်ပြီး တပ်မတော်

»» စာမျက်နှာ ၃ မှ

အင်ဂျင်နီယာကောင်းတစ်ယောက်သည် အင်ဂျင်နီယာပညာဒဿန (Engineering Philosophy) ရှိရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ Engineering Philosophy ဆိုသည်မှာ အင်ဂျင်နီယာနည်းပညာဖြင့် သော်လည်းကောင်း၊ အင်ဂျင်နီယာများမှ သော်လည်းကောင်း လူ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်အတွက် ၎င်းတို့၏ ပညာရပ်များကို မည်ကဲ့သို့ အကျိုးရှိရှိ အသုံးပြုရမည် ဟူသည့် စည်းမျဉ်းကိုရည်မှန်း၍ ရေးဆွဲသတ်မှတ်ထားသည့် အယူအဆတစ်ရပ်ပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မိမိတို့ ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများကို အင်ဂျင်နီယာရှုထောင့်မှ မည်ကဲ့သို့ ကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်မည်ကို စဉ်းစားတွေးခေါ် ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ပြီး Engineering Philosophy ရှိရန်အတွက် ပညာရပ်နှင့် သက်ဆိုင်သည်များကို အမြဲမပြတ် လေ့လာသင်ယူနေကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

နည်းပညာ၏

အခန်းကဏ္ဍ အလွန်အရေးပါ ခေတ်သစ်စစ်ပွဲများကို လေ့လာကြည့်ရင် အဆင့်မြင့်နည်းပညာများကို အသုံးပြုပြီး အီလက်ထရောနစ်စစ်ဆင်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက်စစ်ဆင်ရေးများကို ထိရောက်စွာ ပုံဖော်တိုက်ခိုက်နေကြသည်ကို တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် မျက်မှောက်ခေတ်စစ်ပွဲများတွင် စစ်ဘက်ခေါင်းဆောင်များအနေဖြင့် အင်အားသာလွန်မှုထက် နည်းပညာသာလွန်မှုကို အထူးအလေးပေးဆောင်ရွက်လာကြပြီး ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ မူဝါဒချမှတ်ရာတွင်လည်း နည်းပညာ၏ အခန်းကဏ္ဍသည် အလွန်အရေးပါသည့် အနေအထားကို ရောက်ရှိလာပြီဆိုသည်ကို တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ထိုသို့ ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသည့် စစ်မှုသိပ္ပံနှင့် နည်းပညာရပ်များကို သိရှိနားလည် အဓိလိုက်နိုင်ရန်အတွက်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင် ကျောင်းဆင်း ဗိုလ်လောင်းတပ်ခွဲအား စစ်ဆေးစဉ်။

မိမိတို့စဉ်ဆက်မပြတ်လေ့လာသူတေသနပြုမှုများ၊ ကျွမ်းကျင်မှုရှိအောင် လေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်မှုများ လုပ်ဆောင်သွားကြရမည်ဖြစ်ပြီး မိမိတို့ တာဝန်ကျသည့် စစ်မြေပြင်နှင့် လုပ်ငန်းနယ်ပယ်များတွင် လက်တွေ့ကျကျ အကျိုးရှိစွာ ပြန်လည်အသုံးချနိုင်အောင် ကြိုးစားလုပ်ဆောင်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

ယနေ့ခေတ် စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာနယ်ပယ်တွင် ဉာဏ်ရည်တူ နည်းပညာ (Artificial Intelligence - AI) ကို ပိုမိုအသုံးပြုလာကြသဖြင့် ဉာဏ်ရည်တူ နည်းပညာနှင့် ပတ်သက်၍ လေ့လာသူတေသနပြုမှုနှင့် စမ်းသပ်တီထွင်ထုတ်လုပ်မှုများကိုလည်း အစဉ်တစိုက် ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်သွားရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ထို့အပြင် မျက်မှောက်ခေတ် စစ်မြေပြင်သည် သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာ (Information Technology) ကို

- ☆ အင်ဂျင်နီယာကောင်းတစ်ယောက်သည် အင်ဂျင်နီယာပညာဒဿန (Engineering Philosophy) ရှိရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ Engineering Philosophy ဆိုသည်မှာ အင်ဂျင်နီယာနည်းပညာဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ အင်ဂျင်နီယာများမှ သော်လည်းကောင်း လူ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်အတွက် ၎င်းတို့၏ ပညာရပ်များကို မည်ကဲ့သို့အကျိုးရှိရှိ အသုံးပြုရမည်ဟူသည့် စည်းမျဉ်းကိုရည်မှန်း၍ ရေးဆွဲသတ်မှတ်ထားသည့် အယူအဆတစ်ရပ်ပင်ဖြစ်
- ☆ မျက်မှောက်ခေတ်စစ်ပွဲများတွင် စစ်ဘက်ခေါင်းဆောင်များအနေဖြင့် အင်အားသာလွန်မှုထက် နည်းပညာသာလွန်မှုကို အထူးအလေးပေးဆောင်ရွက်လာကြပြီး ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ မူဝါဒချမှတ်ရာတွင်လည်း နည်းပညာ၏အခန်းကဏ္ဍသည် အလွန်အရေးပါသည့် အနေအထားကို ရောက်ရှိလာပြီဆိုသည်ကို တွေ့ရှိရမည်

အခြေခံပြီး Digitalized Battle Field အသွင် အလက်နည်းပညာများကို ခေတ်နှင့် အညီ ဆောင်လာနေခြင်းကြောင့် သတင်းအချက် စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့လာဆည်းပူးသွားရန်

မှာကြားလိုကြောင်း၊ သင်ကြားပေးလိုက်သည့် စစ်အတတ်ပညာများကို ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်စွာအသုံးပြုပြီး တိုက်ပွဲဝင်အသင့် (Fit For Fight) ဖြစ်သည့် အင်ဂျင်နီယာအရာရှိကောင်းများဖြစ်အောင် ကြိုးပမ်းသွားကြရန်လည်း မှာကြားလိုကြောင်း။

တပ်မတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်အတွင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ ကျရောက်လာပါက အချိန်မဆိုင်းဘဲ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာတွင် စစ်အင်ဂျင်နီယာတပ်ဖွဲ့အနေဖြင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကူညီကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် အင်ဂျင်နီယာပိုင်းဆိုင်ရာ နည်းပညာများ၊ အတတ်ပညာများ၊ စက်၊ ယာဉ်၊ ယန္တရားများနှင့် အင်တိုက်အားတိုက် ပါဝင်ကူညီလျက်ရှိကြောင်း။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်သတင်းများကို သိလျှင်သိချင်း ကူညီကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အမိန့်တစ်စုံတစ်ရာစောင့်ဆိုင်းခြင်းမပြုဘဲ အလျင်အမြန် သွားရောက် ကူညီဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပြီး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကိုလည်း လူ့အင်အား၊ စက်ယန္တရားအင်အား အစွမ်းကုန်သုံးပြီး သဘာဝဘေးသင့်ဒေသများ မူလအခြေအနေ အမြန်ဆုံး ပြန်လည်ရောက်ရှိအောင် လုပ်ဆောင်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်သတင်းများကို သိလျှင်သိချင်း ကူညီကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အမိန့်တစ်စုံတစ်ရာစောင့်ဆိုင်းခြင်းမပြုဘဲ အလျင်အမြန် သွားရောက် ကူညီဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပြီး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကိုလည်း လူ့အင်အား၊ စက်ယန္တရားအင်အား အစွမ်းကုန်သုံးပြီး သဘာဝဘေးသင့်ဒေသများ မူလအခြေအနေ အမြန်ဆုံး ပြန်လည်ရောက်ရှိအောင် လုပ်ဆောင်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်သတင်းများကို သိလျှင်သိချင်း ကူညီကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အမိန့်တစ်စုံတစ်ရာစောင့်ဆိုင်းခြင်းမပြုဘဲ အလျင်အမြန် သွားရောက် ကူညီဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပြီး ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကိုလည်း လူ့အင်အား၊ စက်ယန္တရားအင်အား အစွမ်းကုန်သုံးပြီး သဘာဝဘေးသင့်ဒေသများ မူလအခြေအနေ အမြန်ဆုံး ပြန်လည်ရောက်ရှိအောင် လုပ်ဆောင်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

စာမျက်နှာ ၅ သို့ >>>



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၆)မှ လေ့ကျင့်ရေးထူးချွန်ဆုရရှိသူ ဗိုလ်လောင်းအမှတ် ၈၄၃၄ ဗိုလ်လောင်းသန်းထိုက်အောင်အား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၆)မှ စာပေထူးချွန်ဆုရရှိသူ ဗိုလ်လောင်းအမှတ် ၈၄၅၃ ဗိုလ်လောင်း အောင်ဖြိုးခိုင်အား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာသရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင် ထူးချွန်ဆုရရှိကြသည့် ဗိုလ်လောင်းများနှင့် ၎င်းတို့၏ မိဘဆွေမျိုးများကို တွေ့ဆုံ၍ ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားစဉ်။

»» စာမျက်နှာ ၄ မှ

ထိုသို့ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများကို တာဝန်သိသဖြင့် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဆောင်ရွက်ပေးနေခြင်းသည် ပြည်သူ့ လူထု၏ အသက်အိုးအိမ် စည်းစိမ်များကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးခြင်းဖြစ်သဖြင့် တစ်နည်းအားဖြင့် အင်ဂျင်နီယာ စွမ်းပကားဖြင့် နိုင်ငံတော်ကို ကာကွယ် စောင့်ရှောက်နေခြင်းပင်ဖြစ်သည်ကို သိရှိ နားလည်ထားကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် အနာဂတ်ကာလများတွင် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့ရနိုင်သည့် လူသားချင်း စာနာထောက်ပံ့မှုနှင့် သဘာဝဘေးဒုက္ခ ကယ်ဆယ်ရေး (Humanitarian Assistance and Disaster Relief-

ပြည့်စုံပြီးမြောက်အောင် ဖြည့်ဆည်းရန် အတွက် ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသည့် စစ်နည်းဗျူဟာနှင့် အဆင့်မြင့်နည်းပညာ များကို နိုင်ငံတကာနဲ့ ရင်ပေါင်တန်းနိုင်ရန် စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့လာသုတေသနပြု တီထွင်နေရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ခေါင်းဆောင် ဆိုသည်မှာ မွေးရာပါပင်ကိုဗီဇဟု ယခင် က သတ်မှတ်ကြသော်လည်း ယခုအခါ တွင် ခေါင်းဆောင်မှုအရည်အချင်းသည် လေ့ကျင့်ယူနိုင်သည့် အရည်အသွေးအဖြစ် သတ်မှတ်လာကြပြီဖြစ်ကြောင်း၊ စစ်ဘက် ခေါင်းဆောင်များအနေဖြင့် လက်ရုံးရည်၊ နှလုံးရည်ပြည့်ဝနေရန်လိုအပ်ပြီး မိမိ ဦးဆောင်သည့်အဖွဲ့အစည်း၏ လုံခြုံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေး စသည့် သက်သာချောင်ချိမှု၊ အုပ်ချုပ်မှု

စွမ်းရည်၊ စည်ရုံးရေးစွမ်းရည်ဆိုသည့် စွမ်းရည်သုံးရပ်အစဉ် ထက်မြက်နေရန် လိုကြောင်း၊ စွမ်းရည်သုံးရပ်နှင့် ပြည့်စုံ နေမှသာ ပေးအပ်လာသည့် အမိန့်နှင့် တာဝန်ကို ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်နိုင်ကြ မည်ဖြစ်ကြောင်း။ စစ်ရေးစွမ်းရည် ထက်မြက်စေရန် အတွက် စွမ်းရည်ရှိသည့်ကာကွယ်ရေးနှင့် စွမ်းအားရှိသည့် ကာကွယ်ရေးနှစ်မျိုးလုံး ပြည့်စုံနေရမည်ဖြစ်ပြီး စွမ်းရည်ရှိဖို့ အတွက် တစ်ဦးချင်း၏ လေ့ကျင့်မှုများကို အမြဲမပြတ် ဆောင်ရွက်ပေးရန်လိုအပ် သကဲ့သို့ စွမ်းအားရှိရန်အတွက် လက်နက်၊ ယန္တရားများ၊ စက်ကိရိယာများနှင့် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ အားလုံး စွမ်းအားရှိသည့် ပစ္စည်းများဖြစ်ရန်လိုအပ်

ရေးကိုလည်း အလေးထားဆောင်ရွက် ပေးရန်လိုကြောင်း၊ စည်းရုံးရေးစွမ်းရည် ကောင်းမွန်စေရန်အတွက် တပ်တွင်း စည်းလုံးညီညွတ်မှုရှိအောင် မိမိတာဝန် ကျရာ တပ်ရင်း၊ တပ်ဖွဲ့ရှိ အရာရှိ၊ အရာခံ၊ အကြပ်၊ စစ်သည်မိသားစုဝင်များကို တစည်းတလုံးတည်း ဖြစ်အောင် ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း။ အရည်အသွေးရှိသည့် အင်ဂျင်နီယာ ပညာရေးစနစ်ဖြင့် သင်ကြားလေ့ကျင့်ခဲ့ မှုများကို အခြေခံပြီး မိမိတို့ဘဝ တစ်လျှောက်လုံး အစဉ်တိုးတက်မှုရှိ အောင် စဉ်ဆက်မပြတ် ဆက်လက် လေ့လာ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရန်၊ မျက်မှောက်ကာလ နည်းပညာတိုးတက်မှု များကို အသုံးပြုပြီး နိုင်ငံတကာတပ်မတော် များနှင့် ရင်ပေါင်တန်းနိုင်ရန်အတွက် တိုးတက်ပြောင်းလဲလာသည့် နည်းပညာ ရပ်များကို အမြဲမပြတ်လေ့လာ သုတေသန ပြုပြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်သွားကြရန်၊ စည်းကမ်း၊ ကျင့်ဝတ်အရာမှာ စံနမူနာပြုအဖြစ် ကျင့်ကြံ ပြီး မိမိတို့တတ်ကျွမ်းထားသည့် ပညာရပ် များကို နိုင်ငံတော်နှင့် တပ်မတော်အတွက် အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုနိုင်သည့် အင်ဂျင် နီယာ အရာရှိကောင်းများဖြစ်အောင် ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်သွားကြရန် မှာကြား လိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားရာတွင် ယခုကဲ့သို့ ထူးချွန်ဆုများရရှိခဲ့ကြသည့် အတွက် မိဘများနှင့်ထပ်တူ ဂုဏ်ယူ ဝမ်းမြောက်မိကြောင်းနှင့် သင်တန်းကာလ ခြောက်နှစ်တာ ကာလတစ်လျှောက်လုံး စာပေပညာ၊ စစ်ပညာသင်ကြားမှုအပိုင်း တို့တွင် ကြိုးစားအားထုတ်မှု၊ မိမိကိုယ်ကို စောင့်ထိန်းမှုတို့ကြောင့်ရရှိခဲ့သည့် တန်ဖိုး ရှိသည့် ဆုများပင်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိဘများ အနေဖြင့်လည်း သာမန်တောင်သူများ ဖြစ်ကြသည်ကို တွေ့ရှိရပြီး ငယ်စဉ် ကလေးဘဝမှစ၍ ယခုအချိန်အထိ ကြိုးစားရုန်းကန် ပြုစုပျိုးထောင်ပေးခဲ့ ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိဘ၊ ဆရာများ၏ ဆိုဆုံးမမှု၊ သင်ကြားမှုအောက်တွင် ကောင်းမွန်စွာ ကြိုးပြင်းလာခဲ့ပြီး မိမိ ကိုယ်ကို ထိန်းသိမ်းလုပ်ဆောင်တတ်သည့် အခြေခံ စိတ်ဓာတ်ကောင်းများကို ဆက်လက်ခိုင်မာအောင် ဆောင်ရွက်သွား ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စာပေပညာအပြင် အတတ်ပညာကိုပါ သင်ယူရသည့်ဖြစ်ပြီး တန်ဖိုးရှိသည့်ပညာရပ်များကို သင်ယူခဲ့ရ သည် ဖြစ်သည့်အတွက် မိမိတို့၏ ရည်မှန်း ချက်နှင့် ရည်ရွယ်ချက်ပန်းတိုင်များ မပျောက်ပျက်အောင် ဆက်လက်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယနေ့ခေတ်တွင် နည်းပညာသည် အလွန် လျင်မြန်စွာ ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသည့် ဖြစ်သည့်အတွက် စဉ်ဆက်မပြတ်သည့် လေ့လာမှု၊ သုတေသနပြုမှု၊ ကြိုးစား အားထုတ်မှုများဖြင့် ခေတ်ကို မျက်ခြည် မပြတ်အောင် ဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုကြောင်း။



တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ် (၂၆) သင်တန်းဆင်း ဂုဏ်ပြုစစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများကို တွေ့ရစဉ်။

HADR) လုပ်ငန်းစဉ်များကို အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ကျရာအခန်း ကဏ္ဍတွင် ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်သွား ကြရန် အလေးအနက်ထား တိုက်တွန်း မှာကြားလိုကြောင်း။ မှန်မှန်ကန်ကန်ဖြင့် ဦးဆောင်ပြီး စီမံခန့်ခွဲ ဦးဆောင်ပြီး စီမံခန့်ခွဲ တပ်မတော်တွင် ခေါင်းဆောင်မှု ပညာရပ်သည် အလွန်အရေးကြီးပြီး အမိန့်နာခံတတ်မှု၊ စစ်စည်းကမ်း ကောင်းမွန်မှုတို့ ပြည့်စုံသည့် နောက်လိုက် ကောင်းဖြစ်မှသာ အရည်အချင်းပြည့်ဝ သည့်ခေါင်းဆောင်ကောင်းတစ်ဦးဖြစ်လာ မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စစ်ဘက်ခေါင်းဆောင် တစ်ဦးအနေဖြင့် စစ်ပညာနှင့်ပတ်သက်ပြီး

ကိစ္စမှန်သမျှကို မှန်မှန်ကန်ကန်ဖြင့် ဦးဆောင်ပြီး စီမံခန့်ခွဲသွားကြရန် အလေး ထားမှာကြားလိုကြောင်း။ တပ်မတော်သည် နိုင်ငံတော် ကာကွယ်ရေးတာဝန်၊ လေ့ကျင့်ရေး တာဝန်၊ ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းတာဝန် များကို စွမ်းစွမ်းတမ်း ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် အတွက် စစ်ရေးစွမ်းရည်၊ အုပ်ချုပ်ရေး

ကြောင်း။ အုပ်ချုပ်မှုစွမ်းရည် ကောင်းမွန်စေရန် အတွက်လည်း စစ်ဦးစီး၊ စစ်ရေး၊ စစ်ထောက်ဆိုရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ ကို ကျွမ်းကျင်နဲ့စပ်ပိုင်နိုင်အောင် လေ့လာ သွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ မိမိတာဝန်ယူ ထားသည့် တပ်ဖွဲ့များကို အုပ်ချုပ်မှု ညီညွတ်မှုတစေရန်နှင့် သက်သာချောင်ချိ

စစ်ရေးပြအခမ်းအနား အပြီးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး သတိုးမဟာ သရေစည်သူ သတိုးသီရိသုဓမ္မ မင်းအောင်လှိုင်သည် တပ်မတော် နည်းပညာတက္ကသိုလ် ကျောင်းဌာနချုပ် ဧည့်ခန်းမ၌ ထူးချွန်ဆု ရရှိကြသည့် ဗိုလ်လောင်းများနှင့် ၎င်းတို့၏ မိဘဆွေမျိုးများကို တွေ့ဆုံ၍ ဂုဏ်ပြု

ကျေးဇူးပြုစောင့်ရှောက်ခဲ့သည့် မိဘများ၏ကျေးဇူးကို သိတတ်ရန်နှင့် ကျေးဇူးဆပ်ရန်လိုအပ်သကဲ့သို့ တပ်မတော် အပေါ်တွင်လည်း ကျေးဇူးသစ္စာစောင့်သိရ မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့၏ ရည်မှန်းချက် များ အောင်မြင်ရေး၊ မိသားစုများ၏ ရည်မှန်းချက်များ မပျောက်စေရေး အတွက် စစ်သားကောင်းတစ်ယောက် ပီသစွာဖြင့် ဘဝတစ်လျှောက်လုံး ဆက်လက်ကြိုးစား ဆောင်ရွက်သွားရမည် ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မိမိကိုယ်ကို ထိန်းထိန်း သိမ်းသိမ်းနေထိုင်ပြီး မိသားစု၊ တပ်မတော် နှင့် နိုင်ငံတော်အတွက် အားကိုးအားထားရ သည့်ခေါင်းဆောင်ကောင်းများဖြစ်အောင် စဉ်ဆက်မပြတ် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွား ရမည်ဖြစ်ကြောင်း မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

❖ စစ်ရေးစွမ်းရည် ထက်မြက်စေရန်အတွက် စွမ်းရည်ရှိသည့်ကာကွယ်ရေးနှင့် စွမ်းအားရှိသည့်ကာကွယ်ရေး နှစ်မျိုးလုံး ပြည့်စုံနေရမည်ဖြစ်ပြီး စွမ်းရည်ရှိဖို့ အတွက် တစ်ဦးချင်း၏လေ့ကျင့်မှုများကို အမြဲမပြတ် ဆောင်ရွက်ပေးရန် လိုအပ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ ကျောင်းဆင်းအရာရှိများနှင့်အတူ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက် မြဝတီတေးဂီတအဖွဲ့၏ တေးသီချင်းများဖြင့် ဂုဏ်ပြုဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၆) သင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲ အခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
တပ်မတော် နည်းပညာ တက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၂၆) သင်တန်းဆင်း ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲအခမ်းအနား ကို ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့ တပ်မတော် နည်းပညာ တက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းစားရိပ်သာ၌ ကျင်းပပြုလုပ်ရာ နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တက်ရောက်ချီးမြှင့်သည်။
အဆိုပါသင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြု ညစာစားပွဲအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့်အတူ ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ညွှန်ကြားကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေးနှင့် ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထိန်ဝင်းနှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းအောင်နှင့်ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ အဆင့်မြင့်တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် သင်တန်းဆင်းအရာရှိများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။

နှင့် ဇနီးများ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ကျောင်းအုပ်ကြီး၊ ပြင်ဦးလွင် များ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တပ်နယ်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်ဇနီး၊ အလယ် ကျောင်းဆင်းဗိုလ်လောင်းများ၏ ဝိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ မိဘဆွေမျိုးများနှင့် ဖိတ်ကြား ထားသည့် ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။
ဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က သင်တန်း ဆင်းအရာရှိများအား တစ်ဦးချင်း ရင်းရင်းနှီးနှီး လိုက်လံနှုတ်ဆက် သည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီး ချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် သင်တန်း

ဆင်းအရာရှိများ၊ ညစာစားပွဲ တက်ရောက်လာကြသူများနှင့် အတူ ဂုဏ်ပြုညစာကို အတူတကွ သုံးဆောင်ကြသည်။
ညစာ သုံးဆောင်အပြီးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဂုဏ်ပြု စစ်တီးဝိုင်းတပ်ဖွဲ့၏ ဂုဏ်ပြုတီးမှုတို့ကို ကြည့်ရှု အားပေးပြီး ချီးမြှင့်ငွေများ ပေးအပ်သည်။
ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီး ချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် ကျောင်း ဆင်းအရာရှိများနှင့်အတူ ဘွဲ့နှင့် သဘင်ခန်းမဆောင်၌ ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ် ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက် မြဝတီတေးဂီတ အဖွဲ့၏ တေးသီချင်းများဖြင့် ဂုဏ်ပြုဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုများ ကို ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်

တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၆) သင်တန်းဆင်း ဗိုလ်လောင်းများအား ပြန်တမ်းဝင်အရာရှိ ခန့်အပ်ခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်း သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၂၆) ပြန်တမ်းဝင်အရာရှိ ခန့်အပ်ခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင့်သဘင် ခန်းမ၌ကျင်းပရာ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) စစ်ရာထူးခန့်ချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး လင်းအောင်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီး များ၊ တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ်ကျောင်း အုပ်ကြီးနှင့် ကျောင်းဆင်းဗိုလ်လောင်းများ တက် ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားအစီအစဉ်အရ စစ်ရာထူးခန့်ချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး လင်းအောင်၊ တပ်မတော်အရာ ရှိကြီးများနှင့် တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ကျောင်းအုပ်ကြီးတို့သည် စင်မြင့်ထက်တွင် နေရာယူ ကြပြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး လင်းအောင်က ကျောင်းဆင်း ဗိုလ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီအား ပြန်တမ်းဝင်ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်သည်။
ပြန်တမ်းဝင်ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်ပြီးနောက် စစ်ရာထူးခန့်ချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး လင်းအောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်း လိုက်ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ပြင်ဦးလွင်မြို့ရှိ တပ်မတော်ဆေးရုံ၌ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ပေးထားမှုအခြေအနေများနှင့် ရှေးဟောင်းတပ်မတော်ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဝင်းသိန်းထွန်းအခြေအနေများကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ သည်။
နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်သည် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေးနှင့် ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ အဆင့်မြင့် တပ်မတော် အရာရှိကြီးများနှင့် ဇနီးများလိုက်ပါ၍ ယနေ့နံနက်ပိုင်း တွင် ပြင်ဦးလွင်မြို့ရှိ နယ်မြေခံ တပ်မတော်ဆေးရုံ၌ တက်ရောက် ကုသမှုခံယူလျက်ရှိသည့် နိုင်ငံတော် ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန် များ ထမ်းဆောင်စဉ် ထိခိုက် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သော အရာရှိ စစ်သည် များအား သွားရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေး အားပေးစကား ပြောကြား စာမျက်နှာ ၈ သို့



နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ပြင်ဦးလွင်မြို့ရှိ နယ်မြေခံ တပ်မတော် ဆေးရုံ၌ တက်ရောက်ကုသမှုခံယူလျက် ရှိသည့် နိုင်ငံတော်ကာကွယ် ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်များ ထမ်းဆောင်စဉ် ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရရှိခဲ့သူတစ်ဦးအား ထိခိုက် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့မှု အခြေအနေအား မေးမြန်းပြီး အားပေးစကား ပြောကြားစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသမှုခံယူလျက်ရှိသူတစ်ဦးအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေနှင့် စားသောက် ဖွယ်ရာပစ္စည်းများ ပေးအပ်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ သားဖွားမီးယပ်နှင့် ကလေးကုသဆောင်၌ တက်ရောက်ကုသမှုခံယူ လျက်ရှိသည့် တပ်မတော်သား မိသားစုဝင်တစ်ဦးအား လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်စဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ရှေးဟောင်းတပ်မတော်ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဝင်းသိန်းထွန်းအခြေအနေ များကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ရှေးဟောင်းတပ်မတော်ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဝင်းသိန်းထွန်းအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

စာမျက်နှာ ၇ မှ
 ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသမှုခံယူလျက် ရှိသည့် အရာရှိ၊ စစ်သည်များအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ငွေနှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာပစ္စည်းများ ပေးအပ်သည်။

အလားတူ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှသည်လည်း အဖွဲ့ဝင်များလိုက်ပါ၍ သားဖွားမီးယပ်နှင့် ကလေးကုသဆောင်၌ တက်ရောက် ကုသလျက်ရှိသည့် တပ်မတော်သား မိသားစုဝင်များကို တစ်ဦးချင်းရင်းနှီးနှေးထွေးစွာဖြင့် လိုက်လံအားပေးစကားပြောကြားပြီး လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ အဖွဲ့ဝင်များသည် ရှေးဟောင်း တပ်မတော်ဧည့်ရိပ်သာများဖြစ်သည့် သင်္ဃာတိုက်၊ ချယ်ရီမြိုင်နှင့် ယုဇနမြိုင်တို့သို့ ရောက်ရှိကြပြီး ထိန်းသိမ်းထားရှိမှုအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ရှင်းလင်းတင်ပြမှုများအပေါ် နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံများ ဖြစ်သည့်အတွက် မူလပုံစံမပျက် စနစ်တကျ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရန် လိုအပ်သည့် အခြေအနေများ၊

ထိန်းသိမ်းမှု ဆောင်ရွက်ရာတွင် ထည့်သွင်းအသုံးပြုရန် လိုအပ်သည့် ပရိဘောဂများနှင့် အခြားအသုံးအဆောင် ပစ္စည်းများကို ရှေးဟောင်းလက်ရာ ပစ္စည်းများကိုသာ အတတ်နိုင်ဆုံး ရှာဖွေထည့်သွင်းသုံးစွဲရန် လိုအပ်သည့် အခြေအနေများနှင့် ပတ်သက်၍ တာဝန်ရှိသူများအား မှာကြားပြီး ဧည့်ရိပ်သာများ၏ အတွင်းပိုင်းနှင့် အပြင်ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းထားရှိမှုတို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ထို့ပြင် ပြင်ပဦးလွင်မြို့ရှိ အခြားရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံများကိုလည်း စနစ်တကျ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားရန် အတွက်တာဝန်ရှိသူများအား လိုအပ်သည်များ လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ရှေးဟောင်းတပ်မတော်ဧည့်ရိပ်သာ သင်္ဃာတိုက်အား ထိန်းသိမ်းထားရှိမှု အခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်နုမြစ် ပုဂံယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ဒေသရှိ ရှေးဟောင်းရေကန်နှင့် ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
 သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်နုမြစ်သည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ပုဂံယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ဒေသရှိ တူးဖော်ဆယ်ယူပြီးသော ရှေးဟောင်းရေကန်ဖြစ်သည့် မင်္ဂလာကန် (၃)၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ ရှေးဟောင်းသုတေသန လေ့လာဆန်းစစ်ရေးအဖွဲ့ (ASI)အဖွဲ့ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခဲ့သည့် ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံ အမှတ်-၁၇၉၁ (ရွာဟောင်းကြီးဘုရား)နှင့် ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံအမှတ် - ၂၃၅ (သိကြားပုန်းဘုရား)တို့ကို

ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ဆက်လက်၍ ရွှေစည်းခုံစေတီတော်ကြီး ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် ဘက်စုံလွှမ်းခြုံသော အစီအစဉ် (Master Plan) ရေးဆွဲနိုင်ရေး ပညာရှင်များနှင့် ဌာနဆိုင်ရာများပါဝင်သော အဖွဲ့များဖြင့် ကြိုတင်ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ပြုလုပ်သည်။

ကဏ္ဍအလိုက်ဆောင်ရွက်အစည်းအဝေးတွင် ဒုတိယဝန်ကြီးက နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ပုဂံယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်ဒေသသို့ ရောက်ရှိစဉ် လမ်းညွှန်ချက်

ဖြစ်သော ရွှေစည်းခုံစေတီတော်ကြီး ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးအတွက် ဘက်စုံလွှမ်းခြုံသော လုပ်ငန်းအစီအစဉ် (Master Plan)အား ခြောက်လအတွင်း အပြီးရေးဆွဲနိုင်ရေး ကဏ္ဍအလိုက်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် မြေပြင်အခြေအနေ အသေးစိတ်ကြည့်ရှု၍ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဦးစီးကော်မတီသို့ တင်ပြနိုင်ရေးအတွက် အဖွဲ့လိုက် တင်ပြကြရန် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံဗိသုကာကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းဇော်၊ ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသား

ပြတိုက်ဦးစီးဌာန ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌကြားရေးမှူးချုပ် (ပြတိုက်များ)နှင့် ညောင်ဦးခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌတို့က ဆောင်ရွက်နေမှုများကို တင်ပြဆွေးနွေးကြပြီး လုပ်ငန်းအဖွဲ့ လေးဖွဲ့က ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုအခြေအနေများကို တင်ပြကြရာ ဒုတိယဝန်ကြီး (ယဉ်ကျေးမှု)က ပေါင်းစပ်ဆွေးနွေးပေးပြီး ရွှေစည်းခုံပရဝဏ်အတွင်းရှိ တံတိုင်းအခြေစမ်းသပ် တူးဖော်ထားသည့်နေရာများကို ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

မြန်မာနိုင်ငံသတင်းမီဒီယာကောင်စီဝင်များ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား (နေပြည်တော်)အား ကြည့်ရှုလေ့လာ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
 မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာ တင်ထွန်းဦး ဦးဆောင်သော မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီအဖွဲ့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား (နေပြည်တော်)သို့ သွားရောက် လေ့လာကြရာ တပ်မှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ဦးစွာ လေ့လာရေးအဖွဲ့သည် ပင်မအဆောက်အအုံရှိ Production Theatre ခန်းမတွင် မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား “MWD Variety Theme



Song” ဖြင့် ဧည့်ခံတင်ဆက်မှုနှင့် “Channel Profile” ပြသမှုတို့ကို ကြည့်ရှုကြသည်။ ထို့နောက် မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား (နေပြည်တော်)တပ်မှူးက ကြိုဆိုနှုတ်ဆန်းဆက်စကား ပြောကြား

ပြီး စက်မှုဌာနမှူးက ပင်မထုတ်လွှင့်ရေးစက်ရုံ၏နေ့စဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်းအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား (နေပြည်တော်)ရှိ Production Studio Room တွင် Healthy Life Program ရိုက်ကူးရေးဆောင်ရွက်နေမှု၊ Master Control Room တွင် Monitoring System နှင့် Storage Server တို့၏ ဆောင်ရွက်နိုင်မှု၊ Live Stream ဆောင်ရွက်နိုင်မှု၊ News Studio Room တွင် ပြည်တွင်း ထုတ်လွှင့်ရန် ရိုက်ကူးရေးဆောင်ရွက်မှု၊ Presentation Room တွင် နေ့စဉ်ထုတ်လွှင့်သည့် အစီအစဉ်များအား ကြည့်ရှုလေ့လာမေးမြန်းကြရာ တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံရှင်းလင်းပြသကြသည်။

ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား ပင်မထုတ်လွှင့်ရေးစက်ရုံရှိ စာကြည့်တိုက်အတွက် စာအုပ်များပေးအပ်လှူဒါန်းကြပြီး မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား (နေပြည်တော်) တပ်မှူးက မြန်မာနိုင်ငံ သတင်းမီဒီယာကောင်စီအဖွဲ့အား အမှတ်တရ လက်ဆောင်များ ပြန်လည်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၌ ရွှေပညာဒါန(အခမဲ့) ရွှေပညာသင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းက ကြီးမှူးကျင်းပသည့် (၃၅) ကြိမ်မြောက် ရွှေပညာဒါန (အခမဲ့) ရွှေအသိပညာ



ပေးသင်တန်းဆင်းပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်က အသင်းရုံးတည်ရှိရာ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ် ရွှေဘုံသာလမ်း၌ ကျင်းပသည်။

သင်တန်းဆင်းအခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဦးအေးချိုက သင်တန်းဆရာ ဆရာမများနှင့်ပညာရှင်များ၊ ပံ့ပိုးကူညီကြသူများကို ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။

လက်မှတ်များပေးအပ် ထို့နောက် အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးမြင့်နှင့် အမှုဆောင်များ၊ သင်တန်းဆရာ ဆရာမများက သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၄၉ ဦးအား သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များ ပေးအပ်ကြသည်။

ရွှေပညာဒါန (အခမဲ့) သင်တန်း၏ ရှစ်ရက်မြောက်နေ့တွင် အသုံးချရွှေသင်္ချာဘာသာရပ်ကို အသင်းအမှုဆောင်ဆရာ ရဲမာန်အောင် (ဦးအောင်ဆန်း)က ပို့ချခဲ့သည်။

မျိုးမင်းသူရ

❖ အင်တာနက်ပေါ်တွင် သတင်းတု၊ သတင်းမှားများ လွှင့်တင်ခြင်း၊ မြန်မာ့ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ကိုက်ညီမှုမရှိသည့် မဖွယ်မရာမှတ်တမ်းပုံများ၊ ဗီဒီယိုများအား ဖြန့်ဝေခြင်း၊ အခကြေးငွေဖြင့် ရောင်းချခြင်းများသည် တည်ဆဲဥပဒေ များအရ အရေးယူခံရနိုင်ပါသည်။

❖ အွန်လိုင်းလောင်းကစားကြော်ငြာများ လက်ခံကြော်ငြာပေးခြင်းသည် တည်ဆဲဥပဒေများ အရ အရေးယူခံရနိုင်ပါသည်။

ဝ စာမျက်နှာ ၉ မှ

အမျိုးသား မိတာ ၁၀၀ တန်းကျော် ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုနှင့် ဒုတိယဆု ရရှိသည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအားလည်းကောင်း၊ ချင်းပြည်နယ် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဦးနေလင်းအောင်က အမျိုးသမီး မိတာ ၁၀၀ တန်းကျော် ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုနှင့် ဒုတိယဆု ရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် တတိယဆုရရှိသည့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအားလည်းကောင်း၊ ကရင်ပြည်နယ်လူမှုရေးရာ ဝန်ကြီး ဦးစောထွန်းအောင်က အမျိုးသားတန်းမြင့်ခုန်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ကရင်ပြည်နယ်၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် မွန်ပြည်နယ်နှင့် တတိယဆုရရှိသည့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအားလည်းကောင်း ဂုဏ်ပြု ဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ်အရုပ်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ပေးအပ်ချီးမြှင့်

ယင်းနောက် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးရင်မောင်ညွန့်က အမျိုးသား မိတာ ၄၀၀ တန်းကျော် ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး တို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း၊ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန့်စင်က အမျိုးသမီး သံလုံးပစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် တတိယဆုရရှိသည့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအားလည်းကောင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ် အရုပ်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။ ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံ



ပြည်ထောင်စု တရားလွှတ်တော်ချုပ် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးသာဌေး ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် အမျိုးသား ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းမှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဇော်သိန်း ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် အမျိုးသမီး ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းမှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား ဆုပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဦးရန်ကျော်က အမျိုးသမီး တန်းမြင့်ခုန်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် တတိယဆုရရှိသည့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး တို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ် အရုပ်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေး ထိုအတူ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် အမျိုးသား အမျိုးသမီး အသက် ၂၀ အောက် ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲပွဲစဉ်များကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားရုံ (B) ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ခွန်စုံလွင်၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးသာဌေး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဇော်သိန်း၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဘော်လီဘောအဖွဲ့ချုပ်မှ တာဝန်

ရှိသူများ၊ ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်းများမှ အုပ်ချုပ်သူ၊ နည်းပြများနှင့် အားကစားသမားများ တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။ ထို့နောက် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးထွန်းမြင့် ဦးက အမျိုးသမီးဘော်လီဘော ပြိုင်ပွဲတွင် ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် ကချင်ပြည်နယ်အသင်းကို လည်းကောင်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းဖေက ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကိုလည်းကောင်း၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဝင်းဖေက ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကိုလည်းကောင်း၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသန့်က ဒုတိယဆုရရှိသည့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအသင်းကိုလည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ဇော်သိန်းက ပထမဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းကိုလည်းကောင်း တစ်ဦးချင်းဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ် အရုပ်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ယင်းနောက် ရှမ်းပြည်နယ် ဝန်ကြီး ဦးအောင်ကြည်ဝင်းက အမျိုးသား ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် ကရင်ပြည်နယ်အသင်းကိုလည်းကောင်း၊ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာအေးထွန်းက ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေနေပြည်တော်အသင်းကို လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စု တရားလွှတ်တော်ချုပ် တရားသူကြီး ဦးခင်မောင်ကြီးက ဒုတိယဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းကို လည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စု တရားလွှတ်တော်ချုပ် ဦးသာဌေးက ပထမဆုရရှိသည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အသင်းကိုလည်းကောင်း တစ်ဦးချင်းဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ် အရုပ်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဇင်မင်းထက်က အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်းက ကွက်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် ချင်းပြည်နယ်နှင့် ရှမ်းပြည်နယ်တို့ အကတိလိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာထွန်းထွန်းဦးက အမျိုးသားတစ်ဦးချင်း ကွက်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် မွန်ပြည်နယ်၊ ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ကရင်ပြည်နယ်တို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအား လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးအဖွဲ့ဝင် ဦးမျိုးချစ်က အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးအတွဲလိုက် ကွက်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် မွန်ပြည်နယ်၊ ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအားလည်းကောင်း ဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့်

အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ် အရုပ်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။ ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့် ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး Jeng Phang နော်တောင်က အမျိုးသမီးအသင်းလိုက် ကွက်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ကယားပြည်နယ်၊ ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအားလည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းဇံက အမျိုးသားအသင်းလိုက် ကွက်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပူးတွဲတတိယဆုရရှိသည့် မွန်ပြည်နယ်နှင့် ကရင်ပြည်နယ်အသင်းတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များအားလည်းကောင်း တစ်ဦးချင်းဂုဏ်ပြုဆုတံဆိပ်နှင့် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အထိမ်းအမှတ် လာဘ်ကောင် (Mascot) အရုပ်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

သတင်းစဉ်

အိန္ဒိယနိုင်ငံအစိုးရက ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် လှူဒါန်းသော ဆန်တန်ချိန် ၂၂၀၀ လွှဲပြောင်းလက်ခံ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
အိန္ဒိယနိုင်ငံအစိုးရက ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် လှူဒါန်းသော ဆန်တန်ချိန် ၂၂၀၀ လွှဲပြောင်းလက်ခံခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ASIA WORLD ဆိပ်ကမ်း၌ ကျင်းပရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းနှင့် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အိန္ဒိယနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး Mr. Abhay Thakur နှင့် သံရုံးတာဝန်ရှိသူများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်းမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှု ဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ သံအမတ်ကြီးက ပေးအပ်လှူဒါန်းခြင်းအကြောင်းကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားပြီး ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာပေးအပ်သည်။
ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ သံအမတ်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အိန္ဒိယအစိုးရမှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ လှူဒါန်းသည့်ဆန်တန်ချိန် ၂၂၀၀ တင်ဆောင်လာသည့် ဆန်ကွန်တိန်နာများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဆန်းကျော်ဦး(ပြန်/ဆက်)



မိမိပိုင် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်၊ Mobile SIM Card၊ Mobile Payment Account၊ Bank Account များအား မသက်ဆိုင်သူထံသို့ အခကြေးငွေဖြင့် ရောင်းချခြင်း၊ ငှားရမ်းအသုံးပြုစေခြင်းများဆောင်ရွက်ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူခံရနိုင်ပါသည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်များ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသား အားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်များကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ သတ်မှတ်ထားသော အားကစားကွင်း/ ရုံများ၌ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြ သည်။

ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး အသက် ၂၁ နှစ်အောက် ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲများကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်း၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား မီတာ ၈၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးမှ ခိုင်မြဲအောင်က ပထမ၊ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် မှ နေမျိုးအောင်က ဒုတိယ၊ ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီးမှ ပိုင်းမင်းခန့်က တတိယ ဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား တန်းမြင့် ခုန်ပြိုင်ပွဲတွင် ကရင်ပြည်နယ်မှ ညီညီထွန်း က ပထမ၊ မွန်ပြည်နယ်မှ မင်းမြတ်သူက ဒုတိယ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ ရဲချစ်နိုင်က တတိယဆုကိုလည်းကောင်း ရရှိခဲ့ကြသည်။

အမျိုးသား သံလုံးပစ်ပြိုင်ပွဲတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ထက်ကောင်းဝေ က ပထမ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ထက်လင်းဦးက ဒုတိယ၊ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးမှ သန်းပြည့်အောင်က တတိယ ဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား မီတာ ၂၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီးမှ ကောင်းဆက်ဇော်က ပထမ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ ဟဲပွဲမျိုးက ဒုတိယ၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးမှ တင်မိုးအောင်က တတိယဆုကိုလည်း ကောင်း၊ အမျိုးသား မီတာ ၁၁၀ တန်း ကျော်ပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသ ကြီးမှ မင်းသိင်္ခက ပထမ၊ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးမှ သီဟနီက ဒုတိယ၊ မကွေး တိုင်းဒေသကြီးမှ လပြည့်အောင်က တတိယဆုကိုလည်းကောင်း ရရှိခဲ့ကြ သည်။

အမျိုးသမီး မီတာ ၈၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲ တွင် ချင်းပြည်နယ်မှ နှင်းရွှေရည်က ပထမ၊ ကယားပြည်နယ်မှ အေးအေးစံက ဒုတိယ၊ ရှမ်းပြည်နယ်မှ လွေးပိုးညီနီက တတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုး သမီးသံလုံးပစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ်မှ သုန္ဒာလွင်က ပထမ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ ရီရီဌေးက ဒုတိယ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီးမှ သိမ့်သိမ့်သူက တတိယဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး မီတာ ၂၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသ ကြီးမှ နွေဦးခိုင်က ပထမ၊ တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီးမှ ကေဇင်ဖြိုးက ဒုတိယ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ အေးစန္ဒာမိုးက တတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး မီတာ ၁၀၀ တန်းကျော်ပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ်မှ ဖြူသီဦးက ပထမ၊ ရှမ်းပြည်နယ်မှ အေးသော်တာခိုင်က ဒုတိယ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ သီရိ လင်းလင်းက တတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး တန်းမြင့်ခုန်ပြိုင်ပွဲတွင် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးမှ မြတ်နိုးသူက ပထမ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ ပြည့်ဖြိုးမေက ဒုတိယ၊ တနင်္သာရီ တိုင်းဒေသကြီးမှ စုမြတ်သူက တတိယ ဆုကိုလည်းကောင်း ရရှိခဲ့ကြသည်။

ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး ဗိုလ်ချုပ် ဖြစ်ပွဲကို ရွှေကြာပင်အားကစားရုံ၌



ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသားဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-မျိုးထက်)

ကျင်းပရာ အမျိုးသား ၅၅-၆၀ ကီလိုတန်း ပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ရဲရင့်အောင်က ပထမ၊ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးမှ စန်းအောင်က ဒုတိယ၊ မွန်ပြည်နယ်မှ စောမိုင်းမိုင်းနှင့် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးမှ မြတ်နိုးဦးတို့က ပူးတွဲ တတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး ၅၀-၅၅ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးမှ နှင်းဦးလှိုင်က ပထမ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ သဲနုခိုင်က ဒုတိယ၊ မွန်ပြည်နယ်မှ သိမ့်သိမ့်တုန်နှင့် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ မြသန္တာတို့က ပူးတွဲတတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုး သားနှစ်ယောက်တွဲ ဓားအတိုက်အပြ ပြိုင်ပွဲတွင် ကရင်ပြည်နယ်က ပထမ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးက ဒုတိယ၊ ရှမ်း ပြည်နယ်က တတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား တုတ်ရည်စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲ တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ နေဝန်းဆန်း က ပထမ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးမှ လှိုင်ဝင်းထက်က ဒုတိယ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသ ကြီးမှ ဟိန်းသူရအောင်က တတိယဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသားလက်သိုင်းပြ စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီးမှ နိုင်အောင်ရွှေက ပထမ၊ မကွေးတိုင်း ဒေသကြီးမှ ဖြိုးဌေးစိုးက ဒုတိယ၊ ရှမ်း ပြည်နယ်မှ သန်းဇင်သူက တတိယဆုကို လည်းကောင်း ရရှိခဲ့သည်။

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး ဘော်လီ ဘောပြိုင်ပွဲကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားရုံ (B) ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသားဘော်လီဘော ပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲစဉ်တွင် မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးအသင်းက ရှမ်းပြည်နယ်အသင်း ကို သုံးပွဲ တစ်ပွဲဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီး မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ပထမ၊ ရှမ်း ပြည်နယ်အသင်းက ဒုတိယ၊ ကရင် ပြည်နယ်အသင်းနှင့် ပြည်ထောင်စု နယ်မြေ နေပြည်တော်အသင်းတို့က ပူးတွဲ တတိယဆုကို ရရှိခဲ့သည်။

အမျိုးသမီးဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းက တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီးအသင်းကို သုံးပွဲပြတ် အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီး ရှမ်းပြည်နယ်အသင်းက ပထမ၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအသင်း က ဒုတိယ၊ ကချင်ပြည်နယ်အသင်းနှင့်

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အသင်းတို့က ပူးတွဲတတိယ ရရှိခဲ့ကြသည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး ဂျူဒို ပြိုင်ပွဲကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားရုံ (C) ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား ၈၁ ကီလိုတန်း အောက်ပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မှ ကျော်ခန့်စိုးက ပထမ၊ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးမှ ထက်အောင်ဟိန်းက ဒုတိယ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ဇော်ပိုင်နှင့် ရှမ်းပြည်နယ်မှ စိုးသူရအောင်တို့က ပူးတွဲ တတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား ၉၀ ကီလိုတန်းအောက် ပြိုင်ပွဲတွင် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးမှ မိုးမြင့်ဦးက ပထမ၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ စထက် ဝေဖြိုးက ဒုတိယ၊ မွန်ပြည်နယ်မှ အဂ္ဂပိုင် ဇေနှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ချမ်းကိုကို တို့က ပူးတွဲတတိယဆုကိုလည်းကောင်း ရရှိခဲ့ကြသည်။

အမျိုးသား ၁၀၀ ကီလိုတန်းအထက် ပြိုင်ပွဲတွင် ကချင်ပြည်နယ်မှ သန်းစင် အောင်က ပထမ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ ဇော်လင်းဖြိုးက ဒုတိယ၊ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးမှ အောင်ပိုင်ခန့်နှင့် ရှမ်းပြည် နယ်မှ ခွန်နေလင်းဟိန်းတို့က ပူးတွဲ တတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား ၁၀၀ ကီလိုတန်းအောက် ပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ကျော်ဇေထက် က ပထမ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ ဘုန်းမြတ်စံက ဒုတိယ၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ သက်နိုင် ထွန်းနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်မှ စိုးသီဟဇော် တို့က ပူးတွဲတတိယဆုကိုလည်းကောင်း ရရှိခဲ့ကြသည်။

အမျိုးသမီး ၆၃ ကီလိုတန်းအောက် ပြိုင်ပွဲတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ ဆောင်းဦးဝေက ပထမ၊ ကချင်ပြည်နယ်မှ ဘန်းတောမ်က ဒုတိယ၊ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးမှ ထက်ထက်လင်းနှင့် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီးမှ မေမြတ်မွန်တို့က ပူးတွဲ တတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး ၇၀ ကီလိုတန်းအောက်ပြိုင်ပွဲတွင် ကချင် ပြည်နယ်မှ နှင်းစန္ဒာထွန်းက ပထမ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ လီဆောင်ဦးက ဒုတိယ၊ ကယားပြည်နယ်မှ တွယ်တာမိုး နှင့် ရှမ်းပြည်နယ်မှ နန်းနုခေါင်တို့က ပူးတွဲတတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုး

သမီး ၇၈ ကီလိုတန်းအောက်ပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ယွန်းဝတီစိုးက ပထမ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးမှ အိသဇင်နိုင် က ဒုတိယ၊ ရှမ်းပြည်နယ်မှ သဗ္ဗာနှင့် ကချင်ပြည်နယ်မှ သင်းသဇင်တို့က ပူးတွဲ တတိယဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး ၇၈ ကီလိုတန်းအထက်ပြိုင်ပွဲတွင် ကရင် ပြည်နယ်မှ နန်းသဲနုနုစံက ပထမ၊ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးမှ ကေသွယ်ဦးက ဒုတိယ၊ ကချင်ပြည်နယ်မှ မဟော်ခေါင်းညွယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ်မှ နန်းနွယ်နွယ်ခမ်းတို့က ပူးတွဲတတိယဆုကိုလည်းကောင်း ရရှိခဲ့ ကြသည်။

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး ဘီလီယက်/စနူကာပြိုင်ပွဲကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိ အားကစားကွင်း ဘီလီယက်ရုံ၌ ကျင်းပ ရာ စနူကာ 6 Red တစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲ၊ 9 Ball တစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲ၊ ဘီလီယက် တစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲ၊ စနူကာ 6 Red နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲများကို ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးများမှ ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစား သမားများ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကစား လျက်ရှိသည်။

ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး လက်ဝှေ့ ပြိုင်ပွဲဗိုလ်လုပွဲစဉ်ကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစား ကွင်း လက်ဝှေ့ရုံ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား ၅၁ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် ကရင်ပြည်နယ် မှ စောရွှေဝင်းက ကချင်ပြည်နယ်မှ ဘော်မဆောင်ကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုး သား ၅၄ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးမှ ဇော်ဇော်နိုင်က ရှမ်းပြည် နယ်မှ ရှိုင်းငယ်ကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား ၅၇ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ လမင်းကိုကိုက ကချင်ပြည်နယ်မှ ရှိုင်းထက်ကိုကို ကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား ၆၃ ဒသမ ၅ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် ကချင် ပြည်နယ်မှ နုတ်မာရ်က မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးမှ စိုင်းနောင်ကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား ၇၁ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ အောင်ဇော်ထိုက် က မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးမှ အောင်မြင့် ထွန်းကိုလည်းကောင်း အနိုင်ရရှိခဲ့ကြ သည်။

အမျိုးသမီး ၅၀ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ မြမိုးသူက တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးမှ အေးအေးမူ ကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး ၅၂ ကီလို တန်းပြိုင်ပွဲတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ သင်းသင်းခိုင်က မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မှ သက်ထားဗိုလ်ကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုး သမီး ၅၄ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် တနင်္သာရီ တိုင်းဒေသကြီးမှ ထားထားနွယ်က ကရင် ပြည်နယ်မှ နန်းသန္တာသိမ့်ကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး ၅၇ ကီလိုတန်းပြိုင်ပွဲတွင် ချင်းပြည်နယ်မှ ကိမ်ရမ်းဒိတ်ဆန်က ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှ ချမ်းပြည့်စိုး ကိုလည်းကောင်း အနိုင်ရရှိခဲ့ကြသည်။

ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး အသက် ၂၅ နှစ်အောက် ခရစ်ကက်ပြိုင်ပွဲ ဆီမီး ဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစား ကွင်း မြားပစ်ကွင်း (၁/၂) ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား ခရစ်ကက်ပြိုင်ပွဲတွင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် အသင်းက ကရင်ပြည်နယ်အသင်းကို ၂၄ မှတ်သာ၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အသင်းက ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး အသင်းကို မြောက်မှတ်သာဖြင့်လည်းကောင်း၊ အမျိုး သမီးခရစ်ကက်ပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးအသင်းက ရခိုင်ပြည်နယ် အသင်းကို မြောက်မှတ်သာ၊ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးအသင်းက ကရင်ပြည်နယ် အသင်းကို သုံးမှတ်သာဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကြ သည်။

ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး အသက် ၂၁ နှစ်အောက် အမျိုးသားဘောလုံး ပြိုင်ပွဲ အုပ်စုပွဲစဉ်များကို ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိ အားကစားကွင်း လှေကျင်ရေးကွင်း(၃)/ (၄) တို့တွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးအသင်းနှင့် ကချင်ပြည် နယ်အသင်းတို့က တစ်ဖက်တစ်ရိုးစီ သရေရလဒ်ထွက်ပေါ်ခဲ့ပြီး ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးအသင်းက ချင်းပြည်နယ်အသင်း ကို လေးဂိုး - ဂိုးမရှိ၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး အသင်းက မွန်ပြည်နယ်အသင်းကို တစ်ဂိုး - ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကြ သည်။

ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီး အမျိုး သားလေးယောက်တွဲ ပိုက်ကျော်ခြင်း ပြိုင်ပွဲ ကွာတားဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်များကို ဝဏ္ဏ သိဒ္ဓိအားကစားကွင်း (A) ရုံ၌ ကျင်းပရာ မွန်ပြည်နယ်အသင်းက ရှမ်းပြည်နယ် အသင်းကို နှစ်ပွဲ - တစ်ပွဲ၊ ကချင်ပြည်နယ် အသင်းက ကရင်ပြည်နယ်အသင်းကို နှစ်ပွဲ - တစ်ပွဲ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအသင်း က ကယားပြည်နယ်အသင်းကို နှစ်ပွဲ ပြတ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအသင်းက ရခိုင်ပြည်နယ်အသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။

အမျိုးသားလေးယောက်တွဲ ပိုက်ကျော် ခြင်းပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်ပွဲစဉ်တွင် မွန် ပြည်နယ်အသင်းက ကချင်ပြည်နယ် အသင်းကို နှစ်ပွဲပြတ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီးအသင်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီးအသင်းကို နှစ်ပွဲ - တစ်ပွဲဖြင့် အနိုင်ရရှိ ခဲ့ကြသည်။

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး တိုက်ကွမ်ဒိုအတိုက်ပြိုင်ပွဲများကို ဝဏ္ဏ သိဒ္ဓိအားကစားကွင်း တိုက်ကွမ်ဒိုရုံ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသား ပင်း ၅၄ ကီလိုတန်း အောက် ပြိုင်ပွဲတွင် ကချင်ပြည်နယ်မှ ထွန်းလင်းအောင်က စာမျက်နှာ ၁၂ သို့ ၀

၂၀၂၄ ခုနှစ် ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အားကစားပြိုင်ပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်မှုမြင်ကွင်း



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား ဗိုလ်ချုပ်ပြိုင်ပွဲတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေနှင့် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်များ ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။
ဓာတ်ပုံ - ဟိန်းထက်လင်း



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား စနုကာပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင်တစ်ဦး ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။
ဓာတ်ပုံ - ဟိန်းထက်လင်း



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အမျိုးသားဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲတွင် သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့် ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။
ဓာတ်ပုံ - ဟိန်းထက်လင်း



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသမီး တန်းမြင့်ခုန်ပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင် တစ်ဦး ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။
ဓာတ်ပုံ - နိုင်လင်းကြည်



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား မီတာ ၂၀၀ အပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင်များ ယှဉ်ပြိုင်စဉ်။
ဓာတ်ပုံ - နိုင်လင်းကြည်



ဝန်ကြီးဌာနပေါင်းစုံ အလွတ်တန်း အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာနအသင်းနှင့် သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာနအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ချင်းပြည်နယ် အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။



ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသား တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီးတို့မှ ပြိုင်ပွဲဝင်နှစ်ဦး ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။
ဓာတ်ပုံ - မျိုးထက်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလွင်နှင့်ဇနီး ကာတာနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့ အထိမ်းအမှတ်ညွှန်ပွဲ တက်ရောက်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
 ကာတာနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် ညွှန်ပွဲကို ယနေ့ညနေပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ရှိ Lotte Hotel ၌ ကျင်းပရာ စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလွင်နှင့်ဇနီးတို့ တက်ရောက်ကြ သည်။

ဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကာတာနိုင်ငံသံရုံး တာဝန်ခံ Dr. Rashid Abdulla Al-Kuwari နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ဇနီးနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်သည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် သီချင်းနှင့် ကာတာနိုင်ငံတော်သီချင်းတို့ဖြင့် အခမ်း အနားကို ဖွင့်လှစ်ကြပြီး ကာတာနိုင်ငံ သံရုံးတာဝန်ခံ

က နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ကာတာ နိုင်ငံ သံရုံးတာဝန်ခံတို့သည် အထိမ်းအမှတ်ကိတ်ကို လှီးဖြတ်ပေးကြပြီး တက်ရောက်လာကြသူများနှင့် အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကာ ကာတာ နိုင်ငံသံရုံးတာဝန်ခံက တက်ရောက်လာကြသူများ အား ညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းညွှန်ပွဲသည်။

အဆိုပါ ညွှန်ပွဲသို့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းနှင့်ဇနီး၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးများနှင့် ၎င်းတို့၏ဇနီးများ၊ နိုင်ငံခြားသံရုံး များမှ သံအမတ်ကြီးများ၊ သံရုံးယာယီတာဝန်ခံများ၊ ကုလသမဂ္ဂဆိုင်ရာ ဌာနကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရ သည်။



ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ဇေယျ တရုတ်-မြန်မာ သံတမန်ဆက်ဆံရေး စိန်ရတုပြည့်နှစ် နည်းပညာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ မြှင့်တင်သွားရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
 သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ဇေယျ ဦးဆောင်သောအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်၌ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ယူနန် ပြည်နယ် ကူမင်းမြို့ရှိ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာတက္ကသိုလ် နှင့် ကောလိပ်တို့သို့ ရောက်ရှိပြီး တာဝန်ရှိသူများ နှင့်တွေ့ဆုံကာ တရုတ်-မြန်မာသံတမန်ဆက်ဆံရေး ထူထောင်ခြင်း စိန်ရတု (၇၅)နှစ်ပြည့် ၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာကဏ္ဍဆိုင်ရာ အကျိုးတူပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုများ မြှင့်တင်သွားရန် ဆွေးနွေးပြီး သုတေသနပရောဂျက် ဆောင်ရွက်နေမှုများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု လေ့လာသည်။

ရောက်ရှိ ဦးစွာ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် နံနက်ပိုင်း၌ ကူမင်းသိပ္ပံနှင့် နည်းပညာတက္ကသိုလ်သို့ ရောက်ရှိပြီး တာဝန်ရှိသူများနှင့် သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုး ရေးအတွက် နည်းပညာများ မျှဝေလှယ်လှယ်၊ ပညာတော်သင်များစေလွှတ်ရေးတို့ကို အဖွဲ့လိုက် အသေးစိတ် ဆွေးနွေးကြပြီး အမှတ်တရလက်ဆောင် ပစ္စည်းများ အပြန်အလှန်လဲလှယ်ကြသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့သည်



လီသီယမ်အိုင်းရမ်း ဘက်ထရီနှင့် ဒြပ်ပစ္စည်းနည်း ပညာ အမျိုးသားသုတေသနဌာနရှိ ဓာတ်ခွဲခန်းများ တွင် ဆရာနှင့် ကျောင်းသားများ၏ အဖွဲ့လိုက် အဆင့်မြင့် ကိရိယာများဖြင့် သုတေသနပြုလုပ်နေမှု၊ ဒြပ်ပစ္စည်းသိပ္ပံနှင့် စွန့်ပစ်ဘက်ထရီနှင့် သတ္တု ကုန်ကြမ်းများကို သန့်စင်သောသုတေသန

ပြုလုပ်နေမှုနှင့် သုတေသနရလဒ်များကို လေ့လာ သည်။

မွန်းလွဲပိုင်း၌ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ယူနန် နည်းပညာကောလိပ် (ယူနန်စက်မှုနှင့် ကုန်သွယ်ရေး သက်မွေးပညာကောလိပ်)သို့ ရောက်ရှိပြီး ဌာနများ၌ သက်မွေးပညာရပ်များကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးနေ

မှု၊ စစ်မှုထမ်းဟောင်းများအတွက် သက်မွေးပညာရပ် များကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးနေမှုနှင့် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေမှု အခြေအနေများကို တာဝန်ရှိသူများက ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ဒုတိယဝန်ကြီး က သိလိုသည်များကို ပြန်လည်မေးမြန်းဆွေးနွေး သည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ကမ္ဘာ့ အဆင့် နည်းပညာပြိုင်ပွဲများတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင် နိုင်ရေးအတွက် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ စက်ရုပ်နည်းပညာ ပရောဂျက်များဖြင့် ကြိုတင် ပြင်ဆင်လေ့ကျင့်နေမှုများ၊ Automation စက်များကို ကျောင်းသားတစ်ဦးစီက တပ်ဆင်နေမှုများ၊ အလုပ်ရုံ များ၌ စက်မှုဇန်သုံးစက်များဖြင့် ကျောင်းသားများ လေ့ကျင့်နေမှုများ၊ Robotic ကိုယ်ထည်ပြုလုပ်ရန် ကျောင်းသားများက CNC စက်များဖြင့် ခုတ်စားနေမှု များ၊ ပြတိုက်တွင် သမိုင်းမှတ်တမ်းများ၊ ကျောင်းသား များက ကမ္ဘာ့အဆင့်နည်းပညာဆုများ ရရှိမှု မှတ်တမ်းများကို လှည့်လည်လေ့လာခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့သည် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အဖွဲ့လိုက် ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ နည်းပညာများ မျှဝေလှယ်လှယ် နိုင် ရေး အသေးစိတ်ဆွေးနွေးကြပြီး အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပစ္စည်းများကို အပြန်အလှန်လဲလှယ်ခဲ့ ကြကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ ကာလ်မီးကီယာပြည်နယ်အကြီးအကဲ ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ပြန်လည်ထွက်ခွာ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
 ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ ကာလ်မီးကီယာပြည်နယ်အကြီးအကဲ H.E.Mr.Batu KHASIKOV ဦးဆောင် သောကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် လေကြောင်းခရီးဖြင့် မန္တလေးမြို့မှ ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာသွားရာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက် ကြကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

အသက် ၁၀၀ ပြည့် စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင်အား ချီးမြှင့်ငွေပေးအပ်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
 ပူတာအိုမြို့နယ် စစ်မှုထမ်း ဟောင်းအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိ သူများသည် ပူတာအိုမြို့ရှိ စစ်မှု ထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ဝင် တပ်သား ဆန်ဒေါင်းဖောင်(အငြိမ်းစား)အား အသက် ၁၀၀ ပြည့် ဂါရဝပြုချီးမြှင့် ငွေကို ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်က သွား ရောက်ပေးအပ်ကြသည်။

ထိုသို့ သွားရောက်ပေးအပ်ရာ တွင် မြို့နယ်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် တာဝန်ရှိသူ များက တပ်သား ဆန်ဒေါင်းဖောင် (အငြိမ်းစား)ကို ဂါရဝပြုနှုတ်ဆက် စကားပြောကြားပြီး မြန်မာ နိုင်ငံစစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့ ဗဟို ဌာနချုပ်က ဂါရဝပြုချီးမြှင့်ငွေ ကျပ် ၅၀၀၀၀၊ ကချင်ပြည်နယ်



စစ်မှုထမ်းဟောင်း ကြီးကြပ်ရေး စစ်မှုထမ်းဟောင်းအဖွဲ့က ဂါရဝပြု အဖွဲ့က ဂါရဝပြုချီးမြှင့်ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀ကို ပေးအပ် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

သက်ရှည်ကျန်းမာဖို့ စားသုံးဆီကို တတ်နိုင်သမျှ လျှော့စားစို့

အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေကို ဘက်လိုက်မှုမရှိဘဲ တန်းတူညီမျှ ဆက်ဆံပေးစေလိုပါတယ်

----- လုပ်သားမောင် -----

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအလုပ်သမားရေးရာအဖွဲ့ (ILO) ရဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံစည်းမျဉ်း အပိုဒ် ၃၃ ကို ကျင့်သုံးပြီး မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် အရေးယူမယ့်ဆုံးဖြတ်ချက်အဆို (မူကြမ်း) ကို ၂၀၂၅ ခုနှစ် မတ်လမှာ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ ဂျီနီဗာမြို့မှာ ကျင်းပပြုလုပ်မယ့် ILO ရဲ့ (၃၅၃) ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးကို တင်သွင်းမယ်လို့ သိရှိရပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံအနေနဲ့ ၁၈-၅-၁၉၄၈ ရက်နေ့မှာ ILO ကို အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအဖြစ် ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး ILO ရဲ့ ပြဋ္ဌာန်းချက် ၁၉၁ ခုအနက် ၁၉ ခုကို အတည်ပြု လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပါတယ်။ ILO ရဲ့ အခြေခံပြဋ္ဌာန်း ချက် (Fundamental/Core Convention) ၁၀ ခု မှာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတိုင်း အတည်ပြုလက်ခံထားခြင်း မရှိစေကာမူ မဖြစ်မနေ လိုက်နာကျင့်သုံးရမယ့် ပြဋ္ဌာန်းချက်ထဲမှာ ပါဝင်တဲ့ အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်အမှတ် (၂၉) (Forced Labour Convention No.29)၊ အသင်းအဖွဲ့များ လွတ်လပ်စွာ ဖွဲ့စည်းခွင့်နဲ့ စည်းရုံးခွင့်ဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်အမှတ် (၈၇) (Freedom of Association and the Protection of the Right to Organize Convention No.87) တို့ကို မြန်မာနိုင်ငံက ၄-၃-၁၉၅၅ ခုနှစ်က စတင်လက်ခံကျင့်သုံးပြီး လိုက်နာဆောင်ရွက်ခဲ့ပေ မယ့် အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်အမှတ်(၂၉) ကို လိုက်နာဖို့ ပျက်ကွက်ကြောင်း စွပ်စွဲချက်နဲ့ ILO က ၁၉၉၇ ခုနှစ်မှာ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ စုံစမ်းစစ်ဆေး ရေးကော်မရှင် (COI) ကို ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါတယ်။ ပြီးနောက် ILO ရဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံ စည်းမျဉ်းအပိုဒ် ၃၃ ကို ကျင့်သုံးကာ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ် (၈၈) ကြိမ်မြောက် အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာ အလုပ်သမားရေးရာညီလာခံ (ILC) မှာ မြန်မာ နိုင်ငံအပေါ် အရေးယူတဲ့ဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်ဆောင် ရွက်မှုတွေ ပြုလုပ်ခဲ့တာကို လေ့လာသိရှိရပါ တယ်။

ဒီလို ကန့်သတ်ချက်တွေ ချမှတ်ခဲ့တာကြောင့် အလုပ်သမားရေးရာနဲ့ဆက်သွယ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံမှာ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးမှုကို များစွာအကျိုးသက်ရောက်မှု ဖြစ်ခဲ့ရတဲ့အတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရက အဓမ္မ ခိုင်းစေမှုပျောက်ရေးဆောင်ရွက်ရာမှာ ပိုမို ထိရောက်စေရေး အထောက်အကူပြုနိုင်ဖို့ မြန်မာ နိုင်ငံမှာ ILO ဆက်သွယ်ရေးအရာရှိတစ်ဦး ထားရှိဖို့ အစိုးရနဲ့ ILO တို့အကြား ၂၀၀၅ ခုနှစ်က နားလည်မှု စာချုပ်ချုပ်ဆိုရေးထိုး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့တာကို လေ့လာသိရှိရပါတယ်။

ဒါ့အပြင် အဓမ္မခိုင်းစေမှုလုံးဝပျောက်ရေး အတွက် ၂၀၀၇ ခုနှစ်က နောက်ဆက်တွဲ နားလည်မှု စာချုပ်ချုပ်ဆို (Supplementary Understanding-SU) ကိုလည်းကောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်က အဓမ္မခိုင်းစေမှု လုံးဝပျောက်ရေးပူးတွဲမဟာဗျူဟာ (Joint Strategy for the Eradication of Forced Labour by 2015) ဆိုင်ရာ နားလည်မှုစာချုပ်ချုပ်ဆိုကို ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှာလည်းကောင်း ထပ်မံလက်မှတ်ရေးထိုး

“ILO အနေနဲ့ အလုပ်သမားအရေးကိစ္စတွေတိုးတက်ဖို့အတွက် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေနဲ့လက်တွဲပြီး ကူညီ ဆောင်ရွက်ရမှာဖြစ်ပေမယ့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်တဲ့ မြန်မာနိုင်ငံအပေါ်မှာ နိုင်ငံရေးအရ ဝင်ရောက် စွက်ဖက်တဲ့ အပြုအမူတွေနဲ့ အရေးယူပိတ်ဆို့မှုတွေပြုလုပ်ဖို့ ဆောင်ရွက်တာဟာ မြန်မာအလုပ်သမားထု ကို အလုပ်အကိုင် ရှားပါးလာစေဖို့၊ လူကုန်ကူးခံရစေဖို့၊ အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းတွေရဲ့ စည်းရုံးမှုခံရစေဖို့၊ လိင်ကျေးကျွန်များဖြစ်စေဖို့၊ လက်နက်ကိုင်သောင်းကျန်းသူတွေကြီးစိုးရာဒေသတွေ၊ မူးယစ်ဆေးဝါး ထုတ်လုပ်ရာ နေရာဒေသတွေကို သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကိုင်ပြီး မူးယစ်ဆေးဝါး ထုတ်လုပ်မှုတွေ တိုးတက် လာစေဖို့၊ လောင်းကစားလုပ်ငန်းတွေနဲ့ တရားမဝင်လုပ်ငန်းတွေ ပိုမိုများပြားလာပြီး မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း မတည်မငြိမ်ဖြစ်စေဖို့ လုပ်ဆောင်နေသလို ဖြစ်နေပါတော့တယ်”

ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ILO အနေနဲ့ COI ရဲ့ အကြံပြုတိုက်တွန်းချက်တွေအပေါ် မြန်မာနိုင်ငံက လိုက်နာအကောင်အထည်ဖော်မှုကို ကျေနပ်ဖွယ်ရာ တွေ့ရှိရတဲ့အတွက် ၂၀၂၁ ခုနှစ် (၁၀၁) ကြိမ်မြောက် နဲ့ ၂၀၂၃ ခုနှစ် (၁၀၂) ကြိမ်မြောက် အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာ အလုပ်သမားရေးရာညီလာခံတွေမှာ မြန်မာ နိုင်ငံအပေါ် ချမှတ်ထားတဲ့ ကန့်သတ်ချက်အားလုံး ကို ဖယ်ရှားပေးခဲ့ပါတယ်။

ယခုတစ်ခါ မြန်မာနိုင်ငံက ILO ရဲ့ ပြဋ္ဌာန်းချက် အမှတ် (၂၉) နဲ့ (၈၇) တို့ကို လိုက်နာဖို့ ပျက်ကွက်တယ် ဆိုတဲ့ စွပ်စွဲချက်နဲ့ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ စုံစမ်း စစ်ဆေးရေးကော်မရှင် (Commission of Inquiry-COI) ကို ၂၀၂၂ ခုနှစ်မှာ ဖွဲ့စည်းပြီး ILO ရဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံ စည်းမျဉ်း အပိုဒ် ၃၃ ကို ကျင့်သုံးကာ မြန်မာနိုင်ငံ အပေါ် ပိတ်ဆို့အရေးယူမယ့် ဆုံးဖြတ်ချက်တွေ ချမှတ်ဖို့ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခြင်းဟာ ILO ရဲ့ နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ အတွင်း သမိုင်းတစ်လျှောက်မှာ မြန်မာနိုင်ငံ အပေါ် ဒုတိယအကြိမ် အလုပ်သမားအရေးကို အကြောင်းပြုလို့ နိုင်ငံရေးအရ ဖိအားပေးဖို့အတွက် ILO ရဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံစည်းမျဉ်း အပိုဒ် ၃၃ ကို ထပ်မံ ကျင့်သုံးဖို့ ကြိုးပမ်းနေခြင်းဖြစ်တယ်ဆိုတာ တွေ့ရှိ လာရပါတယ်။

ILO ရဲ့ ပြဋ္ဌာန်းချက်အမှတ် (၂၉) ကို လိုက်နာ ဆောင်ရွက်တဲ့အနေနဲ့ အဓမ္မခိုင်းစေမှု တိုင်ကြား ချက်တွေကို အမျိုးသားအဆင့် အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာ တိုင်ကြားမှုယန္တရား (National Complaint Mechanism- NCM) ထူထောင်ပြီး ဖြေရှင်းနိုင်ဖို့ အတွက် ၂၀၁၉ ခုနှစ်မှာ NCM ထူထောင်ရေးကို

စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်က စတင် လို့ NCM က အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာ တိုင်ကြားမှု တွေကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနတွေနဲ့ ပေါင်းစပ် ညှိနှိုင်းဖြေရှင်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း လေ့လာသိရှိရပါတယ်။

ILO ရဲ့ ပြဋ္ဌာန်းချက်အမှတ် (၈၇) ကို လိုက်နာ ဆောင်ရွက်တဲ့အနေနဲ့ ၂၀၁၁ ခုနှစ်မှာ အလုပ်သမား အဖွဲ့အစည်းဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းပြီး အလုပ်သမား အဖွဲ့အစည်းတွေ လွတ်လပ်စွာ ဖွဲ့စည်းခွင့်ပြုခဲ့ရာမှာ ၂၀၂၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအထိ အခြေခံအလုပ်သမား အဖွဲ့အစည်း ၂၈၃၃ ဖွဲ့၊ မြို့နယ်အလုပ်သမား အဖွဲ့ အစည်း ၁၅၈ ဖွဲ့၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အလုပ် သမားအဖွဲ့အစည်း ၂၅ ဖွဲ့၊ အလုပ်သမားအဖွဲ့ချုပ် ကိုးဖွဲ့၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ အလုပ်သမားရေးရာ အဖွဲ့ တစ်ဖွဲ့၊ အခြေခံအလုပ်ရှင်အဖွဲ့အစည်း ၂၆ ဖွဲ့၊ မြို့နယ်အလုပ်ရှင်အဖွဲ့အစည်း တစ်ဖွဲ့၊ အလုပ်ရှင် အဖွဲ့ချုပ်တစ်ဖွဲ့ စုစုပေါင်း ၃၀၅၄ ဖွဲ့တို့ကို အသိ အမှတ်ပြုလက်မှတ်များထုတ်ပေးခဲ့တဲ့အပြင် အလုပ် သမားဝန်ကြီးဌာနအနေနဲ့ သုံးပွင့်ဆိုင်ယန္တရား တိုးတက်စေရေး၊ လုပ်ငန်းခွင်ထိခိုက်မှုများမှ ကာကွယ်နိုင်ရေး၊ ကလေးအလုပ် သမားများ ပပျောက်စေရေး၊ လူမှုဖူလုံရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ပေးနိုင်ရေးနဲ့ အလုပ်သမားများအကျိုးအတွက် အခြား အလုပ်သမားရေးရာကိစ္စရပ်များ တိုးတက် ဖြစ်ထွန်းစေရေး ရည်ရွယ်ချက်တွေနဲ့ ဥပဒေ၊ နည်း ဥပဒေများပြဋ္ဌာန်းပြီး စနစ်တကျ အကောင်အထည် ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိတာကို တွေ့မြင်ရပါတယ်။ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အလုပ်သမားရေးရာအဖွဲ့

(ILO) ကို အလုပ်သမားများ လုပ်ငန်းခွင်အခွင့်အရေး များဆိုင်ရာ စံသတ်မှတ်ချက်နဲ့ အခြေခံစည်းမျဉ်း များမြှင့်တင်ရေး၊ သင့်လျော်ကောင်းမွန်တဲ့ အလုပ် အကိုင်နဲ့ ဝင်ငွေဆိုင်ရာ ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ အခွင့် အလမ်းတွေကို ဖန်တီးရေး၊ လူမှုကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အကျိုးဝင်မှုနဲ့ ထိရောက်ကောင်းမွန်မှုကို မြှင့်တင် ရေး၊ သုံးပွင့်ဆိုင် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းမှု အားကောင်း စေရေး စသည်တို့ကို အဓိကထားဆောင်ရွက်ဖို့ ရည်ရွယ်ဖွဲ့စည်းထားတာဖြစ်ပါတယ်။

ILO အနေနဲ့ အလုပ်သမားအရေးကိစ္စတွေ တိုးတက်ဖို့အတွက် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေနဲ့ လက်တွဲပြီး ကူညီဆောင်ရွက်ရမှာ ဖြစ်ပေမယ့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံဖြစ်တဲ့ မြန်မာနိုင်ငံအပေါ်မှာ နိုင်ငံရေးအရ ဝင်ရောက်စွက်ဖက်တဲ့ အပြုအမူတွေနဲ့ အရေးယူ ပိတ်ဆို့မှုတွေပြုလုပ်ဖို့ ဆောင်ရွက်တာဟာ မြန်မာ အလုပ်သမားထုကို အလုပ်အကိုင်ရှားပါးလာစေဖို့၊ လူကုန်ကူးခံရစေဖို့၊ အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းတွေရဲ့ စည်းရုံးမှုခံရစေဖို့၊ လိင်ကျေးကျွန်များဖြစ်စေဖို့၊ လက်နက်ကိုင်သောင်းကျန်းသူတွေ ကြီးစိုးရာဒေသ တွေ၊ မူးယစ်ဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရာနေရာဒေသ တွေကို သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကိုင်ပြီး မူးယစ် ဆေးဝါးထုတ်လုပ်မှုတွေ တိုးတက်လာစေဖို့၊ လောင်းကစားလုပ်ငန်းတွေနဲ့ တရားမဝင်လုပ်ငန်း တွေ ပိုမိုများပြားလာပြီး မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း မတည် မငြိမ်ဖြစ်စေဖို့ လုပ်ဆောင်နေသလို ဖြစ်နေပါတော့ တယ်။

ILO အနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံကို အခြားအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ တွေကဲ့သို့ တန်းတူထား ဆက်ဆံခြင်းမရှိဘဲ ILO ရဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံစည်းမျဉ်း အပိုဒ် ၃၃ ကို ကျင့်သုံးပြီး မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် အရေးယူမယ့် ဆုံးဖြတ်ချက် အဆို(မူကြမ်း) အား ILO ရဲ့ (၃၅၃) ကြိမ်မြောက် အုပ်ချုပ်မှုအဖွဲ့အစည်းအဝေးကို တင်သွင်းဖို့ ဆုံးဖြတ်မှုဟာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအချင်းချင်း တန်းတူ ဆက်ဆံမှုမပြုခြင်းဖြစ်တဲ့အတွက် ILO အနေနဲ့ အလုပ်သမားထုရဲ့ကောင်းကျိုးကို မျှော်ကိုးပြီး အပြုသဘောဆောင်တဲ့ ဆောင်ရွက်ချက်တွေကိုသာ လုပ်ဆောင်ပေးသင့်တယ်လို့ လေ့လာသုံးသပ်တင်ပြ လိုက်ရပါတယ်။ ။

“ILO အနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံကို အခြားအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေနည်းတူ တန်းတူထားဆက်ဆံခြင်းမရှိဘဲ ILO ရဲ့ ဖွဲ့စည်းပုံစည်းမျဉ်း အပိုဒ် ၃၃ ကို ကျင့်သုံးပြီး မြန်မာနိုင်ငံအပေါ်အရေးယူမယ့် ဆုံးဖြတ်ချက် အဆို(မူကြမ်း) အား ILO ရဲ့ (၃၅၃) ကြိမ်မြောက် အုပ်ချုပ်မှုအဖွဲ့အစည်းအဝေးကိုတင်သွင်းဖို့ ဆုံးဖြတ်မှုဟာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံ အချင်းချင်း တန်းတူဆက်ဆံမှုမပြုခြင်းဖြစ်တဲ့အတွက် ILO အနေနဲ့ အလုပ်သမားထုရဲ့ကောင်းကျိုးကို မျှော်ကိုးပြီး အပြုသဘောဆောင်တဲ့ ဆောင်ရွက်ချက်တွေကိုသာ လုပ်ဆောင်ပေးသင့်”

ကင်းသာရေထိန်းတံမံပြုပြင်မှု ၁၅ ရာခိုင်နှုန်းပြီးစီးပြီဖြစ်ပြီး သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လုပ်ငန်းများရာနှုန်းပြည့်ပြီးစီးအောင် စီမံဆောင်ရွက်သွားမည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းနောင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဗိုလ်ဗိုလ်ကျော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့သည့် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ မြစ်ရေတင်လုပ်ငန်း၊ ရေပေးမြောင်းနှင့် ရေထိန်းတံမံပြုပြင်ဆောင်ရွက်နေမှုကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုကြသည်။



တပ်ကုန်းမြို့နယ် ရေဝေချောင်း (ပိတောက်ချောင်း) နှင့် ကျောက်ဆည်ချောင်း (ငါးရံချောင်း) တို့အပေါ်တွင် တည်ဆောက်ထားသော ကင်းသာရေထိန်းတံမံသို့ ရောက်ရှိရာ တာဝန်ရှိသူများက ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့မှုများ ပြုပြင်ခြင်း

လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် အခြေအနေကို တင်ပြကြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ပြုပြင်ဆောင်ရွက်နေမှုလုပ်ငန်းအလိုက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး တံမံရေဝပ်ရေယာရှိ သဲနုနုများ ဖယ်ရှားရှင်းလင်း၍ မူလရေလှောင်ပမာဏပြည့်သို့ လှောင်နိုင်ရေး၊ ရေတား

တံမံ ရေဝင်လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် နုန်းတားတံမံ တည်ဆောက်ရေးနှင့် ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်စဉ်ကြောင့် တံမံမျက်နှာပြင် ထပ်မံထိခိုက်မှုမရှိစေရေး စီမံဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်း လိုအပ်ချက်များကို ဆွေးနွေးမှာကြားသည်။

ကင်းသာရေထိန်းတံမံပြုပြင်မှုသည် လုပ်ငန်းအားလုံး၏ ၁၅ ရာခိုင်နှုန်းပြီးစီးပြီဖြစ်ပြီး သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လုပ်ငန်းများ ရာနှုန်းပြည့်ပြီးစီးအောင် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန အနေဖြင့် စီမံဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ပုဏ္ဏမာကျေးရွာတွင် မြေအောက်ရေဖြင့် မိုးစပါးစိုက်ကွင်းတစ်ကွင်းတစ်စပ်တည်း ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်နေမှုနှင့် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး၍ စက်ရေတွင်းဖြင့် ရေတင်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ဒေသခံတောင်သူများနှင့် တွေ့ဆုံခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်မြိုင် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် သာစည် - ရွှေညောင် - တောင်ကြီး ရထားလမ်းပိုင်း ရေတိုက်စားပြီး ပျက်စီးမှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့်နေရာများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်မြိုင်သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် သာစည် - ရွှေညောင် - တောင်ကြီးရထားလမ်းပိုင်းတွင် ရေတိုက်စားပြီး မြေပြိုကျ၍ ပျက်စီးမှုဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ဆင်တောင် - မြင်းဒိုက်ဘူတာ အကြားရှိ ရထားလမ်းတစ်လျှောက်အတွင်း ကမ်းပါးနီဥမင် အဝင်/အထွက်နေရာများ၊ ဆင်တောင်ဘူတာ၊ မြင်းဒိုက်ဘူတာနှင့် ရွှေရပ်ဘူတာတို့တွင် ရေတိုက်စားပြီး မြေပြိုကျမှုကြောင့် ပျက်စီးမှုဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် အခြေအနေများကို သွားရောက်စစ်ဆေးသည်။

ထည့်သွင်းတည်ဆောက်နိုင်ရေး စီမံဆောင်ရွက်သွားရန်နှင့် ရေမြောင်းများပိတ်ဆို့မှုမရှိစေရေး၊ ရေစီးရေလွှာကောင်းမွန်စေရေး စသည့်လုပ်ငန်းများကို အလေးထားဆောင်ရွက်သွားရန်တို့ကို ဆွေးနွေးမှာကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ပေါမူ-ထိသိမ်-တောင်ကြီး ရထားလမ်းပိုင်း ပျက်စီးချို့ယွင်းမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့်ရထားလမ်းအကြောင်း မြေကြီးတာပေါင်လုပ်ငန်း၊ တံတားပြုပြင်တည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း၊ Gabion Basket ကျောက်စီမြေထိန်းနံရံနှင့် ရေမြောင်းတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည့်အခြေအနေများကို စစ်ဆေးပြီး ပြုပြင်တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် သတ်မှတ်ထားသည့် အစီအစဉ်အတိုင်း စနစ်တကျ ကောင်းမွန်ရေး ပြုပြင်ရန်လိုအပ်သည့်ပစ္စည်းများ လုံလောက်မှုရှိရေး စီစဉ်ထောက်ပံ့ပေးသွားရန်၊ ပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်သည့် ဆယ်တင်ပစ္စည်းများကို အလေးအလွင့်မဖြစ်စေရေး စနစ်တကျပြန်လည်အသုံးပြုသွားရန်နှင့် ရထားများအမြန်ပြန်လည်ပြေးဆွဲနိုင်ရေး အလေးထားဆောင်ရွက်သွားရန် ဆွေးနွေးမှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



လွိုင်ကော်မြို့နယ်အတွင်း နေရပ်ပြန်ပြည်သူများ ပြန်လည်အခြေချနေထိုင်နိုင်ရေး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

လွိုင်ကော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

လွိုင်ကော်မြို့နယ်အတွင်း နေရပ်ပြန်ပြည်သူများ ပြန်လည်အခြေချနေထိုင်နိုင်ရေး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ကယားပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဇော်မျိုးတင်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဒုတိယဒေသ ကွပ်ကဲရေးမှူး၊ ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လွိုင်ကော်ခရိုင်နှင့် မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ တက်ရောက်ကြသည်။

တာဝန်ရှိသူများက ပူးပေါင်း၍ စနစ်တကျစီမံဆောင်ရွက်ပေးကြရန်လိုကြောင်း၊ ပြန်လည်အခြေချနေထိုင်စဉ် လုံခြုံရေးနှင့် အုပ်ချုပ်မှုကိစ္စရပ်များ အဆင်ပြေချောမွေ့စေရေးလုပ်ငန်းအဆင့်အလိုက် စနစ်တကျစီမံချက်ရေးဆွဲ၍ အမြန်ဆုံးအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ပေးကြရန်လိုကြောင်း၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အနေဖြင့်လည်း နေရပ်ပြန်ပြည်သူများအား လိုအပ်သော အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများနှင့် သောက်သုံးရေ၊ လျှပ်စစ်မီးနှင့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ရရှိရေးကိစ္စများ၊ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးနှင့် MSME လုပ်ငန်းများကို ပြန်လည်လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် ပံ့ပိုးကူညီပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အဖွဲ့အမှတ်စကား ပြောကြားသည်။

ဦးစွာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဇော်မျိုးတင်က အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းမှုများ၏ အဖျက်အမှောင်လုပ်ရပ်များကြောင့် နေရပ်စွန့်ခွာတိမ်းရှောင်ခဲ့ကြသူများအား မိမိတို့ဒေသ နေရပ်အသီးသီးသို့ အဆင်ပြေစွာ ပြန်လည်အခြေချနေထိုင်နိုင်ရေး သက်ဆိုင်ရာ လွိုင်ကော်ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌက လွိုင်ကော်မြို့ပေါ် ရပ်ကွက်များ

တွင် ပြန်လည်ဝင်ရောက်အခြေချနေထိုင်လိုသည့် ပြည်သူများ၏ အခြေအနေများနှင့် တက်ရောက်လာကြသည့် တာဝန်ရှိသူများက လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ၊ သောက်သုံးရေ၊ လျှပ်စစ်မီးနှင့် လမ်းတံတား၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပညာသင်ကြားနိုင်ရေးကိစ္စများ ဆောင်ရွက်ပေးမည့်အခြေအနေများ၊ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသူများ၏ နေထိုင်ရေးအတွက် ပြန်လည် တည်ဆောက်ရေးတွင် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးမည့် အခြေအနေများကို ကဏ္ဍအလိုက် ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။



နိုင်ငံတော်ထမ်းများအား မည်သည့်နည်းလမ်းဖြင့်မဆို ခြိမ်းခြောက်ခြင်း၊ တာဝန်ထမ်းဆောင်မှုအား နှောင့်ယှက်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူခံရနိုင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိန်းကျော် အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(ပြင်ဦးလွင်)နှင့် မော်တော်ယာဉ် နည်းပညာသုတေသန(ပြင်ဦးလွင်) ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိန်းကျော်သည် ယနေ့နံနက် ပိုင်းတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပြင်ဦးလွင်မြို့ရှိ အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ(ပြင်ဦးလွင်) နှင့် မော်တော် ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာန(ပြင်ဦးလွင်) သို့ ရောက်ရှိပြီး ကျောင်းအုပ်ကြီး၊ ဌာနတာဝန်ခံများ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။

နေမှုများ၊ ဌာနဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်နေမှုများကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးအတွက် အဓိကကျသည့်လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် အရေးကြီးဆုံး ကဏ္ဍမှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ဆရာ ဆရာမများအနေဖြင့် မျိုးဆက်သစ်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို မျိုးချစ်စိတ်၊ နိုင်ငံချစ်စိတ်ရှိစေရန် နှင့် ကျင့်ဝတ်များ လေးစားလိုက်နာသော နိုင်ငံသား ကောင်းများဖြစ်လာစေရေးအတွက် လေ့ကျင့်ပြုစု ပျိုးထောင်ပေးကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ လူမှုစီးပွား



ဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် သုတေသနလုပ်ငန်းများ စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ကြောင်း မှာကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူ များသည် အစိုးရစက်မှုလက်မှုသိပ္ပံ (ပြင်ဦးလွင်) နှင့်

မော်တော်ယာဉ်နည်းပညာသုတေသနဌာန(ပြင်ဦး လွင်)ရှိ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

နေပြည်တော်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး(ခုတင်-၁၀၀၀)၌ ပထမအကြိမ် ကျောက်ကပ်အစားထိုးခွဲစိတ်ကုသမှုဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် နေပြည်တော် ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး(ခုတင်-၁၀၀၀) ၌ ကျောက်ကပ် အစားထိုးရန်လိုအပ်သော ကျောက်ကပ်ရောဂါလူနာ အတွက် ပထမအကြိမ် ကျောက်ကပ်အစားထိုးခွဲစိတ် ကုသမှုကို ယမန်နေ့က ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။



အားပေးစကားပြောကြား ထိုသို့ ကျောက်ကပ်အစားထိုး ခွဲစိတ်ကုသမှု ဆောင်ရွက်ခဲ့သော လူနာနှင့် ကျောက်ကပ်အလှူရှင် တို့ကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပါမောက္ခ ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်းသည် ယနေ့နံနက် ပိုင်းက သွားရောက်တွေ့ဆုံ အားပေးစကားပြောကြား ပြီး ပါမောက္ခ/အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများနှင့် ကျန်းမာ ရေးဝန်ထမ်းများကို လိုအပ်သည်များ မှာကြား သည်။

ကျောက်ကပ်အစားထိုးခွဲစိတ်ကုသမှုဆောင်ရွက် ခဲ့သော လူနာသည် ပျဉ်းမနားမြို့နယ်တွင် နေထိုင် သည့် ပြည်သူ့တစ်ဦးဖြစ်ပြီး ကျောက်ကပ်ကို ၎င်း၏ ဖခင်က လှူဒါန်းပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ ယခုအခါ ဘာသာ ရပ်ဆိုင်းရာ ပါမောက္ခ/အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများက ဆေးရုံအထူးကြပ်မတ်ကုသဌာန၌ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးလျက်ရှိသည့်အတွက် လူနာနှင့် ကျောက်ကပ်အလှူရှင် နှစ်ဦးစလုံး ကျန်းမာရေး အခြေအနေကောင်းမွန်လျက်ရှိသည်။

ကျောက်ကပ်အစားထိုးခွဲစိတ်ကုသမှုကို ရန်ကုန် မြို့ရှိ အထူးကုဆေးရုံကြီး(ခုတင်-၅၀၀)တွင် လစဉ် ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ယခုအခါ နေပြည်တော် ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး (ခုတင်-၁၀၀၀)၌လည်း ပုံမှန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရန် ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာနက စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ကံမမြို့နယ်၌ တောင်သူနည်းပညာပေးဆွေးနွေး



ကံမ ဒီဇင်ဘာ ၁၂ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ကံမမြို့ နယ်၌ တောင်သူ နည်းပညာပေး ဆွေးနွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် နံနက်ပိုင်းက ခြောက်ထောင့်ဆိုလာ လျှပ်စစ်ရေတင်ဧရိယာ၌ ကျင်းပ သည်။

ဆွေးနွေးပွဲတွင် သရက်ခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဦးမြင့်စိုးက တစ်နှစ် သုံးသီးစိုက်ပျိုးနိုင်ရေး အတွက် သီးနှံပုံစံများကို တောင်သူ များနှင့်ညှိနှိုင်းပြီး ခရိုင်ပိုးမွှား တာဝန်ခံ ဒေါ်ကေသွယ်ဝင်းက ထရိုင်ကိုဒါးမားမို့ အသုံးပြု၍ မှီ ရောဂါကာကွယ်နိမ်နင်းနည်း၊ ဥကပ်ပါးနကျယ်အသုံးပြု၍ ပိုးမွှား ကာကွယ်နိမ်နင်းနည်းများ၊ ခရိုင် မြေအသုံးချတာဝန်ခံ ဦးဇော်မိုး လွင်က ငါးအမိုင်နီအက်စစ်ပြုလုပ် သုံးစွဲနည်း၊ အကျိုးပြု အဏုဇီဝ

ဖျော်ရည်အသုံးပြု၍ မြေဆွေး ပြုလုပ်နည်း၊ ဘိုကာရီမြေဩဇာ ပြုလုပ်နည်းနှင့် ရိုးပြတ်များအား ပုလဲမြေဩဇာနှင့် အကျိုးပြုအဏု ဇီဝဖျော်ရည်အသုံးပြု၍ ထယ်ထိုး မြေမြှုပ်ခြင်းနည်းပညာများ၊ မြို့နယ် ဦးစီးမှူး ဦးမျိုးသီဟက ဆက်လက် ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်း အစီအမံ များနှင့် မြို့နယ်သမဝါယမဦးစီးမှူး ဒေါ်နနတင်က မျိုးစေ့ထုတ် သမ ဝါယမအသင်းဖွဲ့စည်းခြင်း လုပ်ထုံး လုပ်နည်းများကို ဆွေးနွေးသည်။ ဆက်လက်၍တောင်သူဦးတင် အောင်၏ လယ်မြေတွင် မီးခိုးမြို့ ငွေ့ကင်းစင်ရေး စပါးရိုးပြတ်များ ကိုမီးမရှို့ဘဲ အလွယ်တကူဆွေးမြည့် စေ၍ မြေဩဇာအဖြစ် အသုံးပြုနိုင် မည့်နည်းကို လက်တွေ့ပြသခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ ငွေကြယ်

မရမ်းကုန်းမြို့နယ် ဘုရင့်နောင်ဈေး၌ မီးဘေးကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မရမ်း ကုန်းမြို့နယ် ဘုရင့်နောင်ဈေး၌ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက မီးငြိမ်းသတ် ပစ္စည်းကိရိယာများ အသင့်ရှိစေ ရေး၊ မီးငြိမ်းသတ်ပစ္စည်းများ ကိုင်တွယ်အသုံးပြုတတ်စေရေး တို့အတွက် မီးဘေးကြိုတင် ကာကွယ်ရေး ဟောပြောပြီး လက်တွေ့မီးငြိမ်းသတ်မှု သရုပ်ပြ ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်သည်။



ထိုသို့ လေ့ကျင့်ရာတွင် မရမ်း ကုန်းမြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်ထွဋ်အောင်၊ မြို့နယ် ဦးစီးမှူး ဦးဇော်ဦးထက်၊ မြို့မ ရဲစခန်းမှ ခေတ္တမြို့နယ်မှူး ဒုရဲမှူး

ဦးနေသူရိန်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ များ စစ်ဆေးခြင်း၊ မီးသတ်ရေကန် မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဈေးတာဝန်ခံ များ၊ ဈေးဝန်ထမ်းများ၊ ဈေးသူ ဆေးဘူးသုံးစွဲနည်းများ၊ မီးသတ် စက်ဖြင့် သရုပ်ပြမီးငြိမ်းသတ်ခြင်း များ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ မီးသတ်စက်၊ မီးသတ်ဆေးဘူး

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ရွှေဘိုထောင်တွင် အကျဉ်းသားများ ဧည့်တွေ့ခွင့်မရဟု မဟုတ်မမှန် လုပ်ကြံသတင်းရေးသား ဖြန့်ဝေ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ရွှေဘိုထောင်တွင် အကျဉ်းသားများ ဧည့်တွေ့ခွင့်အတွက် အကျဉ်းဦးစီးဌာနက နာရီဝက်လျှင် ငွေကျပ် သုံးသိန်းနှုန်း တောင်းယူနေပြီး နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသား များအားလုံးမိသားစုနှင့် ဧည့်တွေ့ခွင့်မရဟု Khit Thit Media အမည်ခံ Facebook Page က ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်တွင် မဟုတ်မမှန်လုပ်ကြံ သတင်းရေးသား ဖြန့်ဝေခဲ့သည်ကို တွေ့ရသည်။

ဖြစ်စဉ်အမှန်ကို စိစစ်ရာတွင် ရွှေဘိုအကျဉ်း ထောင်၌ နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသား အကျဉ်းသူဟူ၍ မရှိဘဲ တည်ဆဲဥပဒေ တစ်ရပ်ရပ်ကို ချိုးဖောက်

ကျူးလွန်၍ ပြစ်ဒဏ်ကျခံနေရသူများသာ ရှိပြီး အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ၊ အချုပ်သား အချုပ်သူများ နှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များအား ထောင်ဝင်စာ တွေ့ဆုံခွင့်ကို ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ စိစစ် ခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိကြောင်း အကျဉ်းထောင် တာဝန်ရှိ သူထံမှ သိရသည်။

ထို့ပြင် ရွှေဘိုအကျဉ်းထောင် တာဝန်ခံအရာရှိ သည် အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ၊ အချုပ်သား အချုပ်သူ များ၏ ထောင်ဝင်စာဧည့်တွေ့ခွင့်ကို တစ်လလျှင် တစ်ကြိမ်၊ ပါဆယ်ပစ္စည်းများ ပေးသွင်းခြင်းကို နှစ်ပတ်လျှင်တစ်ကြိမ် လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

ပြီး လုံခြုံရေးအကြောင်းပြု၍ အကျဉ်းသားများနှင့် မိသားစုဝင်များကို ဧည့်တွေ့ခွင့်ပိတ်ထားသည်ဆို သည်မှာ မှန်ကန်မှုမရှိကြောင်း။

ထောင်ဝင်စာဧည့်တွေ့မှုအနေဖြင့် အောက်တို ဘာလအတွင်း အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၆၀၊ နိုဝင်ဘာလအတွင်း အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူ ၁၂ ဦးတို့ကို မိသားစုဝင်များက လာရောက်တွေ့ဆုံ မှုရှိပြီး ဝန်ထမ်းများသည် ထောင်ဝင်စာဧည့်တွေ့ခွင့် အတွက် ငွေကြေးတစ်စုံတစ်ရာ တောင်းခံခြင်းမရှိ သကဲ့သို့ မည်သည့်အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူကိုမဆို ခွဲခြား ဆက်ဆံမှုလည်းမရှိကြောင်း သိရသည်။

ထို့ကြောင့် ရွှေဘိုအကျဉ်းထောင်ရှိ အကျဉ်းသား အကျဉ်းသူများ၏ မိသားစုဝင်တစ်ဦးဦးမှ ထောင်ဝင် စာဧည့်တွေ့ဖြစ်စေ၊ ပါဆယ်ပစ္စည်းပေးသွင်းခွင့်ဖြစ် စေ ဆောင်ရွက်ခွင့်မရပါက တိကျစွာ တိုင်တန်း တင်ပြနိုင်ပြီး စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ကာ အပြစ်ကျူးလွန်ကြောင်း တွေ့ရှိပါကလည်း အရေး ယူသွားမည်ဖြစ်သည့်အတွက် Khit Thit Media အမည်ခံ Facebook Page၏ ဖော်ပြချက်သည် ပြည်သူများ အထင်အမြင် လွှဲမှားစေရန် မဟုတ် မမှန် လုပ်ကြံရေးသားထားခြင်းသာ ဖြစ်သည်။

သစ္စာ

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့နယ်၌

ငွေကျပ်သိန်း ၉၂၀၀ တန်ဖိုးရှိ အိုက်စ်(မက်သ်အဖတ်တမင်း) ၁၁၅ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိ



နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့နယ်၌ ငွေကျပ်သိန်း ၉၂၀၀ တန်ဖိုးရှိ အိုက်စ်(မက်သ်အဖတ်တမင်း) ၁၁၅ ကီလို သိမ်းဆည်း ရမိခဲ့ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။

အရေးယူ

မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့နယ် ဖန်မင်ကျေးရွာအုပ်စု

မယ်ယန်းကျေးရွာအနီးတွင် ကျိုင်းတုံဘက်မှ တာချီလိတ်ဘက်သို့ စိုင်းရွှေအောင် မောင်းနှင်ပြီး အိုက်ကော်ခမ်းလိုက်ပါလာသည့် Mitsubishi Pajero ယာဉ်ကို သတင်းအရရှာဖွေရာ ယာဉ်ပေါ်မှ ဒေသကာလတန်ဖိုးငွေကျပ်သိန်း ၉၂၀၀ တန်ဖိုးရှိ အိုက်စ်(မက်သ်အဖတ် တမင်း) ၁၁၅ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ချက်အရ သိမ်းဆည်းရမိ အိုက်စ်(မက်သ်အဖတ်တမင်း)များကို မိုင်းပျဉ်းမြို့နယ်မှ တာချီလိတ်မြို့နယ်သို့ သယ်ဆောင်ရောင်းဝယ်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရှိသဖြင့် ၎င်းတို့အား ဥပဒေအရ အရေးယူထားရှိပြီး ကွင်းဆက်ပြစ်မှု ကျူးလွန်သူများအား ဆက်လက်စစ်ဆေးဖော်ထုတ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

တောင်သာမြို့နယ်ကို လေကြောင်းဖြင့်ပုံးကြဲတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် အမျိုးသမီးတစ်ဦး သေဆုံးပြီး လူနေအိမ် ၁၂ လုံးပျက်စီးခဲ့ကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းမှားများ ဖြန့်ဝေလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတောင် သာမြို့နယ်အတွင်းရှိ မိုးနှောင်း ခင်းကျေးရွာကို ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်တွင် လေကြောင်းဖြင့်ပုံးကြဲ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် အမျိုးသမီး တစ်ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး လူနေ အဆောက်အအုံ ၁၂ လုံးပျက်စီးခဲ့ ကြောင်း တရားမဝင်ပြည်ပျက် မီဒီယာများက မဟုတ်မမှန်ရေး သား ဖြန့်ဝေလျက်ရှိကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။

အဆိုပါသတင်းနှင့် ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်ရာလုံခြုံရေးတာဝန်ရှိသူ များ၏ ပြောကြားချက်အရ ၎င်း သတင်းမှာ မှန်ကန်မှုမရှိကြောင်း၊ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ အနေဖြင့် တောင်သာမြို့နယ်အတွင်း ပြည်သူ များအေးချမ်းစွာ လုပ်ကိုင်နေထိုင် နိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်သည့် နယ်မြေလုံခြုံရေးလုပ်ငန်းများကို ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ပုံးကြဲ တိုက်ခိုက်မှုများ မရှိကြောင်း၊ အကြမ်းဖက်သမားများကသာ

၎င်းတို့အပေါ်ထောက်ခံအားပေး မှုမရှိသည့် ကျေးရွာ/ရပ်ကွက် များကို အကြောက်တရားလွှမ်းမိုး စေရန် အရန်များ၊ လက်နက်ကြီး များဖြင့် ပစ်ခတ်လျက်ရှိကြောင်း၊ အထက်ပါသတင်းသည် တရား မဝင် ပြည်ပျက်မီဒီယာများက အကြမ်းဖက်သမားများ၏လုပ်ရပ် များကို ဖုံးကွယ်ရန်နှင့် လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များအပေါ် ပြည်သူများ အထင်အမြင် လွှဲမှားစေရန် အတွက် ဖြစ်စဉ်ဖြစ်ရပ်မှန်ကန်မှု



မရှိသည့် သတင်းအမှားများကို ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ လုပ်ကြံရေးသား ဖြန့်ဝေနေခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ရွှေသွေးဂျာနယ်ထွက်ရှိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပုံနှိပ်ရေးနှင့်ထုတ်ဝေရေးဦးစီးဌာန စာပေဗိမာန်ရုံးက အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း ရွှေသွေးဂျာနယ်ကို ထုတ်ဝေဖြန့်ချိလျက်ရှိသည်။

၁၄-၁၂-၂၀၂၄ ရက်(စနေနေ့)တွင် ထွက်ရှိမည့် ရွှေသွေးဂျာနယ် အတွဲ(၅၆) ၊ အမှတ် (၅၀)တွင် မိမိ၏ဘဝကို မကျေနပ်နိုင်ဘဲ မိမိထက်လှပသောဒေါင်းကို အားကျမိ၍ ဒုက္ခရောက်ရသော ကြက်မ အကြောင်းကို သရုပ်ဖော်ထားသည့် “ဒေါင်းဖြစ်ချင်သော ကြက်မ” မျက်နှာဖုံးကာတွန်း၊ ကျန်းမာရေးအတွက် မရှိမဖြစ် လိုအပ်သည့် ရေကောင်းရေသန့်အကြောင်းကို ရေးဖွဲ့ထားသည့် “ရေကောင်း ရေသန့် သောက်သုံးရေး” သုတဆောင်းပါး၊ ကလေးတို့ကိုယ်တိုင် ရေးဆွဲထားသည့် ပန်းချီလက်ရာများကို ထည့်သွင်းဖော်ပြထားသည့် “ရွှေသွေးတိုက်ရော” ကဏ္ဍ၊ သူတစ်ပါးထံမှ အချောင်လိုချင်သော စိတ်ကြောင့် မိမိ၏ ပိုက်ဆံပိုကုန်သွားသော စောဟန်အကြောင်းကို သရုပ်ဖော်ထားသည့် “အချောင်” နှစ်မျက်နှာကာတွန်း၊ ဟင်းအမျိုး မျိုးချက်ပြုတ်ပါက မိခင်အတွက် အချိန်နှင့် ငွေကုန်မည်စိုး၍ နေ့စဉ် ကြက်ဥပြုတ်၊ ကြက်ဥကြော်တို့နှင့်သာ ထမင်းချိုင့်ထည့်၍ စာကြိုး စားနေသော ကျော်နိုင်ဦးအကြောင်းကို ရေးဖွဲ့ထားသည့် “အော်ပြော လိုက်တော့မည်” ဝတ္ထု၊ ထူးထူးစကားကို နားထောင်မိ၍ သူမပါ ပြေးခဲ့ရသော ဘုတ်ဘုတ်အကြောင်းကို သရုပ်ဖော်ထားသည့် “ထူးထူးပါဝင်သော ပြေး” တစ်မျက်နှာကာတွန်း၊ ရရှိလာသည့် အခြေအနေနှင့် အချိန်အခါကို အသုံးမပြုနိုင်ခဲ့၍ အခွင့်အရေး ကောင်းကို ဆုံးရှုံးခဲ့ရသည့် လူလင်တစ်ယောက်အကြောင်းကို ရေးဖွဲ့ ထားသည့် “အချိန်အခါနဲ့ အခွင့်အရေး” ပုံပြင်၊ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ယှဉ်ပြိုင်ဘက်များဖြစ်သော်လည်း တစ်ဦး၏ အောင်မြင်မှုကို တစ်ဦးက စာနာနားလည်ပေးခဲ့၍ သူငယ်ချင်းများဖြစ်သွားကြသော အောင်ပုနှင့် ဖိုးတုတ်တို့အကြောင်းကို သရုပ်ဖော် ထားသည့် “စစ်မှန်သော စိတ်ဓာတ်” နှစ်မျက်နှာကာတွန်း၊ အခန်းဖော်ဖြစ်လာ မည့်သူ နှစ်ဦးအနေဖြင့် တစ်ဦး၏ အမူအကျင့်ကို တစ်ဦးက သိရှိနိုင် ရန် မေးမြန်းပြောဆိုထားသည့် အကြောင်းအရာများကို ရေးသား ထားသည့် “ရွှေသွေးစကားပိုင်း” အင်္ဂလိပ်စာကဏ္ဍ၊ ဉာဏ်စမ်း ကဏ္ဍနှင့် ကဗျာကဏ္ဍတို့အပါအဝင် ကဏ္ဍစုံစုံလင်လင်ဖြင့် ထွက်ရှိပြီ ဖြစ်ရာ တစ်စောင်လျှင် ငွေကျပ် ၄၀၀ ဖြင့် စာပေဗိမာန်စာအုပ် အရောင်းဆိုင်များတွင် ဝယ်ယူနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့်

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၁၃-၁၂-၂၀၂၄

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြန်တော်	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်ကော်	ဟားခါး	ကရိုင်တုံ
92 Ron	၃၀၄၀	၃၁၅၅	၃၁၂၀	၃၀၅၅	၃၀၆၀	၃၁၇၅	၃၁၅၅	၃၁၀၀	၄၅၀၅	၃၄၀၅	၃၁၃၀	၃၁၃၀	၃၂၀၀	၃၀၆၅	၃၁၅၀	၃၄၅၅	၃၄၅၀
95 Ron	၃၁၅၀	၃၂၆၅	၃၂၃၀	၃၁၆၅	၃၂၇၀	၃၂၈၅	၃၃၀၅	၃၂၅၀	၄၅၅၀	၃၅၀၅	၃၂၄၀	၃၂၄၀	၃၃၀၀	၃၂၆၅	၃၃၅၀	၃၅၅၅	၄၀၀၀
HSD (500 ppm)	၂၅၅၀	၂၇၀၅	၂၆၇၀	၂၆၀၅	၂၇၀၀	၂၇၂၅	၂၇၄၀	၂၆၆၀	-	၂၅၅၅	၂၆၀၀	၂၆၀၀	၂၇၀၀	၂၇၀၅	၂၆၅၅	၂၅၅၅	၃၅၅၀
HSD (50 ppm)	၃၂၀၀	၃၃၂၅	၃၂၅၀	၃၂၂၅	၃၃၃၀	၃၃၄၅	၃၃၆၅	၃၂၈၀	၄၈၃၀	၃၅၇၅	၃၃၀၀	၃၃၀၀	၃၃၇၀	၃၃၇၅	၃၃၅၅	၃၃၅၅	-
HSD (10 ppm)	၃၂၀၀	၃၃၂၅	၃၂၅၀	၃၂၂၅	၃၃၃၀	၃၃၄၅	၃၃၆၅	၃၂၈၀	-	၃၅၇၅	၃၃၀၀	၃၃၀၀	၃၃၇၀	၃၃၇၅	၃၃၅၅	၃၃၅၅	-

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၈၇၀	၂၉၆၂
95 Ron	၂၉၇၇	၃၀၇၀
HSD (500 ppm)	၂၄၃၃	၂၅၁၀
HSD (50 ppm)	၃၀၃၅	၃၁၂၅
HSD (10 ppm)	၃၀၃၅	၃၁၂၅

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။
(၂) သုံးစွဲသူမိတ်ပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေး တိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။
၀၆၇-၄၁၁၃၇၃၊ ၀၉-၂၅၄၆၂၅၄၇၇
၀၆၇-၄၁၁၂၅၂၊ ၀၉-၇၇၅၂၉၆၃၂

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လျှောင့်ဖြန်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

လူငယ်မျိုးဆက်သစ်အားကစားသမားတွေ ပေါ်ထွက်လာဖို့အတွက်ကတော့ ပြိုင်ပွဲတွေ များများကျင်းပပေးနိုင်ဖို့လိုပါတယ်

ဦးကျော်ထူးအောင်

တွေ့ဆုံမေးမြန်းနှင့်ဓာတ်ပုံ အလင်းသစ်၊ လင်းရာမ

ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပြိုင်ပွဲကို ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်အတွင်းရှိ သတ်မှတ်နေရာအသီးသီး၌ ဆက်လက်ကျင်းပလျက်ရှိရာ သက်ဆိုင်ရာ အားကစားနည်းအလိုက် တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြသူများအား တွေ့ဆုံမေးမြန်းထားသည်များကို ပြန်လည်ဖော်ပြလိုက်ပါသည်-

ဦးကျော်စိုးနိုင်
ဘော်လီဘောအသင်းအုပ်ချုပ်သူ
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးကိုယ်စားပြု



ဦးကျော်စိုးနိုင်

ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစား ပွဲတော်ကြီးမှာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသားဘော်လီဘောအသင်း ရွှေ တံဆိပ်ဆုရတာ အင်မတန်ဝမ်းသာပါတယ်။ ၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလမှာ အမျိုးသား ဘော်လီဘောအားကစားသမား ၃၀ နဲ့ အမျိုးသမီးဘော်လီဘောအားကစားသမား ၃၀ ကို လူရွေးပွဲလုပ်ပါတယ်။ အဲဒီကနေ အမျိုးသား ၁၈ ယောက်၊ အမျိုးသမီး ၁၄ ယောက်ကို ပဏာမရွေးချယ်ပြီး နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်က စပြီးစခန်းသွင်းလေ့ကျင့်ပါတယ်။ အခုဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲက အသက် ၂၀ အောက်ဆိုတော့ မျိုးဆက်သစ်အားကစား သမားတွေ အများကြီးထွက်ပေါ်လာနိုင် တယ်။ ကျွန်တော်တို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီးကိုယ်စားပြု အမျိုးသားဘော်လီဘော အသင်းအနေနဲ့ ၂၀၁၇ ခုနှစ် နောက်ပိုင်း ရွှေမရတော့ဘဲ အခုမှပြန်ရတာဖြစ်ပါတယ်။ အမျိုးသမီးအသင်းကတော့ အရင်က နှစ်နှစ်ဆက်တိုက်ရွှေရခဲ့တယ်။ အခုပြိုင်ပွဲ မှာတော့ အသက် ၂၀ အောက်ဖြစ်သွားလို့ တတိယနဲ့ပဲ ကျေနပ်ခဲ့ရတာဖြစ်ပါ တယ်။

မောင်အဂ္ဂပိုင်ဇေ
ဂျူဒိုအားကစားပြိုင်ပွဲဝင်
မွန်ပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု



ကိုဇေယျာမင်း

အမျိုးသားဂျူဒိုပြိုင်ပွဲမှာ တတိယနဲ့ သာ ကျေနပ်ခဲ့ရပေမယ့် ဒီပြိုင်ပွဲကြီးမှာ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရလို့ အများကြီး ဝမ်းသာပါတယ်။ အပြင်းအထန်လေ့ကျင့် ပြီး လာရောက်ယှဉ်ပြိုင်ဖြစ်တာပါ။ ကျွန်တော့်ရဲ့ ဂျူဒိုဆရာဖုန်းကျော်နဲ့ တွေ့ပြီး လေ့ကျင့်ရေးသုံးလလောက် ဆင်းခဲ့ပါတယ်။ တစ်ပတ်လေး ရက်လောက် လေ့ကျင့်ဖြစ်တယ်။ ဂျူဒိုအားကစားနည်း ပြိုင်ပွဲအခါ အားကစားသမားတွေရဲ့ ခွန်အားနဲ့စိတ်ဓာတ်က အရေးကြီးပါတယ်။ ဂျူဒိုအားကစားက အားလမ်းကြောင်း ပေါ်မှာပဲမူတည်တော့ ဒီဘက်ကိုဖြတ်ရင် ဟိုဘက်ကိုဝင်မယ်။ ခြေထောက်တွေ ထိုး မယ်။ သူများကိုဖြတ်မှ ကိုယ်ကကိုင်ပေါက် လို့ရတဲ့ပုံစံမျိုးဖြစ်တယ်။ တတိယလှပွဲ မှာ စစ်ကိုင်းနဲ့တွေ့ဆုံခဲ့တာဖြစ်ပြီး အချုပ် နဲ့ အနိုင်ရတာမဟုတ်ဘဲ ကိုင်ပေါက်တဲ့ နည်းနဲ့သာ အနိုင်ရလို့ တတိယရခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဦးကျော်ထူးအောင်
အတွင်းရေးမှူး
မြန်မာနိုင်ငံပြေးခုန်ပစ်အဖွဲ့ချုပ်



မောင်အဂ္ဂပိုင်ဇေ

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အသီးသီးကလူငယ်အားကစားသမားတွေ လာရောက်ယှဉ်ပြိုင်တဲ့ ပွဲဖြစ်တဲ့အတွက် မြန်မာနိုင်ငံပြေးခုန်ပစ်လောကအတွက် မျိုးဆက်သစ် အားကစားသမားတွေ ရွေးချယ်ရတဲ့နေရာမှာ အများကြီး အထောက်အကူပြုတဲ့ပွဲတစ်ပွဲဖြစ်ပါတယ်။ ပြေးခုန်ပစ်အားကစားနည်းက ၂၄ နည်း ကနေ ၂၈ နည်းအထိရှိပါတယ်။ အခုပြိုင်ပွဲ မှာ အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးပေါင်းရင် ၄၀ ကျော် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်တာဖြစ်ပါတယ်။ လူငယ်မျိုးဆက်သစ်အားကစားသမားတွေ ပေါ်ထွက်လာဖို့အတွက်ကတော့ ပြိုင်ပွဲ တွေများများကျင်းပပေးနိုင်ဖို့လိုပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ အားကစားလောကဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် အသက် ၁၄ နှစ်အောက်



ကိုတင့်နိုင်ဝင်း

တွေ့ အသက် ၁၆ နှစ်အောက်ပြိုင်ပွဲတွေ ကပိုအရေးကြီးပါတယ်။ အဲဒီပြိုင်ပွဲတွေ များများလုပ်မှ အသက် ၁၆ နှစ် အထက် မြန်မာ့လက်ရွေးစင် အားကစားသမား တွေ မွေးထုတ်လို့ရမှာပါ။ ဒါကြောင့် အခြေခံပညာအဆင့် ပြိုင်ပွဲတွေလည်း စဉ်ဆက်မပြတ်ကျင်းပပေးဖို့ လိုမှာဖြစ်ပါ တယ်။

မောင်ညီညီထွန်း
ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲဝင်
ကရင်ပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု

ပဉ္စမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစား ပွဲတော်ရဲ့ အမျိုးသားပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲ မှာ ၁ ဒဿမ ၉၆ နဲ့စံချိန်တင်ပြီး ရွှေတံဆိပ် ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့တာကို ကရင်ပြည်နယ် ကိုယ်စားပြု ကစားသမားတစ်ဦးအနေနဲ့ ဂုဏ်ယူရပါတယ်။ ၂၀၂၁ ခုနှစ်တုန်း ကလည်း တစ်ခါဝင်ပြိုင်ဖူးပါတယ်။ အဲဒီ တုန်းကလည်း ဆုရခဲ့ပါတယ်။ ဒီနေ့ပါဝင်



ဦးကျော်ထူးအောင်



မနှင်းသဲ

ယှဉ်ပြိုင်ဖြစ်တာကတော့ အမြင့်ခုန် တစ်မျိုးတည်းဖြစ်ပြီး အဲဒီပြိုင်ပွဲမှာပဲ ရွှေတံဆိပ်ဆုရခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ အခုလို ရွှေတံဆိပ်ဆုရဖို့ ဒီအားကစားပြိုင်ပွဲကြီး မစတင်မီ နှစ်လလောက် ကြိုးကြိုးစားစား လေ့ကျင့်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ကိုဇေယျာမင်း
ဘီလီယက်/စနူကာ
ကရင်ပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု

ဘီလီယက်/စနူကာ အားကစားနည်း နဲ့ ပတ်သက်ပြီး အတွေ့အကြုံကတော့ ၂၆ နှစ်လောက် ရှိသွားပါပြီ။ အခုလို နိုင်ငံ တော်အဆင့် အားကစားပြိုင်ပွဲတွေမှာ တော့ တစ်ခါမှ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ဖူးတာ မရှိပါဘူး။ အရင်က မြဝတီကလပ်မှာတော့ ဝင်ပြိုင်ဖူးပါတယ်။ ဒီအားကစားနည်း ပညာက အတော်လေးခက်ခဲတယ်။ ကျွန်တော်လည်း အခုထိသင်ယူနေဆဲပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ အခုလို အားကစားပြိုင်ပွဲတွေ



မောင်ညီညီထွန်း

စဉ်ဆက်မပြတ် ကျင်းပပေးနိုင်တော့ ပြိုင်ပွဲ အတွေ့အကြုံ များများရပြီး စွမ်းရည် ထက်မြက်တဲ့ လူငယ်မျိုးဆက်သစ် ကစား သမားတွေ ပေါ်ထွက်လာမယ်လို့ ထင်ပါ တယ်။

ကိုတင့်နိုင်ဝင်း
အမျိုးသားဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲဝင်
စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာနကိုယ်စားပြု

ဒီပြိုင်ပွဲဝင်ပြိုင်နိုင်ဖို့ ကျွန်တော်တို့ လွန်ခဲ့တဲ့ သုံးလေးလလောက်ကတည်းက လေ့ကျင့်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပြိုင်ပွဲအတွေ့ အကြုံကတော့ ၂၀၁၉ ခုနှစ်က ဝန်ကြီးဌာန ပေါင်းစုံပြိုင်ပွဲမှာ ဝန်ကြီးဌာနကိုယ်စားပြု ဘော်လီဘောအသင်းနဲ့အတူ ဒိုင်းရဲခွဲဖူး ပါတယ်။ လူငယ်ပွဲတွေမှာလည်း အရှေ့ တောင်အာရှသံသောင်ပြိုင်ပွဲမှာ ဝင်ပြိုင် ဖူးပါတယ်။ အသင်းက ခြောက်ယောက် ကစားတာဖြစ်လို့ တစ်ယောက်ကောင်းနဲ့ မရတော့ အတွေ့အကြုံနဲ့ပဲ လူငယ်တွေကို ဆွဲခေါ်ရတာတော့ရှိပါတယ်။ အကောင်းဆုံး တော့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားသွားမှာပါ။

မနှင်းသဲ
အမျိုးသမီးပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲဝင်
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးကိုယ်စားပြု

ကျွန်မက အမျိုးသမီးပြေးခုန်ပစ် ပြိုင်ပွဲမှာ မိတာ ၂၀၀ ပြိုင်ပွဲမှာရော မိတာ ၄၀၀ ပြိုင်ပွဲမှာပါ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ လက်ဆင့်ကမ်းပြိုင်ပွဲမှာ ငွေတံဆိပ်ရခဲ့ပါတယ်။ မိတာ ၄၀၀ ပြိုင်ပွဲ မှာတော့ အဆင့် ၄ နဲ့ပဲကျေနပ်ခဲ့ရတာဖြစ် ပါတယ်။ အရင်ပြိုင်ပွဲတွေမှာလည်း ဆုတွေ ရခဲ့ဖူးပါတယ်။ အများဆုံးဆုရတဲ့ ပြိုင်ပွဲ ကတော့ မိတာ ၄၀၀ ပြိုင်ပွဲမှာပါဖြစ်ပါတယ်။

မြဝတီမြို့ ဘုရင့်နောင်ဈေးကြီး၌ မီးဘေးအန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်

မြဝတီ ဒီဇင်ဘာ ၁၂
ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီခရိုင်မီးသတ်ဦးစီးဌာနနှင့် မြို့နယ်စည်ပင် သာယာရေးအဖွဲ့တို့ပူးပေါင်း၍ ဈေးတာဝန်ခံ၊ ဈေးသူဈေးသားများနှင့် အတူ ဘုရင့်နောင်ဈေးကြီးအတွင်း၌ ယနေ့ညနေ ၃ နာရီက မီးဘေး အန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်မှုသရုပ်ပြပွဲ ကျင်းပသည်။

ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်
ဦးစွာ မြဝတီခရိုင် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးဖြိုးမင်းဇော်က မီးဘေး အန္တရာယ် ဖြစ်ပေါ်လာပါက အရေးပေါ်အချက်ပေးခြင်းနှင့် အမြန်မီးငြိမ်း သတ်ယာဉ်ဖြင့် မီးငြိမ်းသတ်ခြင်းတို့ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက မီးသတ်ဆေးဘူး စနစ်တကျ ကိုင်တွယ်အသုံးပြုပုံကို လက်တွေ့သရုပ်ပြသပေးကာ ဈေးကော်မတီ ဝင်များ၊ ဈေးသူဈေးသားများ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ အလင်းသစ်(လူမှုကူညီရေးအသင်း) တို့နှင့်အတူ ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်မှုဆောင်ရွက်ကြသည်။
အလားတူ မြဝတီမြို့နယ်အတွင်းရှိ စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ပိုင် ဈေးများ၊ အခြေခံပညာကျောင်းများတွင် မီးဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင် ကာကွယ်ရေးဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်သရုပ်ပြမှုများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်ဖြူဝင်း(မြဝတီ)



ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိရှိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၀)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၁၃/က)၊ ဦးခင်မောင်ဆန်း အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀) ဂရန်မြေကွက်၊ ဧရိယာ အကျယ်အဝန်း (၀.၀၂၇၅) ဧက၊ အလျား x အနံ (၂၀ ပေ x ၆၀ ပေ)၊ (အရပ်အခေါ်) အမှတ် (၁၁၃/က)၊ ငွေသိရိလမ်း၊ ၃၀-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်နှင့် နေအိမ် အဆောက်အအုံအပိုင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို အမည်ပေါက် ပိုင်ရှင် ဦးခင်မောင်ဆန်း [၇/ဒဂုံ(နိုင်)၀၉၆၆၄၀]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် (၁၁-၂၂-၂၀၂၄) ရက်နေ့၌ စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ် ပြုခြင်းအပေါ် ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄) ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးကောင်းထက်စော (LL.B) ဦးလွင်မိုးအောင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၅၉၈၉) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၇၂၂)
ရုံးအမှတ်-၁၄၅(ပ-အေ)၊ ၃၇-လမ်း (အလယ်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ Ph:09-795715235, 09-456002829, Ph:09-424533045

တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း

သာကေတမြို့နယ်၊ အမှတ် (၅၆၁)၊ ဝေယန္တအနောက် (၁၁)လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက် အနောက်နေ မယုယုစေ မှတ်ပုံ တင်အမှတ် [၁၂/သက(နိုင်) ၂၀၇၃၇၆] ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးအေးကို [၁၄/မအပ(နိုင်) ၀၅၅၄၇၄]နှင့် ဦးရဲကိုမှာ တစ်ဦး တည်းဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပေးပါရန်

၁၇-၆-၂၀၂၄ ရက်နေ့ကျော်မှ သတင်းစာ ၏ စာမျက်နှာ ကြော်ငြာ (၂၇) ကန့်ကွက်နိုင် ကြောင်း ကြော်ငြာအမှတ်စဉ် (၂) ဦးကျော်ကျော်ဦး ၏ ဂရန်ခွဲ တွင် မှတ်ပုံတင်အမှတ် ၁၂/သယက(နိုင်)၀၄၅၄၄၀ ဟုအမှန်ဖတ်ပါရန်။

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ အုတ်ဖိုရပ်ကွက်နေ မနန်းသိန်းစွန်း [၁၂/သလန(နိုင်)၀၄၇၃၇၂]၏ ဖခင် အမည်မှာ ဦးသိန်းအောင် နှင့် ဦးသိန်းအေး [၁၂/သလန(နိုင်) ၀၅၅၀၂၈]သည် တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း။

မူးယစ်ဆိမ့် ဆန့်ကျင်ကြ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၄)၊ လှိုင်သာယာ အမှတ်-၃၀၃၃၂၂၂၂၂၂၂၂ အမှတ်(၆)၊ အခန်း(၁၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၂၂၇)၊ ဧရိယာ(၀.၀၂၆)ဧက၊ အကျယ်အဝန်း(၁၁၅၅)စတုဂံပုံပုံစံ၊ နှစ်(၆၀)ဂရန် မြေအမျိုးအစား မြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပိုင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီဖြင့် ပြစ်စဲမိန့်ခွဲမှုဌာနတွင် Perfect Image Trading Co.,Ltd မှ အမည်ပေါက်ပြီး ဦးတင်မောင်အေး(၁၂/ပတ(နိုင်)၀၁၆၆၇၁)မှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်၊ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်အေးအေးသင်း(၁၃/ကမ(စဉ်)၀၀၀၉၁၂)၊ ဒေါ်အေးအေးသွယ် (၁၃/ကမ(နိုင်)၀၀၀၉၁၀)တို့မှ စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်မာသောစာရွက် စာတမ်းအထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်မြမြသန်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၀)
 LL.B., D.B.L., WIPO-101(Switzerland)
 အမှတ်-၁၂၊ ၄၁-လမ်း၊ ပြည်ထောင်စု၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁ ၈၂၅၅၇၄၊ ၀၉ ၅၄၀၀၄၆၊ ၀၉ ၅၄၀၀၀၀၂၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၄/က)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၄/အ)ဟုခေါ်တွင် သော အမှတ်(၁၅-ဘီ)၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၄)လမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၀.၀၁၀) ဧကရှိမြေပိုင်မြေမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပိုင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဖြင့် ပြစ်စဲမိန့်ခွဲမှုဌာနတွင် မြေစာရင်းတွင် ဒေါ်ခင်မောင်အေး [၁၂/ဒဂုံ(နိုင်)၀၂၅၅၅၅]၊ (AF-၀၀၇၉၆၆) အမည်ဖြင့် အမည်ပေါက်မှတ်သား တည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်ကိုယ်တိုင်မှ မိမိတစ်ဦး တည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာပြန်လည် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံ ကတိပြု၍ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံသို့ စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သောတန်းဖွဲ့ငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုစရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထား ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄) ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထား (မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိုပြီး မြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ယုယုဦး (LL.B) ဒေါ်စုစုလှိုင် (LL.B) ဒေါ်ချန်ပေါင်လှ (LL.B)
(စဉ်-၁၄၀၆) **(စဉ်-၅၅၅၆၃)** **(စဉ်-၅၆၄၈၈)**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ **ဒေါ်သန်းဌေး(ခ)ဒေါ်သန်းသန်းဌေး(LL.B)**
(စဉ်-၅၆၆၆၂)
အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ်(၅၄၄/ခ)၊ သခွဲလမ်း(၂၀)၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
၀၉-၄၄၁၄၆၅၄၊ ၀၉-၇၉၆၆၀၀၆၃၊ ၀၉-၇၉၆၃၀၀၂၁

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၇-က)၊ မြေကွက် အမှတ်-(၆/က/B)၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ မာလာမြိုင်လမ်း၊ အမှတ်(၂/က)၊ အကျယ်အဝန်း (၀.၀၄၄)ဧက (၂၅ ပေ x ၇၆/၇၈)ပေ)အကျယ်ရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအမျိုးအစား မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ဖြစ်ပစ်မိန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဒေါ်အေးအေးသီတာ (၁၂/ပတ(နိုင်)၀၃၂၅၆၃) မှ အမည်ပေါက်ပြီး ဒေါ်သီတာ (၁၂/ပတ(နိုင်)၀၀၂၀၇၇)မှ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်၊ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံ ကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးလင်းသိင်္ဂါ (၁၂/မက(နိုင်) ၀၉၉၇၀၆)မှ စရန်ငွေပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်မာသောစာရွက် စာတမ်းအထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်မြမြသန်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၀)
 LL.B., D.B.L., WIPO-101(Switzerland)
 အမှတ်-၁၂၊ ၄၁-လမ်း၊ ပြည်ထောင်စု၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁ ၈၂၅၅၇၄၊ ၀၉ ၅၄၀၀၄၆၊ ၀၉ ၅၄၀၀၀၀၂၆

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၁၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၀)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၆၀၊ ၁၁၇ ကုန်းဘောင် ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဗိုလ်မှူးကြီးကျေးတင်(၇/ပတန (နိုင်)၀၉၀၃၁၀) (KPG-၁၆၂၇၉) အမည်ပေါက်၊ ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ကိုယ်တိုင်မှ ပါမစ်မူရင်း(မှတ်ပုံတင်စာရင်းရေးသွင်းထားမှု မရှိ)၊ (ခတ်ပုံ မှတ်တမ်း၊ ရွှေပြောင်းသူများရာစင်အကျဉ်းချုပ်)၊ နိုင်ငံသား စိမ့်စိမ်းရက်တို့ တိုင်ပြပြီး ဂရန်သစ်လျှောက်ထားခြင်းအား မြေပြင်ကွင်းဆင်း စစ်ဆေးရာ မြေပေါ်တွင်မြေကွက်လပ်ဖြစ်ပြီး ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးသည်ကို သိရှိကြောင်း လျှောက်ထားသူမှ လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဦးမျိုးတင်မှ ပါမစ်မူရင်း ဂရန်သစ်လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံး လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

နှစ်ဖက်မိဘနှစ်ဦးသဘောတူစွာဖြင့် ကိုယ်တိုင်အပြစ်မှေးစားခြင်း

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးခရိုင်မြို့နယ်၊ မြေပြင်သာကျေးရွာနေ အဖ ဦးမြင့်သိန်း(၁၀/မလမ(နိုင်)၀၀၀၉၅၁) အမိဒေါ်သန်းညို [၁၀/မလမ(နိုင်) ၀၃၆၀၂၆]တို့၏ သမီးဖြစ်သူ မသန်းသိန်းညို(မ/မသန်း(နိုင်)၀၃၆၀၂၆)အား ဦးထင်ကျော် [၁၂/သယက(နိုင်)၀၄၂၂၄၂] ဒေါ်စပါယ်ထွေး(၁၀/မလမ(နိုင်)၀၃၆၀၂၆) တို့မှ သမီးအရင်းကဲ့သို့ ချစ်ရပါသောကြောင့် အမွေအနှစ်အဖြစ် စာချုပ် စာတမ်းနှင့်တကွ အထက်တန်းရှေ့နေများ၏ရှေ့မှောက်တွင် သဘောတူစွာ မွေးစားလိုက်ပါသည်။

ဦးထင်ကျော်[၁၂/သယက(နိုင်) ၀၄၂၂၄၂]
ဒေါ်စပါယ်ထွေး[၁၀/မလမ(နိုင်)၀၃၆၀၂၆]

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ နံ့သာကုန်းရပ်ကွက်၊ စီးအုံကုန်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၄၂/က)ဟုခေါ်တွင်သော မြေအကျယ်အဝန်းအလျား(၆၀)ပေ x အနံ(၂၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော ရေစီးစိုစေအိမ်တစ်လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ဆက်စပ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး လက်ရှိအကျိုးခံစားလျက်ရှိကာ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်မိုးမိုးချစ် [၁၂/အစန(နိုင်)၀၄၂၄၄၂] ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအိမ်နှင့်မြေ အရောင်းအဝယ်ကိုစုစုပေါင်းပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်သူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း နောက်ဆုံးထား၍ ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစုစုပေါင်းပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးစောကော်မီ(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၆၁၃)
အမှတ်-၂၁၄၊ က/လမ်း၊ မြို့သစ်(က+ခ)ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။
ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၆၇၅၄၊ ၀၉-၇၅၇၆၉၂၅၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

နံ့သာကုန်းစက်တီးနှင့် ယာဉ်အပိုပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးစခန်း အတွင်းရှိ သစ်ခွလမ်း၊ အဆောင်(၁၇)၊ အခန်း(၈)၊ မူလပိုင်ရှင် ဦးကျွဲဒါမုန့်၊ မှတ်ပုံတင် အမှတ်(၅/တမန(နိုင်)၀၃၃၃၉၂)သည် ဒေါ်အိမ်နတ်ဘီ၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၁၂/ပတ(နိုင်)၀၀၁၀၉၂]အား ဆိုင်ခန်းကို အပြီးအပိုင် ရောင်းချပြီးဖြစ်ပါ၍ ဒေါ်အိမ်နတ်ဘီအမည်သို့ ဆိုင်ခန်း အမည်ပြောင်းလဲမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက နံ့သာကုန်းစက်တီးနှင့် ယာဉ်အပိုပစ္စည်း ရောင်းဝယ်ရေး စခန်း၊ ကွပ်ကဲမှုရုံး၊ တာဝန်ခံအရာရှိထံ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် ကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း။

တာဝန်ခံအရာရှိ
နံ့သာကုန်းစက်တီးနှင့် ယာဉ်အပိုပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးစခန်း
ကွပ်ကဲမှုရုံး
ဖုန်းများနှင့် ကုန်စည်ပို့ချရေးဌာန
09-428014446
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၆၊ မြေကွက် အမှတ်-၈၅၆၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်(၈၅၆)၊ ဘိုကလေး(၄)လမ်း၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၄၀ x ၆၀) ဦးနုဝင်း [၁၂/လမန(နိုင်) ၀၇၂၉၀၇] အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးနုဝင်း [၁၂/လမန (နိုင်) ၀၇၂၉၀၇] ကိုယ်တိုင်မှ ပါမစ်မူရင်းပျောက်ဆုံးကြောင်း ရွှေပြည်သာ မြို့မရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ အမှတ်(၂၀)ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်၊ မြေချပါမစ် မူရင်းမှာ ၎င်း၏လက်ထက်တွင် သိမ်းဆည်း ထားရာမှ အထူးအသိများယွင်း၍ ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့သည်မှာ မှန်ကန်ပါ ကြောင်း၊ မြေချပါမစ် မူရင်းအား အခြားမည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကိုမျှ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းထားခြင်း၊ စွန့်လွှတ်ထားခြင်း၊ လျှို့ဝှက် ထားခြင်း၊ အာမခံအဖြစ်တင်သွင်းထားခြင်းတို့မရှိပါကြောင်းနှင့် မြေကွက် နှင့်ပတ်သက်၍ ပြဿနာ တစ်စုံတစ်ရာပေါ်ပေါက်လာပါက တာဝန်ယူ မြေရှင်းပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျောက်တံတားခရိုင်တရားရုံးတွင် ကျမ်းကျိန် မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၁၀၂/၁၉-၆-၂၀၂၄ ဖြင့် ကျိန်ဆိုထားသည် ကိုယ်တိုင် ကျမ်းကျိန်လွှာ တို့ တင်ပြပြီး ပါမစ်မူရင်းတင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ အမည်ပေါက် ကိုယ်တိုင်မှ ပါမစ်မူရင်း ပျောက်ဆုံးကြောင်း တင်ပြ၍ နှစ်(၆၀)မြေငှား စာချုပ်(ဂရန်) လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက် အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၁၄/၃ ရပ်ကွက်၊ ချယ်ရီပူယျာဉ် အိမ်ရာ၊ Sakura Condominium Tower(2), Level 4, Unit Type(A), အခန်းအမှတ်(၄၀၂)၊ ဧရိယာ(၉၀၀)စတုဂံပုံပုံစံ၊ ကုန်ဒိုက်ခန်းနှင့် တိုက်ခန်းတွင် စွဲမြဲတပ်ဆင်ထားသောပစ္စည်း များအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးသည် Myanmar Economic Development Corporation Public Co.,Ltd. မှ ပိုင်ဆိုင်ပြီး ဒါရိုက်တာဦးသိန်းသန်းအောင် (၁၂/ပတ(နိုင်) ၀၁၀၂၂၂)မှ ရောင်းချပိုင်ခွင့်၊ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်စောလှဝင်း(၁၂/ရက(နိုင်)၀၇၀၀၈၇)မှ စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်မာသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်မြမြသန်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၀)
 LL.B., D.B.L., WIPO-101(Switzerland)
 အမှတ်-၁၂၊ ၄၁-လမ်း၊ ပြည်ထောင်စု၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၁ ၈၂၅၅၇၄၊ ၀၉ ၅၄၀၀၄၆၊ ၀၉ ၅၄၀၀၀၀၂၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ စက်မှုနံ (၂၃) ရပ်ကွက်၊ ရန်ကုန်လမ်း၊ အမှတ်(၄၅၆)၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၂၃)၊ မြေကွက်အမှတ် (၄၅၆)၊ ဧရိယာ(၀.၁၆၅)ဧက အကျယ်ရှိ ဦးအောင်ဘ (၁၂/ပတ(နိုင်)၀၂၄၄၈၀) အမည်ပေါက်သည် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်း မြေကွက်ပေါ်ရှိအဆောက်အအုံအပိုင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်အမည် ပေါက်၍ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးအောင်ဘ (၁၂/ပတ(နိုင်) ၀၂၄၄၈၀) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မူရင်းများ) ဖြင့် ယနေ့မှစ၍(၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက် ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ဒေါ်ခိုင်ခိုင်စန်း **လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-** **ဒေါ်ခင်ခင်လှိုင်**
 (LL.B, D.B.L, D.I.L) (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၄၆၁) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၁၁၄)
အမှတ်(၅၅၂)၊ သုခလမ်းမကြီး၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ဆားဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၀၁၆၅၇၀၀၊ ၀၉-၆၅၃၂၀၀၉၆

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၃၊ မြေကွက်အမှတ်- ၁၀၄၆/ခ၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၁၀၄၆/ခ၀၁၃လမ်း(၁၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဦးကျင်ထံမှပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်အမှတ်-၆၃၆/၇/၂၀၂၄(၁၁-၇-၂၀၂၄)ဖြင့် ရရှိသူ ဦးအေးချို(၁၂/ပတ(နိုင်)၀၆၉၅၄၃)မှ ဖော်ပြပါပိုင်ဆိုင်စာချုပ်၊ ဂရန်ပျောက်ဆုံးကြောင်းကျမ်းကျိန်လွှာအမှတ်-၂၆၄၆/၂၀၂၄(၁၃-၈-၂၀၂၄)၊ ဂရန်ပျောက်ဆုံးကြောင်းရပ်ကွက်၊ ရဲစခန်း ထောက်ခံချက်၊ ကျမ်းကျိန်လွှာကိုယ်တိုင်ဝန်ခံချက်၊ နိုင်ငံ(ကတ)၀၂၅၀၆ဆောင် ခတို့တင်ပြ၍ ဂရန်မိတ္တူလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့် ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက် လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဇေယျာ(၁၆)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်-၉၉၄(က) မြေအကျယ် အဝန်း(၂၀x၆၀) ပေရှိ ဒေါ်ခင်ခင်အမည်ပေါက် ဂရန်မြေအမျိုးအစားမြေကွက်ထံမှ(၁၀x၆၀)ပေ ဂရန်မြေကွက်နှင့် ရေ မီးပါဝင်သော ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအား လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်သော ဒေါ်တင်တင်လှ(၁၂/ ဥကတ(နိုင်)၀၈၀၇၈၄)မှ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုပြောဆိုလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်တင်တင်လှ(၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၃၀၇၅၅)မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်စရန်ငွေပေး စာချုပ်ဖြင့် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်သောကြောင့် ကန့်ကွက်လိုပါက ယခုကြေညာစာထုတ်သည့် နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ရွှေစင်မင်း (LL.B) DL101 WIPO(Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၂၇၇)
အမှတ်(၇၈၃)၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်။ ၀၉-၇၇၆၅၅၁၆၉

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၅ ၊ နည်းဥပဒေ ၁ နှင့် ၅)
ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံးတော်
၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၆၅
 ဒေါ်စန်းစန်းအေး နှင့် ဦးမောင်မောင်အေး
 (တရားလို) (တရားပြိုင်)
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ၁၈/က ရပ်ကွက်၊
 နိုင်ငံရွှေဝါလမ်း၊ အမှတ်(၂၈၃/က)နေ တရားပြိုင် ဦးမောင်မောင်အေး (ယခုနေရပ်
 လိပ်စာမသိသ)သိစေရမည်။
 သင့်အပေါ်၌ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ မြင်သာ(၅)လမ်း၊
 အမှတ်(၂၃၇/က)နေ တရားလို ဒေါ်စန်းစန်းအေးက မြေနှင့်အိမ်အရောင်းအဝယ်
 မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးစေလျှင်နှင့် လျှောက်ထားခွင့်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်ပိုင်
 ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆို
 နိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၂၀
 ရက် (၁၃၈၆ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆုတ် ၅ ရက်)နေ့ မွန်းမတည့်မီ ၁၀:၀၀နာရီ
 အချိန်တွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလွှာကို ထုချေရှင်းလင်းရန်
 ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက်
 ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင်
 တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြ အမိ
 ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။
 သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်က
 ထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။
 ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၆ ရက်နေ့ ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်နံရံ၌ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်
 ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ခင်မေဦး)
 တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး
 ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တွဲဖက်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သစ်ပိမံကိန်း
 ဧရိယာ၊ ကွင်းအမှတ်(၁၂)၊ အပူစိုက်(RA-2)အတွင်းရှိ-
 (၁) အတွက်အမှတ်(တ-၀၆)၊ မြေကွက်အမှတ်(၀၉၈၈)၊ ဧရိယာ(၁၀၀'x
 ၁၀၀')ရှိသည့်မြေကွက်၊ ယာယီမြေပေးပို့အမှတ်(၅၃၂၀/၂၀၂၀)။
 (၂) အတွက်အမှတ်(တ-၀၆)၊ မြေကွက်အမှတ်(၀၉၈၉)၊ ဧရိယာ(၁၀၀'x
 ၁၀၀')ရှိသည့်မြေကွက်၊ ယာယီမြေပေးပို့အမှတ်(၅၃၂၀/၂၀၂၀)။
 အထက်ပါမြေကွက်(၂)ကွက်ကို ယာယီမြေပေးပို့(၂)စောင်တွင်
 တရားဝင်အမည်ပေါက်သွင်းတင်(၁၂/တတန(နိုင်)၀၈၇၁၇၃)(ဘ)
 ဦးအေးရွှေ ကအရှင်အရှင်ကင်းရှင်းစွာ လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း
 နှင့်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက်
 ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်(စရန်ငွေ)များပေးချေထား
 ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်(၂)ကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်
 အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်
 နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းမှရင်းများ
 နှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေ့ရက်ကျော်လွန်
 သည့်အထိ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အထက်ပါမြေကွက်(၂)ကွက်
 အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံးသည့်အခါ ဆက်လက်
 ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာပါသည်။
 (လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ)
 ဦးသန်းဇင် (LL-B) ဒေါ်ဟန်နွေဇွန် (LL-B)
 အထက်တန်းကျေး(၉-၂၇၈၈) အထက်တန်းကျေး(၉-၂၇၇၇)
 Ph-09 253995848 , 09-798420119 Ph-09-4200 73685
 အမှတ်(၅၀) ပ-ထပ်၊ အခန်း(D-2) အလယ်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း”
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၇)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(ပ/၃၄)၊ ရဲရန်နိုင်လမ်း၊
 ပန်းခြံ(၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၃၃၄)၊ ဦးလှမြိုင် အမည်ပေါက် မြေချုပ်မိတ်ထွက်ရှိထားသော အကျယ်ပမာဏ(၄၀x၆၀)ပေရှိ
 မြေကွက်ကြီးအနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသော အကျယ်ပမာဏ(၂၀x၆၀)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရေ၊ မီးအစုံပါ
 လူနေအိမ်၏ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ဦးလှမြိုင်ထံမှ အမွေဆက်ခံ
 ပိုင်ဆိုင်၍ ၎င်းတို့မှသာ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ သားသမီးများဖြစ်ကြ
 သော ဦးညီညီလှ(၃၂/အစန(နိုင်)၁၁၂၂၄)၊ ဦးလှမြိုင်ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးထွန်းထွန်း(ခ)ကာလီရာပါး [၇/၀မန(ပြု)
 ၀၀၂၂၈၂]မှဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းကြေးငွေအနက်မှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယင်း
 အိမ်မြေ အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူ မည်သူမဆို ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျ
 ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား၊ စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်
 နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ
 ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဒေါ်ယုဦးဇင် (LL.B, D.B.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၉၂၄၄)
 အမှတ်(၉၃)၊ နဝရတ်လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၉၆၄၆၄၄၅၇၇

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း”
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၀)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(က/၁၄)၊ ဗိုလ်တိုက်
 နန်းလမ်း၊ ပန်းခြံ(၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၂၆၅/၈)၊ ဦးသိန်းရွှေ အမည်ပေါက် မြေချုပ်မိတ်ထွက်ရှိထားသော အကျယ်ပမာဏ(၂၀x၆၀)
 ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်၏ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့်ဝယ်ယူ၍
 ၎င်းမှသာ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးစန်းလွင်ဦး[၁၂/ရပသ(နိုင်)
 ၀၀၀၆၈၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ခင်ခင် [၁၂/မရက(နိုင်)၀၈၈၇၉၉၂]မှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းကြေးငွေအနက်မှ
 စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယင်းအိမ်မြေအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူ
 မည်သူမဆို ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား၊ စာရွက်စာတမ်း
 မှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူ
 မရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်
 အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဒေါ်ယုဦးဇင် (LL.B, D.B.L)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၉၂၄၄)
 အမှတ်(၉၃)၊ နဝရတ်လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၉၆၄၆၄၄၅၇၇

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
 ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၄)၊ မြေကွက်
 အမှတ်-၇၂၀၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၇၂၀)၊ နဝရတ်(၂)လမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်၊
 ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ် ဒေါ်မြရီ (MMO-၂၆၀၂၆) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)
 မြေငှားစာချုပ်(ဂရန့်)မြေအား ဂရန့်အမည်ပေါက် ဒေါ်မြရီ(မိခင်) ကွယ်လွန်နှင့်
 ဦးမောင်မောင်ကျော် (ဖခင်)တို့ အသီးသီးကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်းတို့မှ မွေးဖွားသည့်
 သားသမီးများဖြစ်ကြသော (၁)ဒေါ်နန်းနွယ်စိုး[၂/မဂဒ(နိုင်)၀၇၄၀၂၉]၊ (၂)
 ဦးသိမ်းထူး[၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၇၄၀၂၁]၊ (၃) ဦးအောင်ကျော်မြင့်[၁၂/ဒဂမ(နိုင်)
 ၀၀၂၇၈၀]၊ (၄) ဒေါ်သန္တာစိုး[၁၂/ဒဂမ(နိုင်)၀၀၄၆၆၆]တို့မှ မိမိတို့မောင်နှမ(၄)
 ဦးမှာ ကွယ်လွန်သူ မိဘများ၏ သားသမီးများတော်စပ်ကြောင်း၊ မိမိတို့မှလွဲ၍
 အခြားသောသားသမီးမွေးချင်း တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိကြောင်း၊ အမွေစားအမွေခံ
 ကိစ္စိမသားသမီးများလည်း မွေးစားထားခြင်းမရှိကြောင်း၊ မိမိတို့မှာ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်
 များဖြစ်သည့်အားလျော်စွာ ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား
 ကျန်ရစ်သူသားသမီးအရင်းများဖြစ်ကြသော မိမိတို့မောင်နှမ(၄)ဦးသာ မြန်မာ့
 လေ့ထုံးတမ်းဥပဒေနှင့် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း ကျွမ်းကျင်လွှာ၊ ထပ်ဆင့်
 ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ(၂)စောင်၊ မိဘများ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊
 ဂရန့်၊ နိုင်ငံကတိတိုင်ပြု၍ ဒေါ်နန်းနွယ်စိုး + ၂ မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်
 မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့်
 ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု
 မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း
 အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်ကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊
 (၂/က)စံပြရပ်ကွက်၊ No.၁၄၈၈ နေ ဦးမင်းလှိုင်-
 ဒေါ်ခင်မြင့်သန်းတို့၏ သား မောင်ဥက္ကာမျိုး [၁၂/
 မဂဒ(နိုင်)၁၇၃၀၂၆]သည် မိဘများအားစိတ်ဆင်း
 ရဲအောင်အမျိုးမျိုးပြုလုပ်သည့်အတွက် အမွေစား
 အမွေခံသားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါ
 ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ဖခင်-ဦးမင်းလှိုင်[၉/မထလ(နိုင်)၀၀၄၇၄၇၂]
 မိခင်-ဒေါ်ခင်မြင့်သန်း[၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၇၅၁၂၄]

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း
 ရပ်ကွက်အမှတ်(၁၂၄)၊ အောင်ဆုပန်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၈၂)၊
 အကျယ်အဝန်း(၄၀x၆၀)ပေရှိ ပါမစ်မြေကွက်သည် ဒေါ်နန်းယုညီအေး
 [၁၄/မမန(နိုင်)၁၉၂၉၇၈]မှ အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်စပ်ဖြင့် ဝယ်ယူ
 ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားလျက်ရှိပြီး အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ယင်းပေါ်ရှိ အကျိုး
 ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ၎င်းမှရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလျက်
 အပြီးအပိုင်ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသည့်အလျောက် ကျွန်ုပ်၏
 မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်
 တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်း
 အဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့သို့ ပိုင်ဆိုင်
 ကြောင်း အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်
 နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်
 အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်
 ကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဒေါ်စုမြတ်မွန် (LL.B)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၈၄၃၁)
 အမှတ်(၁၂၉၉)၊ ယောမင်းကြီး(၁)လမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊
 ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၈၀၂၄၂၀၀

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း”
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၀)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(က/၁၄)၊ အောင်သူခ
 လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၇၅၀/၈)၊ ဒေါ်မြရီ အမည်ပေါက် မြေချုပ်မိတ်ထွက်ရှိထားသော အကျယ်ပမာဏ(၂၀x၆၀)ရှိ မြေကွက်နှင့်
 ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ လွှဲပစ်စိတ်တာအမည်ပေါက် မြေကွက်၏ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား
 ဆက်စပ်စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့်ဝယ်ယူ၍ ၎င်းမှသာ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု
 ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ခင်ခင်ခင် [၁၂/လမန(နိုင်)၀၂၈၇၄၄]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ ဖြစ်သူ ဦးစောဇော်[၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၈၇၉၃၄]
 မှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းကြေးငွေအနက်မှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယင်းအိမ်မြေ
 အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူ မည်သူမဆို ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော
 ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား၊ စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်
 သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်
 ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဒေါ်ယုဦးဇင် (LL.B, D.B.L)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၉၂၄၄)
 အမှတ်(၉၃)၊ နဝရတ်လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၉၆၄၆၄၄၅၇၇

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း”
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၀)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(က/၁၄)၊ အောင်
 မင်္ဂလာလမ်း၊ ပန်းခြံ(၁၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၇၉/၈)၊ ဦးသိန်းဝင်း အမည်ပေါက် မြေချုပ်မိတ်ထွက်ရှိထားသော အကျယ်ပမာဏ(၂၀x၆၀)ရှိ
 မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင်ဆောက်လုပ်ထားသောရေမီးအစုံပါလူနေအိမ်၏ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့်
 အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ဆက်စပ်စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့်ဝယ်ယူ၍ ၎င်းမှသာ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်း
 ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်မြင့်မြင့်စန်း [၇/လမန(နိုင်)၀၆၈၀၄၄]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးစောထွန်း
 နိုင် [၇/ကာလ(နိုင်)၁၅၆၁၇၉]မှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းကြေးငွေအနက်မှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီး
 ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းအိမ်မြေအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူ မည်သူမဆို ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)
 ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား၊ စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင်
 လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ
 ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဒေါ်ယုဦးဇင် (LL.B, D.B.L)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၉၂၄၄)
 အမှတ်(၉၃)၊ နဝရတ်လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၉၆၄၆၄၄၅၇၇

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်
 အမှတ်(၁၂/၆၃)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်(၁၂)၊ ခရေ(၁)လမ်း၊ မြေကွက်
 အမှတ်-၅၁၇၊ မြေဧရိယာ(၄၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ
 အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ထားသော
 ဦးကျော်ထိုက်အောင်[၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၇၄၉၇၃]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ
 များက လက်ရောက်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ
 ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူများ
 ရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်းမှရင်းများဖြင့် ဤ
 ကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်
 ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက
 အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်
 ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးအောင်ခိုင်မျိုး [LL.B]
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၄၁၆၁)
 အမှတ်(၂၃၁)၊ အင်းဝ(၃)လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊
 တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
 ဖုန်း-၀၉-၂၆၁၇၉၈၀၁၆၊ ၀၉-၄၂၀၀၂၆၅၅၈

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း
 ရပ်ကွက်အမှတ်(၄)၊ အိုးဝေလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၄၃)၊ အကျယ်အဝန်း
 (၄၀'x၆၀')ရှိ ပါမစ်မြေကွက်ထဲမှတရားဝင် မခွဲစိတ်ရသေးသော(၁၀'x၆၀')
 အကျယ်ရှိ ပါမစ်မှရင်းခြမ်းမြေကွက်သည် ဒေါ်ခင်သူယုဝင်း [၁၂/ဒဂရ
 (နိုင်)၀၁၈၂၂၀]မှ အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်စပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်
 အကျိုးခံစားလျက်ရှိပြီး အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ယင်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်
 အရပ်ရပ်ကို ၎င်းမှရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလျက် အပြီး
 အပိုင် ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသည့်အလျောက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက
 အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို
 စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်
 ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့သို့ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း
 အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
 ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်
 ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဒေါ်စုမြတ်မွန် (LL.B)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၈၄၃၁)
 အမှတ်(၁၂၉၉)၊ ယောမင်းကြီး(၁)လမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊
 ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၈၀၂၄၂၀၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ပြည်သူ့ကောင်စီအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့မှ ချထား
 ပေးသည့် ပါမစ်အမှတ်(၂၉၄)၊ အောင်မေလလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၀၄)၏ (ခေါင်းရင်းခြမ်း)အကျယ်အဝန်း
 (အလျား၁၀ပေxအနံ၄ပေ)ရှိမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးတို့အား
 တရားဝင်ဝယ်ယူ လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်ခင်လှလှ[၄/မတပ(နိုင်)၀၂၃၀၈၉]
 ထံမှကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် မြေနှင့်အိမ်တန်ဖိုးငွေ၏စရန်ငွေအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
 အဆိုပါမြေနှင့်အိမ်အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူများရှိပါက ဤသတင်းစာပါသည့်နေ့မှစ၍
 (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်မှရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်
 ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်
 ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
 ဒေါ်မြလှဝင်း(LL.B) ဒေါ်အေးအေးသိန်း(B.A, PGDL) ဒေါ်စန်းမြသက်(B.Sc, PGDL)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၉၂၁၂) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၆၅၆၆) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၆၅၆၅)
 အမှတ်-၈၃၊ အထက်ဗဟိုလမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 Ph-၀၉-၅၁၅၁၈၃၃၊ ၀၉-၅၁၀၉၅၅၅၊ ၀၉-၀၉၆၅၆၅၆၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ လေးထောင့်ကန်
 ရပ်ကွက်၊ ကန်တော်မှန်အိမ်ခြံ၊ ပြည်တော်အလင်းလမ်း၊ တိုက်-၃၊ အခန်း (၂၀၂)၊
 ဒုတိယထပ်(ယာ) တိုက်ခန်းနှင့်တကွ စပ်ဆိုင်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်
 အားလုံးကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်ကြသည့်
 ဦးသက်နိုင်[၁၂/သယက(နိုင်)၁၀၆၄၁၆]နှင့် ဒေါ်သီသီလှိုင်[၉/မနတ(နိုင်)
 ၀၀၇၇၉၉]တို့မှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်
 ဝယ်ယူရန် ရောင်းကြေးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။
 အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာပါသည့် နေ့မှစ၍
 (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ ခိုင်လုံသည့် ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း အထောက်
 အထား မှရင်းများနှင့်အတူ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍
 သတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန့်ကွက်မည့်သူ မရှိပါကအရောင်း
 အဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီအပြီးသတ် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်
 ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဒေါ်ဌေးဌေးမာ LL.B, DBL, BDS, DL-101.WIPO(Switzerland)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၉၉၉၆၆)
 အမှတ်(၂၇၇/ဘီ) ပထမထပ်ကန်တော်လမ်း၊ လေးထောင့်ကန်ရပ်ကွက်၊
 သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၁၆၄၆၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ အမှတ်(၁၉၀)၊
 အကျယ်အဝန်း(အလျား ၂၀'x အနံ ၄၀')ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အိမ်နှင့်ရေမီး အပါ
 အဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံ
 ကတိပြုသူ ဦးစော်သီဟ[၅/ကာလ(နိုင်)၀၇၄၆၁၅]ထံမှ ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများဖြစ်ကြ
 သော ဒေါ်အေးအေးခိုင်[၈/ဆပဝ(နိုင်)၀၂၀၄၀၆]နှင့် ဒေါ်စိစိမာ[၁၂/မရက(နိုင်)၁၃၃၆၆၄]တို့က
 မြေကွက်၏ တန်ဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါမြေကွက်
 နှင့်ပတ်သက်၍ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့သို့ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု
 အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းမှရင်းများနှင့်အတူ ဤသတင်းစာ ကြေညာပါသည့်နေ့မှ
 (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူ
 မရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း
 ကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
 ဦးအောင်ကျော်မြင့် LL.B., BSc. Engg (EC)
 အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၈၃၇၁)
 အမှတ်(၆)၊ မြေညီ(ယာ)၊ ၁၆၁-လမ်း၊ တာမွေကြီး(က+က)ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊
 ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၀၅၁၈၁၊ ၀၁-၅၅၅၇၉၂

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ သီရိမင်းမိကျောင်းအမှတ် (၁၂) အုပ်စုအမှတ် (RA-2) အကွက်အမှတ် (၁-၀၆)၊ မြေကွက်အမှတ် (၀၆၁၇) ခရိုင် ၁၂၅၂ x ၁၀၀၀ ဝပ်ရှယ်ယာ

မြေပေးပို့ခြင်း၊ ခေါ်မြေအေး (၁/ တာဝန် (နိုင်) ၁၀၄၃၇၄) အမည်ပေါက်မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကုန်ကျနိုင်ကြောင်း

အထက်ပါမြေကွက်ကို ယာယီမြေပေးပို့မှုတွင် တရားဝင်အမည်ပေါက်သွင်းပေးခြင်းအား ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့က ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးပေးပို့ပေးရန် (စရန်ငွေ) ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသည့် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့များ ရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း တိကျသောစာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေ့ရက် ကျော်လွန်ပါက မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာပါသည်။ (လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ)

ဦးသန်းဇင် (LL-B) **ဒေါ်ဟန်စန္ဒာနိုင် (LL-B)**
 အထက်တန်းကျောင်း (၉-၂၀၆၈) အထက်တန်းကျောင်း (၉-၂၀၆၈)
 Ph-09 253995848 Ph-09-4200 73685
 အမှတ်(၅၀) ပ-ထမ်း အခန်း(D-2)၊ အင်္ဂလိပ်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ ရှေးကလေးရပ်ကွက်၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ထီးတန်းအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (၇၄/၈)၊ အခန်းအမှတ် (၁၀၄-A) (၁၀၄-B) တိုက်ခန်းများကို ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အဆိုပြုသူ ဦးမောင်မောင်ဦး [၁၄/ပသာရ(နိုင်) ၀၅၄၂၃၄] က ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေကဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကိုပေးထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့သို့ ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးမြင့်ဆွေ B.A, H.G.P, R.L **ဒေါ်ဆုမွန်ဆွေ LL.B, D.B.L**
 (စဉ်-၃၀၀၉ /၁၉၈၅ခုနှစ်) (စဉ်-၁၂၈၁၈ /၂၀၁၇ခုနှစ်)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
 အမှတ်-၃၁၊ ဆင်ရေကန်လမ်း၊ ဆင်မင်းရပ်ကွက်၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၄၃၀၀၂၄၈၈ (ရုံးချိန်အတွင်း)

ဦးအေးသိန်း(ဘ-ဦးဘသန်း)[၁၂/လမတ(နိုင်) ၀၁၂၃၉၂ (CE-၀၄၅၇၄) ကိုင်ဆောင်သူ သိရှိစေရန်

လူကြီးမင်းအမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်သော ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၂)ရပ်ကွက်၊ သိပ်မောင်ဝမ်း၊ အမှတ်(၁၀၅) ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်အမှတ်(၄၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀၅)၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားရန် မြေအမျိုးအစား မြေကွက်နှင့် အဆောက်အအုံအပါအဝင် ဆက်သွယ်ကွက်ပေးသည့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ် အားလုံးကို ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ပပကလျာမျိုး[၁၂/တမန(နိုင်) ၀၄၄၅၇၄] မှ အရောင်းအဝယ် အရပ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူ၍ လက်ဝယ်ထား ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ယခုအခါ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အဆိုပါ မြေကွက်နှင့်အဆောက်အအုံအား တရားဝင် အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ရန် လိုအပ်လာပါသဖြင့် လူကြီးမင်းမှ ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ပေးပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ရက်တွင် လူကြီးမင်းမှ လာရောက်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအတိုင်း တရားဝင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း လူကြီးမင်းသိရှိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ဝေဝေအောင်(LL.B) **တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၆၈၆)**
 အမှတ်-၁၂၉၇/အေ၊ ဇာတိဂုဏ်လမ်း၊ မေတ္တာညွှန်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၅၇၄၅၈

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ပြည်လမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၁၁)၊ အခန်းအမှတ်(၂၅)၊ တတိယထပ်၊ အကျယ်အဝန်း(အလျား ၁၅ပေ x အနံ ၅ပေ) ပေါ်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ ရေစိမ့် အပါအဝင် ဆက်သွယ်ကွက်ပေးသည့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို အရောင်းအဝယ် အရပ်ကတိစာချုပ်အောက်အမည်ဖြင့် (၁၆-၁-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် ဝယ်ယူ၍ လက်ဝယ်ထား ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်သီတာထွန်း[၁၂/ဒဂုံ(နိုင်) ၀၀၁၂၅၅] မှ အမေ့ဆိုင်၊ အပေါင်အနံမစ၍ အရပ်အရင်း ကင်းကာ ရောင်းချခွင့်ရှိသော တိုက်ခန်းဖြစ်ကြောင်း ဖွင့်ဟဝန်ခံ ကတိပြုပြောဆိုပြီး ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်းများဖြင့် ရောင်းချရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူသည့်အတွက် ရောင်းကြေးတန်ဖိုးခွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသည့်အဆို တိုက်ခန်းနှင့်သက်ဆိုင်သည့် စာချုပ်စာတမ်း၊ စာရွက်စာတမ်း မှုရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့သို့ ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လူကြီးမင်းသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ဝေဝေအောင်(LL.B) **တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၆၈၆)**
 အမှတ်-၁၂၉၇/အေ၊ ဇာတိဂုဏ်လမ်း၊ မေတ္တာညွှန်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၅၇၄၅၈

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ မြို့ဟောင်း(၁)ရပ်ကွက်၊ (၁၃)လမ်း၊ အမှတ်(၁၄၇)ဟု ခေါ်တွင်သည့် (၂)ခန်းတွဲ၊ (၆)ထပ်တိုက်၏ မြေညီထပ် (ခေါင်းရင်း)၊ (၁၂) ပေ x ၅၀ ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်း(၁)ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်အောက်ဆက်ဆံဖြင့် လက်ရှိဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဒေါ်နီလာဝင်းမြ(သရေ) [နိုင်(၀၀၇၇၀၆)မှ တရားဝင် လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုပြောဆိုလာရာ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးအေးအောင်[၁၂/သကတ(ပြ) ၀၀၁၇၃၃] မှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား မှုရင်းများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လက်ထပ်လိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်နီနီစန္ဒာဝင်း (LL.B)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၃၈/၁၄-၃-၂၀၁၇)
 အမှတ်(၉၀)၊ မြန်မာ့ဂုဏ်လုံလမ်း၊ ကန်တော်လေး၊
 မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၃၆၆၆၆
 Ph:09-43163668

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ ရှေးကလေးရပ်ကွက်၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ထီးတန်းအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (၇၄/၈)၊ အခန်းအမှတ် (၁၀၅-A) (၁၀၅-B) တိုက်ခန်းများကို ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အဆိုပြုသူ ဦးမောင်မောင်ဦး [၁၄/ပသာရ(နိုင်) ၀၅၄၂၃၄] က ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေကဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကိုပေးထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့သို့ ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးမြင့်ဆွေ B.A, H.G.P, R.L **ဒေါ်ဆုမွန်ဆွေ LL.B, D.B.L**
 (စဉ်-၃၀၀၉ /၁၉၈၅ခုနှစ်) (စဉ်-၁၂၈၁၈ /၂၀၁၇ခုနှစ်)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
 အမှတ်-၃၁၊ ဆင်ရေကန်လမ်း၊ ဆင်မင်းရပ်ကွက်၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၄၃၀၀၂၄၈၈ (ရုံးချိန်အတွင်း)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၁)၊ ဝေဟကျောင်းလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၆၀)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀ပေ x ၆၀ပေ)၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)ဧက၊ (၂၄၀၀) ဝေရန်၊ ဝေရန် နှစ်(၆၀) မြေငှားရန် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ရန်ကင်းမြို့၊ တတိယထပ်သာယာရေးကော်မတီမြို့၊ ဖြစ်ပေါ်နေသည့် မြေယာဌာနတွင် ဝေရန်ထွင် (၁၂/ဥပဒ(နိုင်) ၀၅၆၅၇၄)၊ ၂၊ ဒေါ်နီနီလွင်(၁၂/ဥပဒ(နိုင်) ၀၅၆၅၇၄)၊ ၃၊ ဒေါ်ဝါဝါလွင်(၁၄/ကမရ(နိုင်) ၀၀၇၇၀၆)၊ ၄၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်လွင်(၁၂/ကမရ(နိုင်) ၀၀၇၇၀၆) တို့ အမည်ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်များကိုယ်တိုင်မှီ မိမိတို့သာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာလွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူများဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေများထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် စကားကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူတို့က အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သောတန်ဖိုးခွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်သီတာထွန်း [၁၂/ကမရ(နိုင်) ၀၀၇၇၀၆] မှ အထောက်အထား (မှုရင်း) များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်မြမြဝင်းမောင် (LL.B) **ဒေါ်ကောကောနိုင် (LL.B)**
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၅၅၄) အထက်တန်းကျောင်း (စဉ်-၅၃၃၄၄)
ဦးတိုးဝေနိုင် (LL.B)
 အထက်တန်းကျောင်း (စဉ်-၅၅၉၀၃)
 အမှတ်(၁၃၀)၊ မြရတနာ(၇)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
 ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၀၂၃၀၄၊ ၀၉-၄၂၆၀၆၆၆၆၀

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ သမ္မတ ကမ်းခြေ ရပ်ကွက်၊ ပဒုမ္မာ လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၀)၊ မြေကွက်အမှတ် (၇၈၁) ဟုခေါ်တွင်သော ဧရိယာ အကျယ်အဝန်း (၄၀ x ၆၀) ပေ အနက်မှ ဘယ်ဘက်ခြမ်း (၂၀ x ၆၀) ပေ ပေါ်ရှိ မြေနှင့်အိမ်အား ရောင်းချသူ ဒေါ်သန်းသန်းအေး (၁၂/တမန(နိုင်) ၀၇၇၇၀၆) ထံမှ (၃၀.၁၀.၂၀၂၄) ရက်စွဲပါ နှစ်ဦးသဘောတူ မြေနှင့်အိမ်အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ ဦးအေးဝင်း (၁၂/အစန(နိုင်) ၀၀၁၂၃၅) က ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ဖြစ်ပါ၍ ဦးစိန်ကလေး အမည်ပေါက် ပါမစ်အား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးအေးဝင်းနှင့် ဒေါ်သန်းသန်းတို့မှ ပူးတွဲပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ ဦးအေးဝင်း ဒေါ်ဖြူနုနုဦး (LL.B) အထက်တန်းကျောင်း (စဉ် ၅၂၉၅၁/၂၀၂၀)
 ၁၂/အစန(နိုင်) ၀၀၁၂၃၅ (စဉ် ၅၂၉၅၁/၂၀၂၀)
 အမှတ်(၁၅၅)၊ ရွှေဘူ၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၉၇၉၃၄၄၂၇၇၂

အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအား ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းကြောင်း

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကင်းမြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်းအရှေ့(မြို့သစ်)၂-လမ်း၊ အမှတ်(၈)နေထိုင်သူ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးစိန် (ခ) ဦးမြလွင် (ဘ) ဦးထွန်းရှိန် မှ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် ဦးစိန်မင်း (ဘ) ဦးထွန်းသွယ် [၉/ပတာန(နိုင်) ၀၃၆၅၇၄] အမှတ်(၁၉)၊ ဆေးရုံလမ်း၊ စိုက်/မွေး(၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရောင်းချသူအား (၇-၂-၂၀၂၀) နေ့စွဲဖြင့် အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်(၂၀၇)ဖြင့် လွှဲအပ်ထားခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ လွှဲအပ်ထားသော်လည်း ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးစိန်မြ(ခ)ဦးမြလွင် (ဘ) ဦးထွန်းရှိန် မှ (၁၂-၁၂-၂၀၂၄) နေ့စွဲမှစ၍ ၎င်းအား လွှဲအပ်ထားသော အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအား ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးစိန်မြ(ခ)ဦးမြလွင်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်သဏ္ဍာအေးမွန်
 အထက်တန်းကျောင်း (စဉ်-၃၇၁၄၅)
 (၈-၅၉၀)၊ ယုဇန(၄)လမ်း၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊
 Ph:09-43094804

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၅)၊ ဝါရောင်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၇၆)၊ မြေအကျယ်အဝန်း (၄၀ ပေ x ၆၀ ပေ) အနက်မှ တရားဝင်မခွဲမစိတ်ရသောမြေ (ခေါင်းရင်းခြမ်း)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၇၆) နှင့်ကပ်လျက်ဘက်ခြမ်း (၂၀ပေ x ၆၀ပေ) ရှိ နှစ်(၆၀) မြေငှားရန် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ရန်ကင်းမြို့၊ တတိယထပ်သာယာရေးကော်မတီမြို့၊ ဖြစ်ပေါ်နေသည့် မြေယာဌာနတွင် ဦးစောထွန်း (ISN - ၄၆၆၅၈၀) အမည်ဖြင့် အမည်ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်ဖြစ်သူ စင်ပန်းဦး (စဉ်-၁၂/တမန(နိုင်) ၀၀၇၇၀၆) မှ အမည်ပေါက်ဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်သီတာထွန်း (စဉ်-၁၂/တမန(နိုင်) ၀၀၇၇၀၆) မှ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်လာခဲ့ပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာလွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူများဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် စကားကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးခွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်သီတာထွန်း [၁၂/တမန(နိုင်) ၀၀၇၇၀၆] မှ အထောက်အထား (မှုရင်း) များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်မြမြဝင်းမောင် (LL.B) **ဒေါ်ကောကောနိုင် (LL.B)**
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၅၅၄) အထက်တန်းကျောင်း (စဉ်-၅၃၃၄၄)
ဦးတိုးဝေနိုင် (LL.B)
 အထက်တန်းကျောင်း (စဉ်-၅၅၉၀၃)
 အမှတ်(၁၃၀)၊ မြရတနာ(၇)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊
 ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၀၂၃၀၄၊ ၀၉-၄၂၆၀၆၆၆၆၀

ကြော်ငြာစာ
 (အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၈၃)
သယံဇာတနှင့်ရိုင်းစွတ်စေရန်
 ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ တရားမထွေထွေမှုအမှတ်-၁၁၅
ကွယ်လွန်သူ ဦးကောသန်ကိုနိရပူလဲ (ခ) ဦးကောတန်ကိုနိရပူလဲလေး၏

ကျန်ရစ်ခဲ့သော ပစ္စည်းများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အမှုကိစ္စ။
 ကိုနိုင်ဝင်းစိုး (၎င်း၏ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ် ----- လျှောက်ထားသူ စာရသူ ဦးခင်မောင်ရင်)

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ သစ္စာလမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၂၄) တွင် နေထိုင်ခဲ့သော ကွယ်လွန်သူ ဦးကောသန်ကိုနိရပူလဲ (ခ) ဦးကောတန်ကိုနိရပူလဲလေး ကျန်ရစ်ခဲ့သော ပစ္စည်းများအပေါ်၌ အမွေထိန်းလက်မှတ် ထုတ်ပေးမည့်အကြောင်းနှင့် ကိုနိုင်ဝင်းစိုး (ကွယ်လွန်သူ ဦးကောသန်ကိုနိရပူလဲ (ခ) ဦးကောတန်ကိုနိရပူလဲလေး၏ မြစ်တော်စပ်သူ) က အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေအရ လျှောက်ထားသဖြင့် ဤအမှုကို ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၃ ရက်၊ (၁၃၈၆) ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆုတ် ၈ ရက်နေ့) တွင် ဆိုင်ဆိုကြားနာရန် ချိန်းဆိုထားသည့် ဖြစ်သောကြောင့် ထိုကွယ်လွန်သူ ဦးကောသန်ကိုနိရပူလဲ (ခ) ဦးကောတန်ကိုနိရပူလဲလေး ကျန်ရစ်ခဲ့သော ပစ္စည်းများတွင် အကျိုးစီးပွား သက်ဆိုင်သည့် အဆိုရှိသူ တို့အား အဆိုပါအမှုတွင် ၎င်းတို့လာရောက်ဆိုင်ဆိုရန် သင့်လျော်မည်ဟု ထင်မြင်လျှင် ဆိုခဲ့သော ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၃ ရက်၊ (၁၃၈၆) ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆုတ် ၈ ရက်နေ့) ၌ မိမိတို့ ကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ ကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦးဦးအားဖြင့် သော်လည်းကောင်း လာရောက်ဆိုင်ဆိုရန်နှင့် အမွေထိန်းလက်မှတ် မထုတ်ပေးမီ မှတ်တမ်းများကို ကြည့်ရှုရန် အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၈၃ နှင့်အညီ ဆိုင်ဆိုလိုက်သည်။ ၎င်းကဲ့သို့ လာရောက်ခြင်းမရှိ ဖျက်ကွက်ခဲ့လျှင် ရုံးတော်က ကိုနိုင်ဝင်းစိုး၏ လျှောက်ချာအပေါ်၌ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပြီးလျှင် ၎င်းအမှုအကြောင်းအရာတွင် စီရင်ချက် ချမှတ်လိုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၀ ရက်နေ့ ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်ခိုက်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(တင်တင်) (လှဦး)
 တွဲဖက်ခရိုင်တရားသူကြီး(၃) တွဲဖက်ခရိုင်တရားသူကြီး(၂)
 သယံဇာတနှင့်ရိုင်းစွတ်စေရန်

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ
 (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေ အမိန့်၊ နည်းဥပဒေ ၁ နှင့် ၅)
ဒဂုံမြို့သစ်ခရိုင်တရားရုံးတော်

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၀၁
 ဦးသိန်းအောင် နှင့် ၁။ ဦးအောင်အောင်
 ၂။ ဦးစော်ဦး
 (တရားပြိုင်များ)

ရန်ကင်းမြို့၊ ဘုရားတော်မြို့နယ်၊ (၁၁၃)ရပ်ကွက်၊ မက္ခရာမင်းသာကြီးလမ်း၊ အမှတ် (၁၁၈) နေ ဦးစော်ဦး (ယခုနေရပ် လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလို ဦးသိန်းအောင်က ချေးယူငွေများကို ပြန်လည်ပေးဆပ်စေ၍ ယင်းငွေချေးယူစဉ်က အာမခံအဖြစ် ပေးအပ်ထားသည့် မြေကွက်(၄)၏ စာရွက်စာတမ်းမှုရင်းများအား ပြန်လည်ရရှိမှု လျှောက်ထားစွဲဆိုသည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၆) ရက်၊ (၁၃၈၆) ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆုတ် ၁၁ရက်နေ့ မွန်းမတည့်မီ (၁၀) နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလျှောက် ထုချေရင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့ လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကိုထုတ်ပေးလိုမည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအမှီပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်ထဲထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလျှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၁ ရက်နေ့တွင် ဤရုံးတော်ဆိုင်ရိုက်ခိုက်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(လှဦး)
 တွဲဖက်ခရိုင်တရားသူကြီး(၂)
 ဒဂုံမြို့သစ်ခရိုင်တရားရုံး

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းမြို့နယ်၊ ပဲကတိုးကျေးရွာအုပ်စု၊ ကွင်းအမှတ်(၈၁၄)၊ ဦးဝင်းအမှတ်(၉၈/၁၊ ၉၈/၂) မြေကွက်(၈)၊ ဧရိယာ(၀.၈၃)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ လယ်ယာမြေကွက်နှင့် ၎င်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ Farnos စက်သုံးဆီ အရောင်းဆိုင် အဆောက်အအုံအား အခြားနည်းဖြင့် သုံးစွဲခွင့်ရသူ ဒေါ်ခင်စောမြင့်ထံမှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင် လက်ဝယ်ထား လုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိသော ဦးထွန်း [၁၂/သကတ(နိုင်) ၀၀၇၇၀၆] က အရပ်အရင်း ကမ်းခြေကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်စောကလျာမျိုး [၉/မရမ(နိုင်) ၀၆၇၇၄၂] က ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းအား ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်း မှုရင်းများနှင့်တကွ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးအောင်မျိုးဦး(LL.B) ဦးနိုင်မိုး(LL.B)
 (စဉ်-၈၂၃၀/၂၀၁၂) (စဉ်-၁၉၃၅၀/၂၀၂၄)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
 အမှတ်(၂၀၇)၊ ပထမထပ်၊ (၃၆)လမ်းအထက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၂၀၂၃၅၄၊ ၀၉-၇၅၈၀၇၇၇၅၈

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ၀၆ယာ(၇)လမ်း၊ အမှတ်(၁၀၇၆/က)၊ ဧရိယာ(၂၀x၆၀)ပေရှိ (ဒေါ်မွန်မွန်သန့်) အမည်ပေါက် ဂရုန်မြေကွက်နှင့်အိမ်အား လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချခွင့်ရှိသူ အဆိုပြုသူ ဒေါ်မွန်မွန်သန့်(၇/ကကန(နိုင်)၀၂၇၆၁) ကိုင်ဆောင်သူမှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသည့်အတွက် ကျွန်ုပ် မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်ရောင်းဖို့ငွေကျပ် တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေပြီး ဖြစ်သဖြင့် အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်း အဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်မိုးမိုးမြင့် (LLB)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၇၇၆၆)
ဖုန်း-၀၉-၈၉၃၅၃၄၂၀၀

လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတည်း ဖြစ်ပါကြောင်း
မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ အကွက်အမှတ်(၂၂၂-၈၃)၊ အိမ်အမှတ်(၅၃)နေ(၁၃/နဆန(နိုင်)၀၅၄၀၈) ကိုင်ဆောင်သူ ကျွန်ုပ် ဒေါ်လင်းလှ စန္ဒာနှင့် ဒေါ်လင်းလက်စန္ဒာသည် အမည်(၂)မျိုး ကွဲလွဲနေသော်လည်း လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတည်းသာဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖခင်အမည်မှန်
ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ လင်းလွန်းရပ်ကွက်နေ မဖြိုးသန္တာကျော် [၁၂/စခန(နိုင်)၀၈၃၉၂၈] ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဘဆွေ [၁၂/စခန(နိုင်)၀၅၀၁၃၉] ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ငမိုးရိပ်၊ မြေကွက်အမှတ်- ၃၅၄၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၃၅၄)၊ (၆)လမ်း၊ ငမိုးရိပ်ရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ညွန့် [၁၂/သယက(နိုင်)၀၈၃၃၀၀] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရုန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်ကြည်ကြည်ညွန့်မှ ဂရုန်မူရင်းမှာ သိမ်းဆည်းထားရာမှ ခြကိတ်ပျက်စီးသွားခဲ့သည့်မှာ မှန်ကန်ကြောင်း၊ အခြားမည်သူတစ်ဦး တစ်ယောက်ကိုမျှ လွှဲပြောင်းရောင်းချထားခြင်း၊ ပေါင်နှံထားခြင်း၊ ပေးကမ်းထားခြင်း၊ စွန့်လွှတ်ထားခြင်း၊ လျှို့ဝှက်ထားခြင်း၊ အာမခံအဖြစ်တင်သွင်းထားခြင်းကို လုံးဝမရှိကြောင်းနှင့် အရှုပ်အရှင်းပြဿနာတစ်စုံတစ်ရာ ပေါ်ပေါက်ခဲ့ပါက တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ-၃၇၃/၂၀၂၄ (၂၅-၆-၂၀၂၄) ဂရုန်မူရင်းပျောက်ဆုံးကြောင်း ရပ်ကွက်/ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ကိုယ်တိုင် ဝန်ခံချက်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်တို့တင်ပြ၍ ဂရုန်မူရင်းလျှောက်ထားလာမှုပေါ် ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ယုဝတီ(၄)လမ်း၊ အမှတ်- ၁၁၅၉(က)ဟု ခေါ်တွင်သော အိမ်ခြေအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက်
အထက်ဖော်ပြပါလိပ်စာရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၈/၃၄၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၁၅၉(က)၊ အလျား-၂၀ ပေ x အနံ-၆၀ ပေ အကျယ်ရှိ ဦးမြင့်အုန်း အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေ အမျိုးအစား မြေကွက်နှင့်တကွ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်လက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးချစ်မောင်မောင်တို့က [၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၃၈၁၇၂] ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ တစ်ဦးက အပြီးအပိုင် လက်ရောက်ဝယ်ယူမည်ဖြစ်သောကြောင့် ယင်းကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား ခိုင်လုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်း မရှိပါက အဆိုပါအရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်သိရီစော်
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) စဉ်- ၁၇၀၁၈
တိုက်အမှတ်- ၂၀၄၊ Min Ye Kyaw Swar Residence,
အခန်း-၂၀၂၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၆-အေ)၊ မြေကွက်အမှတ် (V-၁၅)၊ အကျယ်အဝန်း(၂၅ ပေ x ၅၀ ပေ)၊ ဧရိယာ (၀.၀၂၈)ဧက၊ (၁၂၅၀)စတုဂံပေပေါင်းရှိ နှစ်(၆၀)မြေကွက်အရပ်ရပ်အား ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ မကျည်းတန်း အနောက်/မြောက်ရပ်ကွက်၊ ဥယျာဉ်လမ်း၊ အမှတ်(၁၄)ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ သွပ်မိုး၊ ထရီကာ၊ မြေစိုက်နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို အဆက်အစပ် စာချုပ်ဖြင့် တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးမောင်မောင် [၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၈၀၅၅၇] ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးထွန်းစောမင်း [၇/သဝတ(နိုင်)၀၇၁၆၁၀] ကိုင်ဆောင်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖို့ငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေ အဖြစ်ပေးထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ် ထံသို့ကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန် ပါက အိမ်နှင့်မြေ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ဝါဝါစံ [LLB]
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၁၅၀)
အမှတ်(၄၇၇) ၇-လွှာ၊ အောက်ပုဇွန်တောင်လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊
ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၁၅၅၅

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၉)ရပ်ကွက်၊ မြောင်းကြီးလမ်း၊ အမှတ်-၈၂ ၅-လွှာ၊ (ခေါင်းရင်းခန်း)ဟုခေါ်တွင်သော ဧရိယာ(၁၂' ၃" x ၅၅') အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်း(၁)ခန်းအပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့်သက်ဆိုင်သည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို အိမ်စားခွင့်အရပ်ရပ်အား ဒေါ်ခန်းစန်းစန်း [၁၂/မကတ(နိုင်) ၀၂၈၆၂၇] ကိုင်ဆောင်သူမှ အဆက်စပ်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် အဆင့်ဆင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့သူဖြစ်ပြီး ယနေ့အချိန်အထိ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားလျက်ရှိသူ ဖြစ်ကြောင်း၊ တရားဝင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း၊ အရှုပ်အရှင်း ပြဿနာတစ်စုံတစ်ရာကင်းရှင်းပါကြောင်း တာဝန်ယူဝန်ခံကတိပြုလျက် လွှဲပြောင်းရောင်းချလိုကြောင်း အဆိုပြုကမ်းလှမ်းလာသည့်ကို ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေ ဖြစ်သူ ဦးဝင်းနိုင်တိုး [၇/ဘတလ(နိုင်)၀၇၃၅၂၁] ကိုင်ဆောင်သူမှ ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီကြပါသဖြင့် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တိုက်ခန်း၏ ကာလတန်းမိုး အားလုံးအနက်မှ အချို့အဝက်အား ကြိုတင်ပေးငွေ(စရန်ငွေ)အဖြစ် ကြိုတင်ပေး ချေထားပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ယခု အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် တိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှ (၁၇-၁၂-၂၀၂၄)ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှု စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်ခြင်းကိစ္စအား ပြီးဆုံးအောင် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ - ဦးဝင်းနိုင်တိုး **လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ခန်းသီတာမြင့် (LLB)**
ဖုန်းနံပါတ်-09-753140106 (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၁၇၇၉၆)
ဖုန်းနံပါတ်-၀၉-၄၀၁၆၀၀၄၂၆၊ ၀၉-၈၉၃၅၃၄၂၀၉

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၅၊ နည်းဥပဒေ ၁ နှင့် ၅) ဒဂုံမြို့သစ်ခရိုင်တရားရုံးတော်
၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်- ၁၈၂
ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက် နှင့် ဦးဆန်းထင်ချို
(၄င်းဘဏ်၏ကိုယ်စား-သုဝဏ္ဏဘဏ်ခွဲ) မန်နေဂျာ ဒေါ်ဆွေဇင်ဝင်း)
တရားလို တရားပြိုင်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၈)ရပ်ကွက်၊ ရွှေသပြေလမ်း၊ အမှတ်(၄၈၈/၄၈၉)နေ ဦးဆန်းထင်ချို သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက တရားပြိုင်ထံမှ ကြေးမြီကျန် ငွေကျပ် ၅၁၆၉,၇၄,၄၁၆.၆၀ (ငါးထောင်တစ်ရာခြောက်ဆယ့်ကိုးသိန်းခုနစ် သောင်းလေးထောင်လေးရာတစ်ဆယ့်ခြောက်ကျပ်နှင့် ခြောက်ဆယ် ပြားတိတိ)အပေါ် အပေါင်ဒီကရီ ရလိုကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆို သည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီး သည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့် ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၆ ရက်။ (၁၃၀၆ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆုတီ ၁၀ ရက်) နေ့မှစ၍မတည့်မီ ၁၀ နာရီအချိန်တွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏အဆိုလျှောက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်မလာ ရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေး လိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် လိုအပ်သော စာရွက် စာတမ်းများနှင့် သင့်က ထုချေတင်ပြအပ်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင့် ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင့်က ထုချေလျှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုဆိုင်မိ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၀ ရက်နေ့ ဤရုံးတော်ဆီရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(နိုင်နိုင်)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး (၂)
ဒဂုံမြို့သစ်ခရိုင်တရားရုံး

မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ကြက်ဘဲဈေးရှိ အောက်ပါဆိုင်ခန်းများမှ အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ကြက်ဘဲဈေး၊ အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားသူများစာရင်း						
စဉ်	ရုံ အမှတ်	ဆိုင် အမှတ်	အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားမှု			
			မှ	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	မှတ်ပုံတင်အမှတ်	
၁	ခ	၈	ဦးခင်မောင်လွင်	၁၂/သကတ(နိုင်)၁၁၅၅၄၂	ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း	၁၂/သလန(ပြ)၀၀၅၄၉၂
၂	။	၈(က)	ဦးခင်မောင်လွင်	၁၂/သကတ(နိုင်)၁၁၅၅၄၂	ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း	၁၂/သလန(ပြ)၀၀၅၄၉၂

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဈေးများနှင့် ကုန်စည်ပွဲရုံများဌာန ဈေးတာဝန်ခံ-၀၉-၅၄၀၈၃၂၀

ဒေါ်ရှီလာ (Mrs. Sheila D' Cruz) အသက်(၈၁)နှစ်
လွိုင်မြို့နယ်၊ ၁၁ ရပ်ကွက်၊ အ.မ.က(၁၀)ကျောင်းလမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၄၀-A) နေ (Mr. George D'Cruz) ၏ ချစ်လှစွာသော ဇနီး၊ ဦးမိုးနိုင် (Barry D'Cruz) Director Best Energy Service Co.,Ltd - ဒေါ်တင်စန်းနွယ် Managing Director Best Energy Service Co.,Ltd နှင့် ဒေါ်မိမိသက်(Suzanne D'Cruz) Chief People Officer of Grand Royal Group International Co.,Ltd- ဦးထွန်းမင်းမော် Deputy Director, Logistics, of Medical Action Myanmar တို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်၊ Premula/Nirmala/Syblin - ဦးအောင်ထူးတို့၏ အစ်မသည် ၁၁-၁၂-၂၀၂၄ နေ့တွင် ခရစ်တော်တွင် အိပ်စက်နားခဲ့သွားပါကြောင်း ဝမ်းနည်းစွာဖြင့် အသိပေးအပ်ပါသည်။ ၁၃-၁၂-၂၀၂၄ နေ့၊ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် လွိုင်မြို့နယ်၊ ၁၁ ရပ်ကွက်၊ အ.မ.က(၁၀)ကျောင်းလမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၄၀-A) နေအိမ်မှ ထွက်ခွါပြီး အင်းယားလမ်း၊ St. Augustine Church တွင် နံနက် ၁၁ နာရီ ၀၀တိပြုပြီး ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မည် ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးကောင်းထိုက်ဦး အသက်(၃၂)နှစ်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၉)ရပ်ကွက်၊ လေမှုတ် စက်ဝင်း၊ စည်ပင်သာယာအရာရှိအိမ်ရာနေ ဦးသန်းထိုက် [ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ်)၊ ဈေးများနှင့်ကုန်စည်ပွဲရုံများဌာန]- (Dr.ဒေါ်ခိုင်စိုးမြင့်)တို့၏သားကြီး၊ ဦးစိုးသန်း-ဒေါ်အေးအေးနွယ်တို့၏ သားသမက်၊ မောင်ရဲမာန်၊ မောင်သုတနိုင်-မဝင့်နန္ဒာ ထွန်းတို့၏ အစ်ကို၊ ပျိုးမဒီဦး၊ နေပုဏ္ဏမီဦးတို့၏ မွေးသဖခင်ကျေးဇူးရှင်၊ ဒေါ်ခိုင်ဆုပိုင် (Loi Hein Company Limited (Alpine)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဦးကောင်းထိုက်ဦး သည် ၁၁-၁၂-၂၀၂၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂:၅၀ နာရီတွင် (၉၆)ပါးသောရောဂါဖြင့် ကွယ်လွန်သွားပါသောကြောင့် ကြွင်းကျန်ရစ်သောရုပ်ကလာပ်အား ၁၃-၁၂-၂၀၂၄ (သောကြာနေ့) နံနက် ၁၁:၃၀ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂါအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (အထက်ပါ နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၉:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။)

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဦးကောင်းထိုက်ဦး အသက် (၃၂)နှစ်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၉)ရပ်ကွက်၊ လေမှုတ်စက်ဝင်း၊ စည်ပင်သာယာအရာရှိအိမ်ရာနေ ဦးသန်းထိုက် [ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)၊ ဈေးများနှင့် ကုန်စည်ပွဲရုံများ ဌာန]- (Dr.ဒေါ်ခိုင်စိုးမြင့်)တို့၏ သားကြီး ဦးကောင်းထိုက်ဦးသည် ၁၁- ၁၂-၂၀၂၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁၂:၅၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲ ရပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌဒေါက်တာမြဟန်နှင့် ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်များ မြန်မာနိုင်ငံမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်(ဗဟို)

(၃)ထပ်တိုက်၏ မြေပိုင်ဆိုင်မှုအား ဝယ်ယူပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊ ယခင်အခေါ် ရှေ့သို့လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၃/၅၇)၊ ယခုအခေါ် ကာယသုခလမ်းနှင့် ဓမ္မရိပ်သာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၆/၅၇)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၂၄ ပေ x ၇၀ ပေ) ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော ကိုယ်ပိုင်မိတ္တူအပါအဝင် ၃ထပ်တိုက်၏ မြေပိုင်ဆိုင်မှု အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးကို အရပ်ကတ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူထားပြီး ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးအောင်ထူး [၁၂/ ကတတ(နိုင်)၀၀၆၅၅၇]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးမျိုးသန်းဦး [၁၄/ဘကလ(နိုင်)၂၃၀၆၉၀]နှင့် ဒေါ်ခန်းအိမ်မွန် [၁၄/ဖပန(နိုင်)၁၅၈၅၉၇]တို့က (၁၀-၁၂-၂၀၂၄) ရက်နေ့တွင် အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိ စေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးမျိုးမြင့်အောင် **ဦးကျော်ဇေယျာထွန်း** **ဒေါ်အိမ်မွန်ကျော်** **ဒေါ်မေနှင်းဖြူ**
(စဉ်-၅၅၈၆၉) (စဉ်-၅၅၈၇၇) (စဉ်-၅၅၈၃၉) (စဉ်-၅၆၅၁၇)
(အထက်တန်းရှေ့နေ) (အထက်တန်းရှေ့နေ) (အထက်တန်းရှေ့နေ) (အထက်တန်းရှေ့နေ)
တိုက်အမှတ်(၂၄၇) မြေညီထပ်၊ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ (၃၆)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်။
ဖုန်း-၀၉-၄၅၅၀၀၀၆၃၊ ၀၉-၄၂၀၀၄၃၃၉

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍ စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA) ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝ လုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) တိုင်းပြည်သာယာပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့် စီးပွားရေးမောင်းနှင်အားကို

မဏ္ဍိုင်ပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို အားပေးဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။

- (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီဖူလုံရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ထွက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံအတွင်း ဖူလုံမှုမှသည် ပြည်ပသို့တင်ပို့နိုင်သည်အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) တစ်နိုင်ငံလုံး အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြှင့်တင်တိုးတက်စေရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုအထောက်အကူပြု ပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များ အနေဖြင့် အဓိကစွမ်းအားစုအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလငါးတန်နှင့်ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

- ❖ မြန်မာစကားပုံတွင် ရေအသက်တစ်မနက်၊ ထမင်းအသက် ခုနစ်ရက် ဟူ၍ ရှိ...
- ❖ အလားတူ စာပေအသိပညာမရှိပါက တစ်သက်လုံး အခက်အခဲအကျပ်အတည်းများနှင့် ကြုံတွေ့ရနိုင်...
- ❖ ထို့ကြောင့် ပညာအသက်သည် ဘဝတစ်သက် ဖြစ်...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ မေလ ၂၉ ရက်နေ့တွင် တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ်မှ နည်းပြအရာရှိကြီးများ၊ ကထိကအရာရှိကြီးများ၊ ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများ၊ သန္ဓေအရာရှိများနှင့် ဗိုလ်လောင်းများအား တွေ့ဆုံအမှာစကားပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

၁၂ - ၁၂ - ၂၀၂၄ ရက်နေ့ စာတတ်ကျွမ်း(ရွှေ)ရည်ညွှန်းဈေး

သိပ်သည်းဆ ၁၉.၂၅ ဂရမ်/ကုဗစင်တီမီတာနှင့်အထက်ရှိ စံချိန်မီ ရွှေတစ်ကျပ်သား (၁၆.၃၉၃၂၅ ဂရမ်)၏ ဈေးနှုန်းမှာ ငွေကျပ် ၅၃၈၀၀၀၀ ဖြစ်သည်။

စာတတ်ကျွမ်း(ရွှေ)ရည်ညွှန်းဈေးသတ်မှတ်ရေးကော်မတီ

ASEAN CUP ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာအသင်း အဝေးကွင်း၌ သရေကျ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

2024 ASEAN CUP ပြိုင်ပွဲအုပ်စု(B)ဒုတိယပွဲအဖြစ် ဖိလစ်ပိုင်လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက် ညနေပိုင်းက ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ မနီလာမြို့ရှိ ရီဖယ်လ်မန်မိုရီရယ်ကွင်း၌ ကျင်းပရာ တစ်ဂိုးစီ သရေကျခဲ့သည်။

မြန်မာအသင်းသည် အဝေးကွင်း၌ ပုံစံကောင်းပြသခဲ့ပြီး နိုင်ပွဲရယူရန်အထိ နီးစပ်ခဲ့သော်လည်း ရဲရင့်အောင် သွင်းယူသည့် ဒုတိယဂိုး VAR ဖြင့် ပယ်ဖျက်ခံရခြင်း၊ ပယ်နယ်တီမှတစ်ဆင့် ချေပဂိုးပေးလိုက်ခြင်းတို့ကြောင့် အဝေးကွင်းတွင် သရေတစ်မှတ်သာ ရယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မြန်မာအသင်း နည်းပြချုပ်ဦးမျိုးလှိုင်ဝင်းသည် ပွဲထွက်လူစာရင်းကိုအပြောင်းအလဲမပြုလုပ်ဘဲ စာမျက်နှာ ၂၀ ကော်လံ ၁ သို့ ★



မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် ဖိလစ်ပိုင်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။

ထူးခြားသည့် ညအပူချိန်များ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၂

ဟားခါး	-၁	ဒသမ	၀	ဒီဂရီဆဲလ်စီးယပ်
တီးတိန်	၄	ဒသမ	၈	ဒီဂရီဆဲလ်စီးယပ်
နမ့်စန်	၅	ဒသမ	၀	ဒီဂရီဆဲလ်စီးယပ်
ဟံဟိုး	၅	ဒသမ	၅	ဒီဂရီဆဲလ်စီးယပ်
ပြင်ဦးလွင်	၅	ဒသမ	၅	ဒီဂရီဆဲလ်စီးယပ်
လွိုင်လင်	၅	ဒသမ	၆	ဒီဂရီဆဲလ်စီးယပ်
ပင်လောင်း	၈	ဒသမ	၂	ဒီဂရီဆဲလ်စီးယပ်



Petwicht Singha Mawynn
Thailand

VS

Sonrak Fairtex
Myanmar [Burma]



Sonrak Fairtex
Myanmar [Burma]

CATCHWEIGHT (139 LBS) MUAY THAI

ONE FRIDAY FIGHTS 91 ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာဖိုက်တာ ဆွန်ရက်တွဲဆိုင် ပါဝင်မည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ဒီဇင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင် ထိုင်းနိုင်ငံ၌ ကျင်းပမည့် ONE FRIDAY FIGHTS 91 ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာဖိုက်တာ ဆွန်ရက်တွဲဆိုင် ပါဝင်လာမည်ဖြစ်သည်။ ဆွန်ရက်သည် ထိုင်းဖိုက်တာ ပက်ဝီချစ်နှင့် ယှဉ်ပြိုင်ထိုးသတ်ရမည်ဖြစ်ပြီး CO-MAIN EVENT အဖြစ် ထိုးသတ်မည်ဖြစ်သည်။ ဆွန်ရက်သည် ONE နှင့် လက်တွဲအပြီး ကိုးပွဲမြောက် ထိုးသတ်ရမည်ဖြစ်ပြီး

ပြီးခဲ့သည့် ရှစ်ပွဲတွင် လေးပွဲနိုင်၊ လေးပွဲရှုံးနိမ့်ထားသည်။ ဆွန်ရက်သည် ယခုနှစ်အတွင်း ထိုးသတ်သည့် နောက်ဆုံးသုံးပွဲဆက်တိုက် အနိုင်ရထားပြီး ယခုနှစ်အတွင်း နောက်ဆုံးထိုးသတ်မည့်ပွဲတွင် နိုင်ပွဲရယူနိုင်ရန် ကြိုးပမ်းရမည်ဖြစ်သည်။ ပက်ဝီချစ်မှာမူ ONE နှင့် ခြောက်ပွဲထိုးသတ်ထားရာ သုံးပွဲနိုင်၊ သုံးပွဲရှုံးနိမ့်ထားသည်။ သတင်း-ရှိုင်းထက်ဇော် ဓာတ်ပုံ-ONE CHAMPIONSHIP

ယနေ့ ဖတ်စရာ

အိန္ဒိယနိုင်ငံအစိုးရက ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် လှူဒါန်းသော ဆန်တန်ချိန် ၂၂၀၀ လွှဲပြောင်း လက်ခံ စာမျက်နှာ » ၁၀

အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတွေကို ဘက်လိုက်မှုမရှိဘဲ တန်းတူညီမျှ ဆက်ဆံပေးစေလိုပါတယ် ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၁၅

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့နယ်၌ ငွေကျပ်သိန်း ၉၂၀၀ တန်ဖိုးရှိ အိုက်စ်(မက်သ်အဖက်တမင်း) ၁၁၅ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိ စာမျက်နှာ » ၁၈

လူငယ်မျိုးဆက်သစ်အားကစားသမားတွေ ပေါ်ထွက်လာဖို့အတွက်ကတော့ ပြိုင်ပွဲတွေ များများကျင်းပပေးနိုင်ဖို့လိုပါတယ် တွေ့ဆုံမေးမြန်း စာမျက်နှာ » ၁၉